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اشُین، روستایی با یک سکنه

حسن روانشید 

مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان:

شبکه قطارهای حومه ای استان اصفهان از جمله پروژه های مهم استان و کشور به شمار می رود که شامل 5 خط می شود که شامل قطار حومه ای اصفهان- بهارستان 
اصفهان-شاهین شهر، اصفهان- نجف آباد، اصفهان- فولاد شهر- زرین شهر و اصفهان- مجلسی است
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م الف: 862030

بدینوسیله شهرداری دســتگرد با توجه به مصوبه شورای اسلامی در 
نظر دارد نســبت به اجرای خرید و اجرای آســفالت معابر شهر دستگرد برخوار 
اقدام نماید لذا شرکت کنندگان مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه به 
واحد مالی شــهرداری تا آخر وقت اداری مورخ 1400/1/30 مراجعه و تا تاریخ 

1400/1/31 نسبت به تحویل اسناد مناقصه به واحد حراست اقدام نمایند.

مبلغ اعتبار )ریال(عنوان پروژهردیف

خرید و اجرای آسفالت 1
4/500/000/000سطح شهر دستگرد

م الف: 1117436

آگهی مناقصه

سید محسن تجویدی- شهردار دستگرد

 نوبت اول

چهلستون | صفحه 8

اقتصاد | صفحه 6

چهلستون | صفحه 8

 تشخیص کرونا 
 با بررسی صدای 

افراد

 درخواست شهرداری از اقتصاددانان 
برای ارزیابی

71 درصد بودجه شهر 
 در خیابان ها 

هزینه شد

 اوج گیری 
 دوباره بسکتبال 

در اصفهان

 طلایی پوشان اصفهانی فردا در اکباتان
به مصاف سایپا می روند

 گام نخست سپاهان
 در 1400 به  سوی 

قهرمانی

حفظ ارزش آب، ارتقا دانش 
سازمانی، خدمات نوین و پایدار 

شعار آبفا در سال 1400

 نشان اصالت
  یونسکو بر آثار 

خاتم اصفهان
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م الف: 862030

مناقصهگزار:اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان
موضوعمناقصهشماره103/1400/1:تامین تعداد 9 دستگاه خودرو مورد نیاز اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان

محلتامیناعتبار: سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
مهلتدریافتاسناد:از روز  یکشنبه1400/01/15 لغایت روز   چهارشنبه  مورخ  1400/01/18

محلدریافتاسنادکلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس )www.setediran.ir ( انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل 

ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی را جهت شرکت مناقصه محقق سازند . 
 آگهــی مناقصه در ســایت اداره کل ثبت اســناد واملاک اســتان بــه نشــانی www.es.ssaa.ir و همچنین در ســایت ملی مناقصات به نشــانی

 www.iets.mporg.ir نیز درج شده است.
تاریختحویلپاکتهایمناقصه:روز شنبه 1400/01/28 تاساعت 14

تاریخبازگشاییپاکتها: ساعت 10صبح روز یک شنبه 1400/01/29 
گروهورشتهشغلی:شرکتهائي اجازه شرکت در مناقصه را دارند که داراي کلیه مجوزهای لازم جهت امور حمل و نقل )مجوز تاکسیرانی ، مجوز طرح 

ترافیک و ...( باشند و همچنین دارای سابقه فعالیت مشابه  در ارگان های دولتی باشند. 
محلتحویلپاکتهایمناقصه: پیشنهاد قیمت به انضمام کلیه مدارک اعلام شده از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت اعلام گردد و پاکت الف 
حاوی ضمانت نامه بانکی به نشانی اصفهان خیابان چهارباغ بالا-بعد از چهار راه نیکبخت-روبروي بیمارستان شریعتي- دبیرخانه  اداره کل ثبت اسناد و 

املاک استان اصفهان تحویل و رسید دریافت شود.
نوعومبلغتضمینشرکتدرمناقصه:مبلغ ضمانتنامه بانکی در وجه اداره کل ثبت اسناد واملاک استان اصفهان به مبلغ 438,000,000 چهارصد و 
سی و هشت میلیون ریال می باشد که می بایست برای مدت 90 روز معتبر بوده و پس از آن نیز با اعلام کارفرما قابل تمدید باشد. ضمناً به پیشنهاداتی 
که فاقد ضمانتنامه یا امضاء مخدوش و مشروط  و ضمانتنامه های  کمتر از میزان مقرر ، چک تضمین شده وچک شخصی ونظایر آن وپیشنهاداتی که پس 

از انقضاء مدت مقرر در آگهی واصل شود ، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.
))سایراطلاعاتوجزئیاتمربوطدراسنادمناقصهمندرجاست.((

آدرسادارهکلثبتاسنادواملاک:اصفهان خیابان چهارباغ بالا-بعد از چهار راه نیکبخت-روبروي بیمارستان شریعتي-اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان اصفهان     تلفن: 1113 )7-36611074 (          دورنگار: 36623116

م الف:1117437

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای شماره  103/1400/1 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان اصفهان

نوبت اول

مطابق با سنوات گذشته شرکت آبفا استان اصفهان با توجه 
به رویکرد ارائه خدمات به مردم در شهرها و روستاها، حفظ 
ارزش آب، ارتقاء دانش سازمانی، خدمات نوین و پایدار را 

به عنوان شعار سال 1400 این شرکت، برگزید.

 شــیب بســیار تنــد و انفجــاری شناســایی، بســتری و فــوت بیماران در اســتان 
ــد،  ــاز ش ــن آغ ــدای فروردی ــه از ابت ــت ک ــفندماه اس ــات اس ــرات تجمع از اث

ــم ــوروزی را ندیده ای ــلات ن ــرات تعطی ــوز اث ــه هن درحالی ک

رویداد | صفحه 2

نماینده مردم اصفهان در مجلس:

 استان اصفهان 
مخاطب اصلی شعار 
امسال رهبری است

نوبت اول

میثم محمدی- شهردار زرین شهر 

شهرداری زرین شهر به استناد مجوز شماره 489 مورخ 99/11/7 شورای اسلامی شهر 
 CNG در نظر دارد نسبت به واگذاری امور بهره برداری و نگهداشت جایگاه سوخت
 شهرداری واقع در بلوار جانبازان به صورت اجاره و مشارکت در سود ناخالص فروش برای مدت 
دو سال از طریق مزایده عمومی اقدام نماید، لذا از شرکتهای دارای صلاحیت دعوت بعمل می آید جهت 
دریافت اسناد مزایده و کسب اطلاعات بیشتر از تاریخ انتشار تا پایان وقت اداری مورخ 1400/2/2 

به شهرداری زرین شهر مراجعه نمایند .
م الف: 1117168

نوبت اول تجدید آگهی مزایده

جنابآقایمهردادخورسندی
انتصاب شایسته جنابعالی که سابقه ارزشمند فعالیت علمی و عملی در حوزه روابط عمومی و رسانه 
را در کارنامه دارید، به عنوان سرپرست روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
 تبریک گفته، توفیق روزافزونتان را در راه خدمت به مردم استان از پروردگار مهربان آرزومندیم.

مدیرمسئولوهمکارانگروهرسانهایرویدادپارسی
روزنامهاصفهانامروز-روزنامهرویدادامروز-استودیواصفان-پایگاهخبریرویدادایران-پایگاه

خبریاصفهانامروزآنلاین-پایگاهخبریطنزنیمروز

نوبت اول

سعید اکرم خانی- رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری شاهین شهر

سازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری شاهین شهر به استناد مصوبه شورای محترم اسلامی شاهین شهر شماره 2644 ش مورخ 1399/11/23 در نظر دارد موارد ذیل را بصورت 
مجزا با قیمت گذاری کارشناس رسمی دادگستری و از طریق مزایده عمومی مستند به ماده 13 آئین نامه مالی شهرداری ها و طبق اسناد مندرج در آگهی به اشخاص حقیقی و حقوقی 
واجد شرایط به فروش برساند. بنابراین متقاضیان می بایست جهت اطلاع از شرایط و شرکت در مزایده های ذیل به امور مالی سازمان واقع در شاهین شهر، بلوار جمهوری اسلامی، 
مجموعه اداری انقلاب مراجعه و نسبت به تحویل مدارک تا آخر وقت اداری روز پنج شنبه مورخ 1400/02/02 به حراست شهرداری شاهین شهر اقدام نمایند. پیشنهادات رسیده 

راس ساعت 1۵ روز شنبه مورخ 1400/02/04 با حضور اعضا کمیسیون عالی معاملات سازمان باز و قرائت خواهد شد.
الف- اموال فرسوده و اسقاطی از جمله لاستیک، قطعات و لوازم یدکی مستعمل و غیره 

ب- روغن سوخته حدود سه هزار )3000( لیتر 
سایر شرایط: 

1- سپرده شرکت در مزایده مبلغ ۵ %  قیمت پایه که بصورت ضمانت نامه بانکی یا واریز مبلغ به حساب شماره 010۵0۵2929007  نزد بانک ملی به نام شهرداری شاهین شهر 
می باشد. 

2- چنانچه برندگان اول تا دوم و سوم حاضر به خرید نشوند، سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 
3- شرکت در مزایده و ارائه پیشنهادات به منزله قبول شروط و تکالیف مقرر در اسناد مربوطه بوده و سازمان در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است. 

4- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد شرایط آگهی مزایده مندرج است.
م الف: 1117397

 چاپ اولآگهی مزایده عمومی- نوبت اول

وضعیت اصفهان بزودی قرمز می شود

پیک چهارم کرونا
 با شیب انفجاری

وضعیت قرمز ) خیلی پرخطر(
وضعیت نارنجی) پرخطر(

وضعیت   زرد)خطر متوسط(
وضعیت آبی) کم خطر(
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
شـــمــاره 4037  | هفدهم  ســـال   |  1400 فروردین   15  | یکشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
     بی توجهی تاکی؟! قسمت 1794  یادداشت

اشُین، روستایی با یک سکنه
حسـن روانشـید| دنیـا اگـر نمی خواهـد در فهم و 
درک خـود تجدیدنظر کند و آگاه باشـد، ایران سـرزمین 
باورهایی اسـت کـه نمی توان آن هـا را ناباورانه جلوه داد 
زیـرا ایـن ملت به رغـم اوج تعاملی کـه از فرهنگ غنی 
اسـامی نشـئت می گیـرد امـا در مقابـل نیرنگ هـای 
خصمانـه قابـل پیش بینـی نیسـت و اگر برایش مسـلم 
شـد که مسـیر انتخاب شـده مستقیم و به سـوی مقدس 
الهی ترسـیم شده است، برای رسـیدن از آن عبور کرده 
و اکسـیر خـون هزینه می کند چـون آگاه اسـت میراث 
داران پـس از او قـدر ایـن ایثارهـا را به خوبـی می داننـد 
و از آن حراسـت می کننـد. هفـت هـزار سـال تاریـخ 
مکتـوب ایـن ملت گـواه و شـاهدی بر حفـظ رویه های 
آن اسـت کـه تاریـخ مکتـوب و شـفاهی طایـه داران 
اسـام بـه آن جایـی تازه بخشـیده و انـرژی می دهند 
ملکوتـی  این چنیـن  پروازهـای  بـه  را  خـود  روح  تـا 
عـادت دهنـد. حماسـه جان نثـاران انقـاب اسـامی، 
دفـاع مقـدس، مدافعـان حـرم و ایـن روزهـا بهداشـت 
را نمی تـوان در یـک منظومـه گنجانـد زیـرا هرکـدام 
به انـدازه طـول تاریـخ بشـریت امتـداد دارنـد و نیازمنـد 
اسـت که گـذر تاریخ آن هـا را قضاوت کنـد و به گوش 
آینـدگان برسـاند. اینجا دیـار اصفهـان و دورترین نقطه 
محدوده آن را شهرسـتان خور و بیابانک در فاصله ۴۲۰ 
کیلومتـری و عمـق کویـر تشـکیل می دهـد و یکـی از 
شـهرهای آن انارک اسـت کـه در میان تپه های شـنی 
واقع شـده اسـت. روسـتای متروکه اشـین که روزگاری 
سـی وپنج خانـواده در آن زندگـی می کردنـد امـروز تنها 
بـه زهـرا خانـم ۷۶ سـاله و مادر شـهیدی تعلـق دارد و 
مـزارش میعـادگاه همیشـگی ایـن شـیر زن اسـت که 
روسـتا را تـرک نکرده و همچـون کوهی اسـتوار در آن 
باقـی مانـده اسـت تـا روزهـا بـه کشـاورزی، دامـداری 
و پذیرایـی از بـوم گردانـان و شـب ها را بـه عشـق در 
کنـار خاک پاک اسـطوره خـود در رؤیای بهشـت برین 
سـپری کنـد. ایـن شـیر زن یکـی از میلیون هـا جواهر 
بی بدیـل نـژاد ایرانـی و مسـلمان اسـت که بـه فرزند و 
آب وخـاک و میـراث خـود وفـادار مانده تـا از میهمانانی 
کـه بـه این سـو می آینـد و شـب ها دسـت دراز کـرده 
و از آسـمان سـتاره می چیننـد اینگونـه درس معرفـت 
دهـد و از سـویی غافـان را در غـرب متحیـر سـازد تا 
پیـش وجـدان خـود بپذیرند مشـت نمونه خروار اسـت 
و مادیـات دنیـوی نمی توانـد عقایـد محکـم اخـروی را 
تحـت تأثیـر قـرار دهد زیـرا این شـیر زن در شـرایطی 
تنهـا سـاکن روسـتای کویری اشـین اسـت کـه در آن 
هیچ گونـه خدماتی از قبیل آب، بـرق، گاز، تلفن، جاده و 
خدمـات درمانـی وجـود ندارد تـا مونس شـب های تنها 
سـکنه آن سـتاره های کویر و روزها مزرعه و دام و طیور 
باشـند. شـاید این پدیده برای بسـیاری از روستانشینان 
کشـور تازگـی چندانـی ندارد زیـرا به عینه شـاهدند که 
چگونـه شـهرها بـه دلیـل دارا بـودن امکانـات بالقـوه 
می تواننـد جاذبه هـای لازم را بـرای پذیرش نسـل های 
جدیدی داشـته باشـند تـا در برابـر عرضـه توانایی های 
خـود تنهـا بـه دریافـت دسـتمزد و مزایـای مختصری 
از دسـت می دهنـد  آنچـه  قناعـت کننـد درحالی کـه 
هویـت و امتیازات فراوان جسـمی و روحی اسـت و این 
ثـروت و سـرمایه ارزشـمند در روسـتاها به وفـور یافـت 
می شـود تـا شـاید بـه یـاری شـوراهای عالـی آموزش 
کشـور ایـن بحث هـا به صـورت دائـم در کاس هـای 
مـدارس و دانشـگاه ها ارائـه شـود و پژوهشـگران نیـز 
تمـام جزوه هـای پیرامونـی آن را مطالعـه و درک کننـد 
تـا میراث هـا بـه حاشـیه نرونـد؛ امـا آیـا بـه فراگیـری 
دروس تئـوری در ایـن بار بـا عمل توأم خواهـد بود که 
به طورقطـع این چنین نیسـت تـا یک جـوان جاذبه های 
شهرنشـینی را به اسـتناد مطالعـات دروس ارائه شـده با 
سـکونت در روسـتا سـودا بزنـد. بنـا بر مراکـز مطالعات 
مدنیتـی بجـای الگوبـرداری از بیگانـگان چه بهتـر کـه 
بر اسـاس آمـوزش عـاوه بـر دروس تئـوری از فنونی 
میدانـی هـم بهـره  جوینـد و دانشـجویان رشـته های 
اردوهـای یـک روزه تحقیقـات  را به صـورت  مربوطـه 
عملـی بـه روسـتاهایی همچـون اشـین ببرنـد تـا این 
پژوهشـگران ضمـن مشـاهده نوع زندگی پـا به صحنه 
انجـام گذاشـته و به کمک هـای یدی در تمـام زمینه ها 
بپردازنـد. شـاید اصـل جاذبه تولیـد انگیزه کنـد که اگر 
تنهـا ۱۰ درصـد از شهرنشـینان جـوان توشـه آمـوزش 
خـود را به منظـور ارتقـاء و کمک به زنده و فعال شـدن 
روسـتاهای فاقـد سـکنه صـرف این امـر مهـم نمایند، 
بحـران در راهـی بـه نام تخلیـه و انحطـاط مراکز تولید 

غـذا بـرای شهرنشـینان ایجاد نخواهد شـد.
 ادامه دارد

نقش شورا در توسعه مدیریت 
شهری و روستایی

ــورا  ــود از ش ــزی| مقص ــینی منج ــر حس ناص
در اصطــاح سیاســی، حــق مــردم بــرای مشــارکت 
در امــور حکومــت و تصمیم گیــری اســت. ایــن 
ــر ســازوکاری اســت کــه از طریــق  تعریــف ناظــر ب
ــق  ــی تحق ــی سیاس ــردم در زندگ ــارکت م آن مش
می یابــد. بــه همیــن دلیــل شــورا از مفهومــی 
عمومــی تبدیــل بــه یــک مفهــوم سیاســی می شــود. 
شــوراهای اســامی شــهر و روســتا مجالســی محلــی 
ــد  ــمار می رون ــه ش ــتاها ب ــهرها و روس ــطح ش در س
کــه نماینــدگان آن مســتقیم توســط مــردم انتخــاب 
ــی  ــان محل ــن پارلم ــی ای ــه اصل ــوند. وظیف می ش
انتخــاب شــهردار و دهیــار، تصویــب بودجــه و نظارت 
ــر عملکــرد شــهرداری ها و دهیاری هاســت. شــاید  ب
بتــوان مهم تریــن وظیفــه شــوراهای اســامی شــهر 
و روســتا را انتخــاب شــهردار و دهیــار دانســت. دیگــر 
ــزی  ــش، برنامه ری ــارت، پژوه ــوراها نظ ــف ش وظای
ــتا  ــهر و روس ــورای ش ــت. ش ــه اس ــن بودج و تعیی
می توانــد در هــر مقطــع زمانــی روی عملکــرد 
شــهرداری و دهیــاری نظــارت داشــته باشــد و 
ــار و نهادهــای  ــا دهی به صــورت کتبــی از شــهردار ی
زیرمجموعــه شــهرداری ماننــد ســازمان آتش نشــانی 
ســبز،  فضــای  ســازمان  ایمنــی،  خدمــات  و 
ــار و مســافر، معاونت هــا و  حمل ونقــل و جابجایــی ب
دیگــر حوزه هــای وابســته گــزارش عملکــرد بخواهــد 
و نظــرات تخصصــی و راهنمایی هــا و تذکــرات 
نظارتــی خــود را بــه آنهــا ابــاغ کنــد. ایــن میــزان 
اهمیــت شــورا باعــث شــد تــا در اصــل هفتــم قانــون 
ــورا از ارکان  ــران، ش ــوری اســامی ای اساســی جمه
ــری و اداره امــور کشــور محســوب شــود.  تصمیم گی
ــاع  ــت اط ــوراها جه ــی ش ــف اصل ــاع از وظای اط
عمــوم و توصیــه بــه شــهرداران و دهیــاران و اعضای 
ــرای  ــتا ب ــرم شــوراهای اســامی شــهر و روس محت
رجــوع بــه رســالت اصلــی خویــش و انتظــارات مردم 

ــت. ــدگان از آنهاس و آین

تردد 717 هزار خودرو در 1۳ 
فروردین در اصفهان

 
ــرکل راهــداری و  ــه مدی ــه گفت ــداد: ب ــروه روی گ
ــزار  ــان ۷۱۷ ه ــتان اصفه ــاده ای اس ــل ج حمل ونق
ــیزدهم  ــان در روز س ــتان اصفه ــودرو در اس و ۷۶ خ

ــتند. ــردد داش ــاه ت فروردین م
مهــدی خضــری  با اشــاره بــه اینکه از ۲۵ اســفند 
تــا ۱۳ فروردیــن در مجمــوع ۱۷ میلیــون و ۲۴۵ 
هــزار و ۳۹۵ خــودرو در محورهــای اســتان اصفهــان 
تــردد داشــتند، اظهــار داشــت: ایــن میــزان تــردد در 
ــابه  ــدت مش ــه م ــبت ب ــال نس ــوروزی امس ــرح ن ط
ــش داشــته اســت.  ســال گذشــته ۱۰۴ درصــد افزای
ــا بیــان اینکــه در ســال جــاری یک میلیــون و  وی ب
ــه اســتان اصفهــان وارد  ۲۳۹ هــزار و ۸۷۲ خــودرو ب
شــده اســت، ادامــه داد: ایــن آمــار در ســال گذشــته 
ــد ۱۰۵  ــا رش ــه ب ــوده ک ــورد ب ــزار و ۷۰ م ۶۰۶ ه
درصــدی در ایــن زمینــه روبــه رو بوده ایــم. مدیــرکل 
راهــداری و حمل ونقــل جــاده ای اســتان اصفهــان بــا 
ــوروزی ســال ۱۴۰۰  بیــان اینکــه از ابتــدای طــرح ن
ــزار و  ــون و ۳۲۷ ه ــز یک میلی ــن نی ــا ۱۳ فروردی ت
۵۴۲ خــودرو از اســتان اصفهــان خــارج شــده اســت، 
ــه ســال گذشــته  ــار نســبت ب ــن آم ــه کــرد: ای اضاف
کــه ۵۹۸ هــزار و ۷۲۸ مــورد بــوده بــا افزایــش ۱۲۲ 
ــا بیــان اینکــه  درصــدی روبــه رو بــوده اســت. وی ب
در روز ۱۳ فروردیــن نیــز ۷۱۷ هــزار و ۷۶ خــودرو در 
محورهــای اســتان اصفهــان تــردد داشــته اند، ادامــه 
داد: ایــن میــزان تــردد نســبت بــه مدت مشــابه ســال 
گذشــته ۵۹۲ درصــد افزایــش داشــته اســت. خضری 
بــا بیــان اینکــه طــی دو روز پیــش ۵۱ هــزار و ۵۱۳ 
خــودرو بــه اســتان اصفهــان وارد شــده اســت، ابــراز 
داشــت: در ایــن بــازه زمانــی ۵۷ هــزار و ۹۷۴ خــودرو 

نیــز از اســتان خــارج شــده اســت.

حضور حداکثری سازمان 
عدالت و آزادی در انتخابات 

شورای شهر
ــت و آزادی  ــازمان عدال ــرکل س ــه دبی ــه گفت ب
تصمیــم ســازمان عدالــت آزادی حضــور حداکثری در 

ــات شــورای اســامی شــهر اســت. انتخاب
امیــر طاهــری پیرامــون ســازوکار انتخاباتــی 
ســازمان عدالــت آزادی بــه ایمنــا گفــت: امیدواریــم 
کــه زمینــه انتخابــات منصفانــه و آزاد بــرای تمامــی 
ــوری  ــام جمه ــه نظ ــد ب ــای معتق ــا و جناح ه گروه ه
ــا  ــورت قطع ــن ص ــود و در ای ــم ش ــامی فراه اس
ــی در کارزار  ــز نقــش فعال ــت آزادی نی ســازمان عدال
ــوروش  ــزود: ک ــرد. وی اف ــد ک ــا خواه ــات ایف انتخاب
ــر از اعضــای  ــم ذاکرف ــر تاکــی و مری خســروی، امی
ــه در  ــتند ک ــت و آزادی هس ــازمان عدال ــی س اصل
انتخابــات شــورای اســامی شــهر در اصفهــان 
ثبت نــام کرده انــد. دبیــرکل ســازمان عدالــت و 
آزادی تأکیــد کــرد: تصمیــم ســازمان عدالــت آزادی 
ــامی  ــورای اس ــات ش ــری در انتخاب ــور حداکث حض
شــهر اســت. طاهــری خاطرنشــان کــرد: اگــر 
ــان  ــات اصفه ــه اصاح ــی جبه ــورای هماهنگ ش
تصمیمــی مبنــی بــر ارائــه لیســت انتخاباتــی اتخــاذ 
کنــد ســازمان عدالــت آزادی از ایــن لیســت حمایــت 

ــرد. ــد ک خواه

 درخواست شهرداری از اقتصاددانان برای ارزیابی
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به اعتقاد شهردار اصفهان ۹۵ درصد بودجه هفت هزار و 
۳۰۰ میلیارد تومانی سال گذشته شهرداری اصفهان تحقق 

یافته است.
قدرت ا... نوروزی در برنامه زنده تلویزیونی بهار در بهار، با 
اشاره به پروژه های شاخص شهرداری در سال گذشته، اظهار 
کرد: سال ۹۹ ســالی نمونه در تاریخ فعالیت های شهرداری 
اصفهان در مقایســه با سایر کانشــهرها بود چرا که شعار 
انقاب عمرانی با اجرای پروژه های مهم شهری و منطقه ای 
به وقوع پیوســت به طوری که عمران و آبادانی در تمام نقاط 
شــهر مشهود اســت. او با بیان اینکه قدردانی ها و پیام های 
تشکرآمیز مردم از اقدامات شهرداری اصفهان، انگیزه خادمان 
آنها در شــهرداری را افزایش داد، افزود: به شهروندان قول 
دادیم که تا قبل از پایان ســال ۹۹ مجموعه پل ها و تقاطع 
غیر همســطح سردار شهید سلیمانی تکمیل شود، به همین 
دلیل روزشــمار این پروژه نصب شد و درحالی که بسیاری بر 
این باور بودند که این وعده عملیاتی نخواهد شــد با فعالیت 
شــبانه روزی کارکنان و مهندسان در مدت ۲۰ ماه و ۲۰ روز، 
چهار پل از این ابر پروژه مورد بهره برداری قرار گرفت که در 
فرصتی مناسب آئین افتتاح رسمی آن را برگزار خواهیم کرد. 
شهردار اصفهان ادامه داد: سال گذشته نمایشگاه بین المللی 
اصفهان ســاخته شــد و به بهره برداری رسید تا این شهر از 
استانداردهای نمایشگاهی نیز برخوردار شود. او با بیان اینکه 
پروژه مرکز همایش های بین المللی اصفهان سال گذشته با 
انجام اقدامات گســترده از پیشرفت خوبی برخوردار شده که 
امیدواریم این پروژه تا چند ماه آینده گشــایش شود، گفت: 
ســالن اجتماعات گلستان شــهدا دیگر پروژه ای بود که در 
موعــد مقرر مورد بهره برداری قــرار گرفت و تقدیم خانواده 
معظم شهدا شــد. او افزود: در حال حاضر وضعیت در تمام 
مناطق ۱۵گانه شهرداری بهتر از سال های گذشته اقدام شده 
و انجام پروژه های متعدد رضایتمندی شهروندان را به همراه 
داشته است؛ همچنین سازمان های وابسته به شهرداری نیز به 

وظایف خود به طور دقیق عمل کرده اند.
Á  بودجه ســال گذشته اختصاص 71 درصد 

شهرداری به عمران
شــهردار اصفهان با بیان اینکه سال گذشته شرایط بسیار 
ســختی به دلیل تحریم ها، کرونــا و چالش های متعدد برای 
شهرداری رقم خورد، اظهار کرد: برخی افراد به جای همراهی، 
همدلی، همکاری و مســاعدت برای خدمت به مردم، فضای 
سختی را به وجود آوردند، اما در این شرایط توانستیم ۹۵ درصد 

بودجه بیش از هفت هزار و ۳۰۰ میلیارد تومانی ســال گذشته 
شهرداری را تحقق بخشیم از این رو مسئولان مالی، کارشناسان 
و اقتصاددانان باید به عملکرد شهرداری نمره دهند. او ادامه داد: 
بودجه شهرداری در ابتدای فعالیت در این دوره مدیریت شهری 
دو هزار و ۷۵۰ میلیارد تومان بود که در سال جاری به حدود ۱۰ 
هزار میلیارد تومان رسیده و البته هر سال تحقق پیدا کرده است. 
نوروزی با بیان اینکه ۷۱ درصد بودجه هفت هزار و ۳۰۰ میلیارد 
تومانی ســال گذشته شهرداری به بخش عمرانی و ۲۹ درصد 
به بخش جاری اختصاص یافــت، افزود: این ارقام به آن معنا 
است که ۷۱ درصد بودجه در کوچه ها، خیابان ها، پل سازی ها، 
راه ســازی ها، فضای سبز، توسعه معابر، اتوبوس و مترو هزینه 
شــده است. او با تأکید بر اینکه ۲۹ درصد بودجه سال گذشته 
شــهرداری در بخش جاری شــامل حقوق کارکنان و برخی 
خدمات دیگر هزینه شده است، خاطرنشان کرد: شهرداری در 

ایــن دوره برای اجرای پروژه های شــهری عاوه بر ۷۰۰ نفر 
نیرو، چندین برابر دیگر ایجاد شغل کرده است. شهردار اصفهان 
از ۲۰ به فعالیت شــهرداری نمــره ۱۷ را داد و تصریح کرد: با 
توجه به اجرای پروژه های بزرگ و کوچک متعدد در شــهر و 
تحقق انقاب عمرانی، نمره عملکرد شــهرداری در این دوره 
نمی تواند از ۱۷ کمتر باشد. او ارتباط شهرداری با فرهیختگان، 
علما و حوزویان شهر، دانشگاهیان، هنرمندان و صاحبان خرد و 
اندیشه را بسیار خوب توصیف کرد و گفت: روز گذشته دیداری 
با آیت ا... ناصری داشتیم و بزودی با سایر علمای شهر از جمله 
حضرت آیــت ا... مظاهری و حضرت آیت ا... طباطبایی دیدار 
خواهیم داشت. نوروزی با بیان اینکه پیشرفت فعالیت شهرداری 
تحت تأثیر ارتباط با فرهیختگان، علمای دانشگاهی و حوزویان 
شــهر بوده است، اظهار کرد: اگر این ارتباطات، همفکری ها و 
همدلی ها نباشــد، شــهر اصفهان نمی تواند در جایگاه واقعی 

خود قرار گیرد. او گفت: امروز کســی نمی تواند بگوید که شهر 
اصفهان ضعفی دارد که به حقوق مردم آسیب وارد می شود، یا 
عمران و آبادانی اصفهان رشــد خوبی نداشته است و چنانچه 
قضاوتی غیرمنصفانه انجام شــود، برخوردی خارج از انصاف و 
عدالت صورت گرفته است. شهردار اصفهان با اشاره به ارتباط 
بســیار نزدیک و خوب با خانواده شــهدا، اظهار کرد: شهدایی 
که در گلســتان شــهدا آرمیده اند، از دوستان و هم رزمان من 
بودند و خانواده بســیاری از آنها به این موضوع آگاه هســتند. 
او با تأکید بر اینکه همه موظف به قدردانی از خانواده شــهدا 
هســتیم، تصریح کرد: با وحدت، همدلی و انسجام می توانیم 
شــاهد رشد و شکوفایی در راستای تأمین نیازهای مردم شهر 
باشیم. نوروزی اظهار امیدواری کرد: در شرایط سخت کرونایی 
با رعایت پروتکل های بهداشتی فضایی ایجاد شود تا جان کسی 

به خطر نیافتد و سامتی مردم در معرض آسیب قرار نگیرد.

به اعتقاد نماینده مــردم اصفهان در مجلس، با توجه به 
جایگاه اصفهان در تولید و صنعت کشور، مخاطب اصلی شعار 
امسال رهبری استان اصفهان اســت و باید استاندار در این 

مدت باقی مانده نواقص را جبران کند.
عباس مقتدایی با اشاره به موانع و رونق تولید به ویژه در 
اصفهان به مهر گفت: استانداری اصفهان باید از فرصت پیش 
رو حداکثر بهره برداری را داشته باشد زیرا موانع متعددی بر سر 
راه تولیدات کشاورزی در اصفهان وجود دارد. او افزود: باید در 
فرصت باقی مانده این دولت زمینه بهره وری از ظرفیت های 
استان اصفهان را فراهم کرد و توقع دارم که استاندار اصفهان 
در این ایام جلســه کاری مهمی در این راســتا تشکیل دهد 
و ظرفیت های مهم اســتانی و ملــی را که می توانیم در آنها 
مزیت نسبی داشته باشــیم، معرفی و در جهت فعال کردن 

آنها رسیدگی کند.

Á  بررسی مجدد قابلیت های استان اصفهان در
تولید

نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای اســامی با 
اشاره به جایگاه اصفهان در تولید، گفت: اصفهان قطب تولید 
محصولات دامی و شــیر و مرکز گردشگری و صنایع دستی 
است که حتی در تولید محصولات کشاورزی در کشور جایگاه 
قابل توجهــی دارد. او پرورش مرغ و دام، تولیدات گلخانه ای، 
پرورش طیور، زنبــورداری و غیــره را از دیگر قابلیت های 
کم نظیر این استان برشمرد و افزود: به عنوان ضرورت حمایت 
از تولید یک بار دیگر باید این قابلیت ها موردبررسی دقیق قرار 
گیرد و قوانین و بخشنامه های دست وپا گیر و موانع را طبق 

فرمایشات رهبر معظم انقاب برطرف کنیم.
Á اصفهان، مخاطب اصلی شعار رهبری

مقتدایی با تأکید بر اینکه اصفهان قطب صنعتی کشور با 

بیش از هشت هزار واحد تولیدی و شهرک در سطح استان، 
مخاطب اصلی فرمایشات رهبری است، گفت: عاوه بر دولت 
و مجلس، مدیران کل استان اصفهان به ویژه شخص استاندار 
باید برای رفع موانع تولیــد به میدان بیاید و از ظرفیت های 
درونی نمایندگان استفاده و به بخش خصوصی میدان بیشتری 
بدهد تا شعار و رهنمود رهبری محقق شود. او خاطرنشان کرد: 
اصفهان دارای دانشــگاه های مادر و مطرح و شهرک علمی 
است که در زمینه پژوهشی می توانند هم راستای تحقق شعار 
سال کمک کننده باشند و چه خوب است که برای تحقق شعار 
رهبری، اصفهان پیشتاز شود. نماینده مردم اصفهان با دعوت 
از استاندار برای رسیدگی بیشتر به موانع تولید در اصفهان و 
بررسی مجدد ظرفیت ها، گفت: استاندار اصفهان باید نشان 
دهند در روزهای باقی مانده عمر کاری دولت نواقص قبلی را 

جبران و یا در راستای آن قدم برمی دارد.

موسـم انتخابـات نزدیـک می شـود امـا فضای سیاسـی 
ایـران تحـت تأثیـر شـیوع کرونـا، مشـکات معیشـتی و 
فشـار تحریم هـای ظالمانـه اسـت؛ در چنین شـرایطی برای 

برگـزاری انتخابـات پرشـور چـه بایـد کرد؟
بـه گـزارش ایمنا، روزشـمار موعد انتخابات سـیزدهمین 
دوره ریاسـت جمهوری و ششـمین دوره شـوراهای اسامی 
شـهر و روسـتا در حالـی آغـاز می شـود کـه همـه جریانـات 
سیاسـی در تاش انـد بـا ارائـه برنامه هایـی هدفمنـد زمینه 
اسـتقبال مردم از انتخابات را فراهم و مشـارکت پرشـورتری 
را رقـم بزننـد. چنـدی پیـش رهبر معظـم انقاب اسـامی 
در رابطـه بـا ضـرورت برگـزاری انتخابـات پرشـور تأکیـد 
فرمودنـد: »عـاج دردهـای مزمـن کشـور در پرشـور بودن 
انتخابـات و حضـور عمومـی مـردم و بعـد، انتخـاب اصلح و 
شـخصیت مناسـب در انتخابات ریاسـت جمهوری اسـت.« 
بـر همیـن اسـاس به نظـر می رسـد حضـور پرشـکوه مردم 
پـای صندوق هـای رأی، وحـدت بین ملـت ایران را فـارغ از 
هر مذهب و عقیده ای انسـجام و اسـتحکام می بخشـد. همه 
ایـن بایدهـا و نبایدهـا در حالـی مطـرح می شـود که شـیوع 
کرونـا، مشـکات معیشـتی و فشـار تحریم هـای ظالمانـه 
شـرایط زندگـی را برای مردم سـخت تر کرده اسـت؛ با همه 
ایـن تفاسـیر بـه نظر می رسـد حضور پرشـور ملت ایـران در 
انتخابات ۱۴۰۰، بهترین راه برای حل مشـکات اقتصادی و 
مقابله با تهدیدهای دشـمنان و رشـد و توسـعه کشـور است؛ 
امـا کارگزاران نظام و احزاب، جریانات سیاسـی کشـور برای 

برگـزاری انتخابـات پرشـور چه وظایفـی دارند؟
Á  انتخابات 1400 از حساسیت زیادی برخوردار

است
اصغـر سـلیمی، نماینـده سـمیرم در مجلـس شـورای 
اسـامی دراین بـاره می گوید: بـا توجه موقعیت ویژه کشـور 
در منطقـه و مسـائل بین المللی قطعـا ایـن دوره از انتخابات 

از حساسـیت زیادی برخوردار اسـت و بر همین اسـاس مقام 
معظـم رهبری بارها نسـبت بـه برگـزاری انتخابات پرشـور 
تأکیـد کردنـد. به گفته او امروز اولویت اصلی، حضور پرشـور 
در انتخابـات اسـت، بـر همین اسـاس لازم اسـت احـزاب و 
جریان هـای سیاسـی کشـور از انتخابـات اسـتقبال کننـد و 
کاندیداهـای موردحمایـت خـود را برای حضـور در انتخابات 
معرفـی کننـد تا مردم نیـز بتواننـد جریانات مطلـوب خود را 
انتخـاب کنند. نماینده سـمیرم در مجلس شـورای اسـامی 
تصریـح می کنـد: مـردم بایـد توجه داشـته باشـند بـا وجود 
اینکه در حال حاضر مشـکات معیشـتی و کرونا وجود دارد، 
عـدم مشـارکت در انتخابـات مشـکات کشـور را مضاعف 
می کنـد، زیـرا حضـور مـردم در انتخابـات در عرصه هـای 
مختلـف بین المللـی، سیاسـی و تجـاری تأثیرگـذار خواهـد 
بـود. سـلیمی ادامـه می دهد: به نظـر من یکـی از مهمترین 
نواقـص قانـون انتخابـات ریاسـت جمهـوری این اسـت که 
فرصـت مـردم بـرای شـناخت کاندیداهـا کمتـر از یـک ماه 
اسـت درصورتی کـه ضـرورت دارد ملـت شـناخت کافـی از 

کاندیداهای ریاسـت جمهوری داشـته باشـند، انتظار می رود 
مجلـس شـورای اسـامی ایـن موضـوع را در طـرح اصاح 
قانـون انتخابـات ریاسـت جمهـوری لحـاظ کنـد، در حـال 
حاضر در بسـیاری از کشـورهای جهان حدود یک سال قبل 
از برگـزاری انتخابات کاندیداهای ریاسـت جمهوری معرفی 
انتخابـات  کاندیداهـای  از  برخـی  می گویـد:  او  می شـوند. 
ریاسـت جمهـوری باید با نظـر گرفتن زیرسـاخت ها و منابع 
کشـور وعده بدهنـد، زیـرا وعده هایـی مانند پرداخـت یارانه 
۱۰ برابری مشـکات بیشـتری برای کشـور ایجـاد می کند.

زمینه ی نشاط سیاسی در کشور فراهم شود
علی بختیاری، نماینده سـابق مجلس شـورای اسـامی 
نیـز عقیـده دارد: برگزارکننـدگان انتخابـات ریاسـت ۱۴۰۰ 
از جملـه وزارت کشـور و فرمانداری هـای سراسـر کشـور 
و همچنیـن مجلـس شـورای اسـامی و شـورای نگهبـان 
به عنـوان نهادهـای ناظـر بـر رونـد انتخابـات لازم اسـت 
زمینـه ی نشـاط سیاسـی را در کشـور فراهم کننـد. به گفته 
ایـران تحـت شـدیدترین فشـارهای  او هم اکنـون مـردم 

اقتصـادی قـرار دارنـد و بـرای تأمیـن معیشـت زندگی خود 
بـا مشـکل روبـه رو هسـتند، درحالی کـه درآمـد بخشـی از 
مـردم ایـران در ماه هـای گذشـته ثابت بوده، قیمـت اجناس 
چندیـن برابـر شـده اسـت. ایـن نماینـده سـابق مجلـس 
شـورای اسـامی ادامـه می دهد: امـروز مردم فکـر می کنند 
کـه رأی آنهـا در انتخابـات تأثیـری نخواهـد داشـت بـر 
همین اسـاس نیاز اسـت تمامی کارگـزاران نظـام در راه حل 
مشـکات اقتصـادی مـردم گام بردارنـد و از هرگونـه تقابل 
و تسویه حسـاب شـخصی بپرهیزنـد. خاطرنشـان می کنـد: 
امـروز برخـی بـا هتاکـی بـه رئیس جمهـور و دولـت فشـار 
مشـکات را مضاعـف می کننـد و باعـث ایجـاد روحیـه 
ناامیـدی در جامعه می شـوند. حسـین انواری، عضو شـورای 
مرکـزی حـزب موتلفه اسـامی در مورد برگـزاری انتخابات 
پرشـور در سـال ۱۴۰۰ اظهـار می کنـد: حفـظ وحـدت و 
همدلی مسـئولان و همچنین پیشـگیری از ایجاد تشـنج در 
افـکار عمومـی از مهمتریـن وظایـف کارگزاران نظـام برای 
برگـزاری انتخابـات پرشـور اسـت. او افـزود: در حـال حاضر 
مـردم ایـران در تنگنای معیشـتی قرار دارنـد و قطعا بهترین 
و مؤثرتریـن راه برگـزاری انتخابات پرشـور، حل مشـکات 
اقتصـادی مردم اسـت؛ مردم بـرای تأمین کالاهای اساسـی 
زندگـی خـود با مشـکاتی بسـیاری روبه رو هسـتند که این 
موضـوع شایسـته نظـام جمهـوری اسـامی نیسـت. عضو 
شـورای مرکـزی حـزب موتلفه اسـامی یادآور می شـود: در 
حـال حاضـر مـردم از مشـکات کشـور دلخـور هسـتند بر 
همین اسـاس لازم اسـت مسـئولان راهبردی اساسی برای 
حل مشـکات معیشـتی کشـور بیابنـد. انواری خاطرنشـان 
می کنـد: احـزاب و جریان هـای سیاسـی بایـد مواضـع خود 
را تـا پیـش از برگـزاری انتخابات مشـخص کننـد و با مردم 
صداقـت داشـته باشـند و از هرگونه اظهارنظـر دوپهلو پرهیز 

. کنند
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مردم فرصت شناخت کاندیداها را نداشته اند

نماینده مردم اصفهان در مجلس:

استان اصفهان مخاطب اصلی شعار امسال رهبری است
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اصفهان

یک سـال گذشـت؛ یک سـال سـخت در کنـار ویروس 
کرونـا، ویروسـی کـه تمام زندگی مـردم را تحـت تأثیر قرار 
داد، مدیریـت شـهرها نیـز سـال متفاوتی را در کنار مسـائل 
شـیوع ایـن ویروس گذراندنـد، این در حالی بود که شـهرها 
بویژه کانشـهرها بـا کاهش درآمدها و تورم دسـت و پنجه 

می کردند. نـرم 
بـه گـزارش ایمنـا، در حالـی کـه هزینه هـا و درآمدهای 
شـهرداری ها تحـت تأثیر شـیوع ویروس کرونا قـرار گرفت، 
امـا راه هـای زیادی برای رسـیدن بـه مقاصدشـان پیمودند 
تـا بتواننـد ضـرر و زیان هـای ناشـی از کرونـا را کمرنـگ 
کننـد. مدیریـت شـهری اصفهـان نیـز کـه در یـک سـال 
گذشـته علی رغـم وجود مشـکات تـورم و شـیوع ویروس 
کرونـا دسـت روی دسـت نگذاشـت و اصفهـان را بـه یک 
کارگاه عمرانـی تبدیـل کـرد؛ فعالیت هـای عمرانـی شـهر 
در اصفهـان تنهـا محـدود بـه هسـته مرکـزی شـهر نبود و 
محـات حاشـیه ای نیـز رنگ و بـوی تحول به خـود دیدند 
در واقـع در کنـار اجـرای مگاپروژه هـا، پروژه هـای کوچـک 
مقیـاس بـرای آبادانی محـات نیز برنامه ریزی شـده بود. از 
هـر طـرف و گوشـه ای که اصفهان را بررسـی کنیـم آثاری 
از عمـران و توسـعه خـود را نشـان می دهـد. شـاید در وهله 
نخسـت مـردم از اینکـه اکثـر خیابان های شـهر درگیر امور 
عمرانـی شـده اسـت کمـی ابـراز گایـه کننـد امـا واقعیت 
ایـن اسـت کـه تبدیل شـدن اصفهان بـه یـک کارگاه یعنی 
شـهر زنـده اسـت و مدیـران برای رشـد ایـن موجـود زنده 
همچنـان برنامـه دارنـد. رینـگ چهارم یـا حلقـه حفاظتی، 
مجموعـه پل هـا و تقاطـع شـهید سـلیمانی، احـداث ادامـه 
بلـوار فرزانگان، تقاطع غیر همسـطح آفتـاب، خط دوم قطار 
شـهری، احـداث نمایشـگاه بین المللی، مرکـز همایش های 
اجتماعـات گلسـتان  امـام خامنـه ای و سـالن  بین المللـی 
شـهدا عناویـن ابرپروژه هـا و پروژه هـای عمرانـی شـاخص 
کانشـهر اصفهـان هسـتند که توسـط شـهرداری اصفهان 
پیگیـری و بـه نتیجـه رسـیده اسـت؛ در واقع با اجـرای این 

پروژه هـا شـهر به نوعـی پوسـت انداخته اسـت.
شـهری  پروژه هـای  شـهری  مدیریـت  دوره  ایـن  در 
و فراشـهری زیـادی در حـال اجـرا اسـت، تعـدادی از ایـن 
پروژه هـا بـه صـورت نیمه تمـام از دوره قبل به ارث رسـیده 
بـود کـه بـا همـت و عـزم جـدی شـهرداری در ایـن دوره 
تکمیـل شـد و بهره بـرداری شـد و کلنـگ تعـداد دیگری از 
پروژه هـا نیـز در سـه سـال اخیر بـر زمین زده شـد و پس از 
اجـرا در اختیـار شـهروندان قـرار گرفـت. با توجه بـه اینکه 
بسـیاری از آنهـا همچون خـط دوم متروی اصفهـان، مرکز 
همایش هـای بین المللـی اصفهـان یـا حلقه حفاظتی شـهر 
در مقابـل دیـد شـهروندان نیسـت، ممکـن اسـت بـه نظـر 
آیـد فعالیت هـای عمرانـی در سـه سـال گذشـته در سـطح 
شـهر کاهـش یافتـه؛ ایـن در حالی اسـت که تنها در سـال 
گذشـته حـدود ۷۰ درصـد بودجه شـهرداری صـرف اجرای 
پروژه های عمرانی شـهر شـده اسـت. از نیمه دوم سـال ۹۶ 
تاکنـون در ۲۶ عنـوان پـروژه، تعداد دو هـزار و ۲۲۷ قرارداد 
بـا اعتبـار بیـش از هـزار و ۹۰۰ میلیـارد تومان منعقد شـد و 
از ایـن تعـداد یـک هزار و ۸۰۰ قـرارداد تکمیل شـد؛ عاوه 
بـر اجـرای پروژه هایی همچـون احداث خیابان هـا، پارک ها، 
و  نگهـداری  خیابان هـا،  آسـفالت  و  معابـر  مناسب سـازی 
تعمیـرات پل هـا و… پروژه هـای کان نیـز اجرایی شـد و 
بـه همیـن جهـت ایـن دوره مدیریـت شـهری را می تـوان 
یکـی از دوران طایـی شـهر اصفهـان در زمینـه عمـران 
دانسـت کـه نتایـج و آمـار آن در سـامانه های شـهرداری 
ارائـه شـده و مـردم می توانند آن را مشـاهده کننـد. در ادامه 
ایـن گـزارش بـه بخشـی از پروژه های بـزرگ افتتاح شـده 
شـهرداری در سـال گذشـته اشـاره شـده که مشـروح آن را 

در ادامـه می خوانیـد:
Á  اجـرای تقاطـع آفتـاب در مسـیر انقـاب

نی ا عمر
یکـی از مهمتریـن اقدامـات این دوره مدیریت شـهری، 
آغـاز عملیـات اجرایـی ابرپـروژه حلقـه حفاظتـی آن هم در 
سـخت ترین شـرایط اقتصـادی بـود؛ پـروژه ای کـه مصوبه 
آن مربـوط به سـال ۸۹ بوده و چندین مرتبـه در ردیف های 
بودجـه ای قـرار می گرفـت امـا آغـاز نشـد. در ایـن دوره بـا 
درایـت و شـجاعت مدیریت شـهری اجـرای این پـروژه در 
دسـتور کار قـرار گرفـت و ۲۶۵ میلیارد تومان قـرارداد برای 
اجـرای ایـن پـروژه عظیم منعقد شـد کـه ثمـره آن اجرای 
پـل آفتـاب، ادامـه بلوار فرزانگان و مسـیر رینـگ در منطقه 
۱۴ بـود که در این راسـتا معضل ۲۳ سـاله مناطق ۱۰ و ۱۴ 
بـه دلیل تردد خودروهای سـنگین در خیابان بعثت، سـه راه 
نقشـینه و میـدان جوان رفع شـد. حلقه حفاظتی شـهر یک 
پـروژه شـاخص در مقیـاس اسـتانی اسـت، زیـرا دور تا دور 
شـهر اصفهـان و پنـج شـهر اطـراف را دربرمی گیـرد؛ طول 
مسـیر پـروژه حلقـه حفاظتـی شـهر ۷۸ کیلومتـر بـا عرض 
مناسـب اسـت به طوری کـه چهـار خـط مسـیر رفـت، چهار 
لاین برگشـت در تندرو و دو مسـیر کندرو بـرای آن در نظر 
گرفته شـده اسـت. پل آفتاب که آئین افتتاح رسـمی آن در 
اواخـر سـال گذشـته برگزار شـد یکـی از پروژه هـای رینگ 
چهـارم بـه شـمار می آیـد؛ شـهرداری اصفهـان بـا احـداث 
پـل آفتـاب شـش کیلومتر مسـیر را اجـرا کرد و یـک و نیم 

کیلومتـر رینـگ را در منطقه ۱۴ به سـرانجام رسـاند.
Á تابان و آسمان به »آفتاب« رسید

بـا بهره بـرداری از پـروژه ادامه بلـوار فرزانـگان با عنوان 
»خیابان هـای تابـان و آسـمان« و اتصـال آن بـه تقاطـع 
غیرهمسـطح آفتـاب در اتوبـان فـرودگاه در حـال حاضـر 
ترافیـک خیابـان بعثـت، چهـارراه عاشـق و میـدان جـوان 
حذف شـده اسـت. برای آزادسـازی و اجـرای پروژه های پل 
آفتـاب، خیابان آسـمان و خیابـان تابان ۲۰۰ میلیـارد تومان 
اعتبـار صرف شـده اسـت. با سـاخت سـه پروژه پـل آفتاب، 
خیابان هـای تابان و آسـمان، زمان سـفر بـه خصوص برای 

خودروهـای سـنگین تـا ۱۰ دقیقـه کاهـش مواجـه خواهد 
بـود کـه تأثیـر چشـمگیری در کاهـش مصـرف سـوخت و 
در نتیجـه کاهـش آلودگـی هـوا دارد. ادامـه مسـیر رینـگ 
حدفاصـل کارخانـه قنـد تـا اتوبـان فـرودگاه بـه طـول ۷.۵ 
کیلومتـر نیـز در دسـتور کار شـهرداری قـرار دارد و عملیات 
اجرایـی آن از سـمت کارخانـه قنـد و تقاطع آفتـاب در حال 

اسـت. انجام 
Á  گشـایش پـل شـماره یک پـروژه شـهید

نی سلیما
مراسـم  برگـزاری  بـا  روزهـای سـال ۹۹  واپسـین  در 
گشـایش پـل شـماره یک از مسـیر شـرق به جنـوب پروژه 
مجموعـه پل هـا و تقاطـع غیـر همسـطح شـهید سـلیمانی 
بـه طـول ۵۰۰ مترمربـع و عـرض ۱۴ مترمربع، شـهرداری 
اصفهـان یکـی از ابـر پروژه هـای عمرانـی خـود را طبـق 

زمانـی کـه قـول داده بـود بـه اتمام رسـاند.
بـرای تکمیـل ایـن پـل از مجموعـه پل هـای شـهید 
سـلیمانی قـراردادی به مـدت ۲۴ ماه با پیمانکار منعقد شـده 
بـود، امـا بـا کار جهادی ظـرف ۲۰ ماه بـه پایان رسـید. البته 
بـه گفتـه معـاون عمـران شـهری شـهردار اصفهـان، سـایر 
پل هـای پـروژه سـردار شـهید سـلیمانی نیـز آمـاده افتتاح و 
بهره بـرداری اسـت، امـا بـه دلیـل تکمیـل نبـودن عائـم و 
عـدم صـدور مجـوز پلیـس راهور سـایر ایـن پل ها بـا کمی 
تأخیر گشـوده می شـود. پـروژه مجموعه پل هـا و تقاطع غیر 
همسـطح سـردار شـهید سـلیمانی در ابتـدای کیلومتـر صفر 
حلقـه حفاظتـی قـرار دارد بـه نحـوی کـه حلقـه حفاظتی از 
محـل ایـن پـل آغـاز و به طـول ۷۸ کیلومتـر ادامـه می یابد. 
در ایـن پـروژه بـزرگ، پنـج پل وجـود دارد که پل شـماره دو 
بـه طـول ۲۰۰ متـر و عـرض ۱۸ متـر، پل شـماره سـه ۱۸۸ 
متـر و عـرض ۱۸ متـر و پل شـماره ۴ نیز به طـول ۱۶۶ متر 
و عـرض ۱۹ متـر و مجمـوع مسـاحت پل سـازی ایـن پروژه 
حـدود ۱۷ هـزار و ۵۰۰ مترمربـع اسـت. عـاوه بـر پل هـای 
ایـن پـروژه، زیرگـذری بـه طـول ۷۸۰ متـر ایجـاد شـده که 
در مسـیر شـمال به شـرق اسـت و پل شـماره پنج محسوب 
می شـود، پـل شـماره یک حرکت شـرق بـه جنـوب را انجام 
می دهـد کـه بـه بهره بـرداری رسـید، پـل شـماره دو حرکت 
جنوب به شـمال رینگ را پوشـش می دهد، پل شـماره سـه 
بـا وجـود آمـاده بـودن در بخش جنـوب به شـمال رینگ به 
دلیـل وجود آزادسـازی ها در حـال حاضر امـکان بهره برداری 
آن وجـود نـدارد امـا پـس از آزادسـازی های مربـوط در آینده 
نزدیـک بهره برداری می شـود. هزینه اجـرای مجموعه پل ها 
و تقاطع غیر همسـطح شـهید سـلیمانی ۱۳۰ میلیـارد تومان 
اسـت، عـاوه بـر ایـن ۳/۵ میلیـارد تومـان برای لوله کشـی 
فضای سـبز، پنج میلیارد تومان برای روشـنایی و سـه میلیارد 
تومـان بـرای نورپـردازی پیش بینـی و بـرای آزادسـازی این 

پـروژه نیـز حـدود ۲۵ میلیارد تومان هزینه شـده اسـت.
Á  چهاربـاغ محـور  پیاده سـازی  تکمیـل 

سـی عبا
پیاده سـازی محـور  ناتمـام شـهر،  از پروژه هـای  یکـی 

چهاربـاغ عباسـی بـود کـه در ایـن دوره تکمیـل شـد، برای 
اجـرای پـروژه چهاربـاغ )غیـر از پیاده روهـای طرفیـن( ۱۳ 
قـرارداد به مبلغ شـش میلیـارد و ۱۱۰ میلیـون تومان منعقد 
شـده اسـت. بـرای اجـرای پروژه های چهاربـاغ ۱۳ قـرارداد 
بـه مبلـغ شـش میلیـارد و ۱۱۰ میلیـون تومان منعقد شـده 
اسـت؛ بـرای پـروژه چهاربـاغ، یـک قـرارداد قبـل از مهرماه 
۹۶ و ۱۲ قـرارداد بـه مبلـغ شـش میلیـارد تومـان در ایـن 
دوره مدیریـت شـهری منعقد شـده که از این تعـداد تاکنون 
هشـت قـرارداد بـه مبلـغ ۶۶۳ میلیون تومـان تحویل موقت 
شـده اسـت. البته قراردادهـای مربوط به میدان امام حسـین 
)ع( و خیابان هـای شـیخ بهایـی و عبـاس آبـاد، سـید علـی 
خـان و آمـادگاه جـز این قراردادها نیسـت. با اقدامـات انجام 
شـده، چهاربـاغ کنونـی بـر زیبایی هـای شـهر افزوده اسـت 
به طوری کـه آرامـش شـهروندان را در ایـن محیـط شـاهد 
هسـتیم. در همیـن راسـتا عملیـات کف سـازی میـدان امام 
کف سـازی  و  پیاده راه سـازی  و  شـده  انجـام  )ع(  حسـین 
خیابـان سـپه و فرعی هـای منتهـی بـه چهاربـاغ از دیگـر 
پروژه هـای مهـم شـهری در اصفهـان اسـت که بخشـی از 
آن بـه سـرانجام رسـیده و بخش هـای دیگـر در دسـت اجرا 

ست. ا
Á  اجـرای سـالن اجتماعات گلسـتان شـهدا

بـرای تحقـق آرزوی دیرینـه مردم
اجرای پروژه سـالن اجتماعات گلسـتان شـهدا به عنوان 
یکـی از جدی تریـن مطالبـات خانـواده شـهدا از شـهرداری 
اصفهـان بـا وجـود سـختی های فـراوان در مسـیر اجـرا در 
قالـب ۲۴ قـرارداد به مبلـغ ۳۹ میلیارد تومان در دسـتور کار 
قـرار گرفـت و پـس از ماه هـا تـاش و پیگیـری تکمیـل و 
بهره برداری شـد تا آرزوی ۴۰ سـاله مردم را تحقق بخشـد. 
ایـن پـروژه دارای هفـت هـزار و ۲۰۰ مترمربـع زیربنا در دو 
فـاز اجـرا شـده اسـت کـه فاز نخسـت سـالن اجتماعـات و 
فـاز دوم پارکینـگ روباز اسـت؛ سـالن طبقه بـالا گنجایش 
حضور شـش هزار نفر و سـالن پاییـن آن گنجایش دو هزار 
نفـر جمعیـت دارد. پارکینـگ روباز ایـن پروژه بـا گنجایش 
پـارک ۸۰ دسـتگاه خودرو توسـط سـازمان عمـران تکمیل 
شـده و پارکینـگ زیـر سـطحی سـالن بـا ظرفیـت پـارک 
۳۰۰ خـودرو احـداث شـده اسـت. پـروژه سـالن اجتماعـات 
گلسـتان شـهدا در قالـب ۲۴ قـرارداد بـه مبلـغ ۳۹ میلیـارد 
تومـان در دسـتور کار قـرار گرفـت و بـا هزینـه ای بیـش از 
۱/۳۰۰ میلیـارد ریال شـامل تملک و احداث تکمیل شـد. از 
ویژگی هـای خـاص طراحـی و معمـاری این پـروژه، اجرای 
پوشـش سـقف هذلولـی و اجـرای نمای سـنتی و مـدرن با 
رویکردی ایرانی اسـامی اسـت. مسـاحت زیربنا، سـالن ها، 
رواق هـا، لابی هـا، تأسیسـات اداری، سـرویس بهداشـتی و 
پسـت بـرق ۹ هـزار و ۵۰۰ مترمربـع و محوطـه پیرامـون 
و پارکینـگ روبـاز ۱۲ هـزار و ۷۰۰ مترمربـع اسـت کـه 
درمجمـوع ۲۲ هـزار و ۲۰۰ مترمربع می شـود. پروژه سـالن 
اجتماعـات گلسـتان شـهدا بـا کاربـری سـالن اجتماعـات 
مذهبـی و اجتماعـی در شـأن مـردم شـهیدپرور اصفهـان و 

بـا هدف تکریم خانواده شـهدا با سـازه ای خـاص و طراحی 
متفاوت اجرا شـد. سیسـتم سـقف سـالن اجتماعات گلستان 
شـهدا از نـوع سـاندویچ پانـل و در نوع خود بسـیار کم نظیر 
اسـت و سـازمان طراحـی شـهرداری اصفهـان تلفیقـی از 
نماهـای مـدرن، سـنتی و مذهبـی را بـرای اجـرای پـروژه 
سـالن اجتماعـات فـردوس ارائـه کـرد کـه خوشـبختانه بـا 
موفقیت اجرا شـد. این پروژه در واپسـین روزهای سـال ۹۹ 
بـه عنوان دلچسـب ترین اقـدام عمرانـی با افتخار از سـوی 

شـهرداری تقدیـم خانواده معظم شـهدا شـد.
Á  نمایشـگاه سـایت  بزرگتریـن  افتتـاح 

اصفهـان در  کشـور  بین المللـی 
نمایشـگاه بین المللی اصفهان پس از چند سـال همت و 
تـاش بی وقفه مدیران شـهری سـال گذشـته بهره برداری 
شـد. این نمایشـگاه به عنوان یکی از بزرگترین سـایت های 
نمایشـگاهی کشـور بـا هزینـه ای بیـش از ۲/۲۰۰ میلیـارد 
ریـال احـداث و تکمیـل شـده اسـت. بـا افتتـاح فـاز اول 
سـایت جدید نمایشـگاهی اصفهان در حـال حاضر ۱۶ هزار 
مترمربع به فضای سرپوشـیده نمایشـگاهی استاندارد کشور 
افـزوده شـد. نمایشـگاه بین المللـی اصفهان اسـتانداردترین 
از  نه تنهـا  آن  در  و  اسـت  ایـران  نمایشـگاهی  مجموعـه 
فنـاوری روز دنیـا بلکـه گنجینه هنر ایرانی نیز مورداسـتفاده 
قـرار گرفتـه اسـت؛ ایـن پـروژه از یک سـو به گذر شـرق و 
از سـوی دیگـر در مجـاورت رینـگ چهارم، سـالن اجاس، 
فـرودگاه شـهید بهشـتی قـرار دارد، بنابرایـن در ایـن نقطه 
همـه تولیدکننـدگان، تجـار و بازرگانـان می تواننـد هنـر و 

تولیـدات خـود را به عرضـه نمایـش بگذارند.
Á آغاز به کار خط 2 مترو اصفهان

آغـاز فعالیـت اجرایـی خـط دو متـرو بـه ابتـدای سـال 
گذشـته بازمی گـردد به طوری کـه تسـت های اولیـه مربـوط 
به حفاری اسـفندماه سـال ۹۷ انجام شـده و از ابتدای سـال 
۹۸ عملیـات حفـاری بـه صـورت تونل هـای دو چشـمه به 
قطـر ۶.۵ متـر بـا اسـتفاده از تـی. بـی. ام هایـی از جبهـه 
شـمال شـرق آغاز شـده و ایسـتگاه ها یکی پس از دیگری 
فتـح می شـود. در خـط دو متـرو، اولویـت نخسـت اجـرا از 
سـمت ایسـتگاه دارک )زینبیـه( تا ایسـتگاه مـدرس نجفی 
)کهنـدژ( به طـول ۱۵ کیلومتر بـا ۱۶ ایسـتگاه برنامه ریزی 
شـد. در سـال ۹۹ نیز عملیـات حفاری جبهـه غربی خط دو 
متـرو آغـاز شـد تـا روند اجـرای این خط سـرعت بیشـتری 
بگیـرد. حفـاری تونـل از جبهه شـمال شـرقی با اسـتفاده از 
دو دسـتگاه تـی. بـی. ام بـه قطـر ۶.۵ متـر در حـال انجـام 
اسـت و از سـمت جبهه غربی با یک دسـتگاه حفار به قطر 
۹.۵ متـر بـه صـورت یک تونل توسـط قرارگاه خاتـم الانبیا 
)ص( در حـال انجـام اسـت. طـول مسـیر خـط دو متـروی 
اصفهـان درمجمـوع ۲۴ کیلومتـر اسـت کـه ۱۵ کیلومتـر 
آن در قالـب فـاز نخسـت در حـال اجرا اسـت و حـدود ۹.۵ 
کیلومتـر از ایسـتگاه مـدرس نجفـی )کهنـدژ( تـا ایسـتگاه 
میدان شـهدای خمینی شـهر اسـت که بخشـی در محدوده 
شـهر اصفهان و بخشـی در محدوده خمینی شـهر قرار دارد.

اصفهان با انجام پروژه های عمرانی متعدد در سال 99 جان تازه گرفت

پوستاندازیشهرباپروژههایعمرانی
توزیع ۳27 تن کالای 

اساسی در آران و بیدگل
به گفته رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت آران 
و بیدگل ۳۲۷ تن کالای اساسی شامل مرغ، روغن، 
برنج و شــکر با نرخ دولتی در سال ۱۳۹۹ به منظور 

تنظیم بازار در این شهرستان توزیع شد.
امیرعباس شــاکری بــه ایرنا گفــت: ۴۵ تن 
روغــن مایع در بطری هــای ۸۱۰، ۱۳۵۰ و ۲۷۰۰ 
گرمی با نرخ های دولتی در ۲۰ فروشگاه  شهرستان 
توزیع شــد و همچنان هم ادامــه دارد. او همچنین 
از توزیــع ۳۰ تن مرغ منجمد بــا قیمت دولتی در 
فروشگاه های آران و بیدگل در سال گذشته خبر داد 
و اضافه کرد: ایــن روند تا تنظیم بازار ادامه خواهد 
داشــت. به گفته او، ۱۵۴ تن برنج هندی، تایلندی 
و پاکســتانی هم با نرخ دولتی در قالب کیسه های 
۱۰ کیلوگرمی در فروشــگاه های آران و بیدگل بین 
خانوارهای شهرستان توزیع شد که همچنان ادامه 
دارد. رئیــس اداره صنعت، معــدن و تجارت آران و 
بیدگل با بیان اینکه ۹۸ تن شکر در سال ۹۹ با نرخ 
مصوب دولتی در فروشگاه های آران و بیدگل توزیع 
شد، اظهار داشــت: ۲۰ تن روغن دولتی، روزهای 
آینده در فروشگاه های این شهرستان توزیع خواهد 
شــد. او ادامه داد: البته این آمار بر پایه سهمیه اداره 
صنعت، معدن و تجارت آران و بیدگل توزیع شــده 
است و سهمیه های جداگانه کالاهای اساسی با نرخ 
مصوب دولتی در اختیار فروشــگاه ها از سوی اتاق 
اصناف یا تعاونی های روســتایی قرار گرفته و توزیع 
شده اســت. به گفته او، روزانه پنج تن مرغ کشتار 
روز با نرخ دولتی در اختیار فروشگاه های شهرستان 
از ســوی اداره اصناف گذاشــته و بین مردم توزیع 
می شود. شاکری اظهار امیدواری کرد: با تاش های 
صورت گرفته و توزیع اقام یادشده، بخشی از نیاز 
مردم آران و بیدگل به کالاهای اساسی تأمین شود و 
تنظیم هرچه بیشتر قیمت ها در بازار عرضه رخ دهد. 
شهرســتان آران و بیدگل با جمعیت افزون بر ۱۰۳ 
هزار نفر، در فاصله نزدیک به ۲۱۵ کیلومتری شمال 

اصفهان قرار دارد.

وقف ۳0 موقوفه در فریدن 
به نام بانوان

گروه اســتان: به گفته رئیس اداره اوقاف و امور 
خیریه شهرستان های فریدن، فریدونشهر، چادگان 
و بویین میاندشــت گفت: بیش از ۳۰ موقوفه به نام 
بانوان چهار شهرستان در سامانه اداره اوقاف فریدن 

ثبت شده است.
حجت الاسام رضا ابراهیمی با اینکه ثبت سند 
مالکیت برای موقوفات یک تکلیف قانونی اســت، 
اظهار داشــت: وقف صدقه جاریه و چشمه همیشه 
جوشان است و انســان های واقف با وقف قسمتی 
از اموالشــان همیشــه ماندگار و جاودانه هستند. او 
افزود: در ســال ۱۲۸۶ هجــری قمری یعنی حدود 
۱۵۶ ســال قبل مرحوم مامحمدقاسم خوانساری 
قســمتی از اموالش که ۳۷ مورد از ۹۶ شعیر آب و 
اماک قریه خلیل آباد معروف به شــاه باغ از توابع 
فریدون شهر اســت را وقف تعزیه خوانی برای امام 
حسین )ع( کرد و این امر مهم موجب ماندگاری نام 
ملأ محمدقاسم خوانساری است. رئیس اداره اوقاف 
و امور منطقه فریدن گفت: بدترین دوران وقف دوره 
پهلوی بود که موقوفات را به بهانه اجرای اصاحات 
اراضی به مردم فروخت که پس از انقاب با دستور 
امام بســیاری از این موقوفات شناسایی و احیا شد 
که از لحاظ نــوع اهداف و نیــات واقفان نیز حائز 
اهمیت اســت. او گفت: اداره اوقاف در سال ۱۳۷۱ 
در شهرســتان فریدن تأسیس شد که حوزه فعالیت 
این اداره شامل شهرستان های فریدن، فریدون شهر، 
چادگان و بویین میاندشــت اســت کــه این چهار 
شهرستان دارای ۲۰ بقعه، ۶۳۹ موقوفه و یک هزار 
و ۱۶۶ رقبه که عمده رقبات آن کشــاورزی است. 
حجت الاسام ابراهیمی با بیان اینکه سال ۹۹ توسط 
خیرین هشــت وقف جدید در ســامانه اداره اوقاف 
فریدن به ثبت رســید، ابراز داشت: از عملکرد اداره 
اوقاف فریدن ســال ۹۹ تقدیر شد که شاخص ترین 
عملکرد ایــن اداره اخذ ۱۸۰ ســند مالکیتی برای 
موقوفات و رقبات است. او عنوان کرد: قدیمی ترین 
موقوفات در چهار شهرستان به ترتیب موقوفه ملأ 
محمدقاسم خوانســاری سال ۱۲۸۶ هجری قمری 
با نیت تعزیه خوانی سیدالشهدا، موقوفه حاج صادق 
حداد سال ۱۲۸۸ هجری قمری با نیت تعزیه خوانی 
امام حســین و موقوفه آقاخان بیک ســال ۱۲۹۰ 
هجری قمری با نیت روضه خوانی است. رئیس اداره 
اوقاف و امور خیریه منطقــه فریدن افزود: بیش از 
۳۰ وقف از جمله موقوفه جهان سلطان سفتجانی، 
موقوفه ماهی ســلطان خانم چهل خانه ای، موقوفه 
بانو آغا بیگم کانتری دارانی، موقوفه فاطمه بی گم 
عبدالهی شهر دامنه، موقوفه جهان سلطان سفتجانی 
و موقوفه سحرناز خانم به نام بانوان شهرستان های 
فریدن، فریدون شهر ثبت شده است. او تصریح کرد: 
موقوفه شاخص شهرستان فریدن، گورستان متروکه 
داران بــا ۵۹ رقبه اســت که عمده مســاحت این 
موقوفه شامل ۱۲ فضای آموزشی تحت اجاره اداره 
است. حجت الاسام  آموزش وپرورش شهرســتان 
ابراهیمــی ادامه داد: عرصه ۱۹ مدرســه در منطقه 
فریدن موقوفه اســت که البته نیت تمام موقوفات 
برای ساخت مدرسه نیســت و به دیگر موضوعات 

آموزشی اختصاص دارد.

    شهر   استان

نجات 4 هزار نفر توسط 
آتش نشانان اصفهان

گروه اصفهان: بنا به گفته مدیرعامل سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شــهرداری اصفهان بیش از ۴ هزار نفر سال 
گذشته از سوی آتش نشانان اصفهانی طی عملیات مختلف امداد 

و نجات و حوادث مختلف، نجات پیدا کردند.   
محسن گابی با اشاره به مجموعه فعالیت های سازمان 
آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان در سال ۹۹ 
اظهار کرد: در ســال گذشته ۴۱۳ هزار و ۵۷۶ تماس تلفنی با 
سامانه ۱۲۵ اصفهان گرفته شد که معادل متوسط روزانه یک 
هزار و ۱۳۳ تماس اســت. او ادامه داد: تعداد تماس های سال 
۹۹ نسبت به سال ۹۸ با کاهش ۵ درصدی مواجه بوده است. 
مدیرعامل سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری 
اصفهان افزود: در ســال گذشته ۱۰ هزار و ۵۲۱ عملیات امداد 
و نجات و اطفای حریق در شــهر اصفهان از سوی نیروهای 
آتش نشــانی انجام شده است که بیش از ۴ هزار نفر طی این 
امدادرسانی ها نجات یافته اند.  او با اشاره به اینکه در سال ۹۹ 
در شــهر اصفهان ۴ هزار و ۴۱۶ مورد آتش ســوزی از سوی 
آتش نشانی امدادرسانی شد، گفت: آمار آتش سوزی ها در سال 
گذشته نسبت به سال ۹۸ با کاهش سه درصدی روبرو است.   
گابی با بیان اینکه شــش هزار و ۱۰۵ مورد حادثه و خدمات 
ایمنی در این مدت امدادرسانی و انجام شد که نسبت به سال ۹۸ 
با کاهش ۹ درصدی همراه بوده است، اظهار کرد: متوسط زمان 
رسیدن آتش نشانان در داخل محدوده شهر در سال گذشته به 
سه دقیقه و ۴۹ ثانیه رسید که متوسط استاندارد جهانی رسیدن 
به حادثه بین سه تا ۵ دقیقه است. او از اجرای ۱۳ پروژه عمرانی 
در دست اقدام در حوزه آتش نشانی شهرداری اصفهان گفت و 
افزود: سه ایستگاه آتش نشانی جدید در نقاط موردنیاز شهر از 
جمله چهارباغ پایین، زینبیه شمالی روبروی حرم، خیابان خداداد 
امینی )منطقه هشت( در حال ساخت و یک ایستگاه در مجاورت 
مجموعه سیتی سنتر اصفهان آماده بهره برداری است.مدیرعامل 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه چهار زمین تملک شده در حال آماده سازی برای ساخت 
سه ایستگاه آتش نشانی در میدان حج )منطقه هفت(، میدان ۹ 
دی )منطقه ۱۳(، منطقه ناژوان و یک مرکز آموزش در شرق 
اصفهان است، گفت: همچنین در سال گذشته ۱۵۹ دستگاه 
شیر هیدرانت در شهر اصفهان نصب شد. گابی اظهار کرد: در 
سال گذشته همچنین دو هزار و ۱۱۰ دستگاه اطفاییه در نقاط 
استراتژیک شهر اصفهان مستقر شد تا سرعت امدادرسانی در 
شهر بهبود و افزایش یابد. او بیان کرد: یکی از وظایف سازمان 
آتش نشــانی انجام مستمر گشت های ایمنی است که به این 
منظور در سال گذشته ۴ هزار و ۴۳۹ مورد گشت ایمنی به منظور 
شناسایی نقاط مخاطره آمیز در محدوده مناطق ۱۵ گانه شهر 

اصفهان و پیشگیری از حوادث انجام شد.

آغاز مجدد فعالیت متروی 
اصفهان از دیروز

به گفته مدیرعامل شــرکت مترو منطقه اصفهان از روز 
گذشته فعالیت خط یک متروی اصفهان از سر گرفته شد.

احمدرضا طحانیان به ایمنا گفت: فعالیت خط یک متروی 
اصفهان از ابتدای سال جاری با توجه به انجام اقداماتی همچون 
تعمیرات و نگهداری متوقف  شده بود، اما از شنبه ۱۴ فروردین ماه 
۱۴۰۰ بار دیگر ســرویس دهی به شهروندان را از ساعت ۶ و 
۱۵ دقیقه صبح تا ۹ شــب آغاز کرد.او با بیان این که رام های 
قطار شهری با سرفاصله زمانی ۱۵ دقیقه در حال حرکت است، 
تصریح کرد: تاش شهرداری کاهش سرفاصله زمانی مترو با 
هدف افزایش جذابیت استفاده از این وسیله حمل ونقل ایمن، 
ارزان و پاک است.مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان با 
بیان این که کابین، درب و دستگیره کابین، تجهیزات، پنل و 
گوشــی تلفن داخل کابین در هر سفر کامل و حین تعویض 
راهبر با مواد گندزدایی مناسب ضدعفونی می شود، تأکید کرد: بر 
اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با شیوع ویروس کرونا استفاده از 
ماسک در مترو اجباری است و از سوارشدن افراد بدون ماسک 

جلوگیری می شود.

12درصد بافت کانشهر اصفهان 
ناکارآمد است

به گفته مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری 
اصفهان دو هزار و ۳۸۰ هکتار از بافت شهر اصفهان معادل ۱۲ 

درصد این کانشهر، ناکارآمد است.
محمد فیض به ایمنا گفت: ۱۲ درصد ســطح کل شهر 
اصفهان در ۲۳۷ لکه بافت فرســوده در مناطق ۱۵ گانه شهر 
اصفهان و در قالب چهار گونه بافت ناکارآمد با پیشینه روستایی، 
اســکان غیررســمی، میانی و بافت ناکارآمد تاریخی پراکنده 
شده اســت.او با بیان این که بافت های شهر اصفهان شامل 
غیررســمی، بافت میانی در محله های قدیمی، بافت ناکارآمد 
تاریخی و بخش های الحاقی به شــهر است، افزود: باید تمام 
ابعاد بافت های شــهر اعم از کالبدی، اجتماعی و اقتصادی را 
موردتوجه قرار دهیم.مدیرعامل ســازمان نوسازی و بهسازی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: اقدامات این سازمان با روش 
برنامه ریزی، سیاست گذاری و برنامه اجرایی در بسیاری از موارد 
از جمله در بهبود معیشت ساکنان بافت ها یا مسائل اجتماعی 
که به موازات احیای کالبدی آن بهبود می یابد بسیار مؤثر است.
او خاطرنشان کرد: سال گذشته با موافقت شهرداری و شورای 
شــهر ۲.۵ برابر بودجه در نظر گرفته شده برای انجام عمرانی 
سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری، تخصیص اعتبار انجام و 
۳۵ پروژه در شهر اجرا شد.فیض با تأکید بر استفاده از نیروهای 
متخصص و مشارکت با مردم در اجرای پروژه های نوسازی و 
بهســازی در شهر، گفت: در سال های اخیر و با طرح و فراگیر 
شدن موضوع بازآفرینی پایدار بافت های ناکارآمد شهری، تنها 
مداخله مســتقیم در بافت کالبدی به عنوان راه حل معضات 
و مشــکات این گونه بافت ها مطرح نیست و باید برای رفع 
آن ها به تمامی ابعاد بافت شهری اعم از کالبدی، اجتماعی، و 

اقتصادی به صورت همزمان پرداخت.
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درخواست وزیر بهداشت برای 
توقف کوتاه مدت رفت وآمد با 

ترکیه
گروه جامعه: وزیر بهداشـت با توجه به شـیوع گسـترده 
بیمـاری کوویـد ۱۹ در کشـور ترکیه با ویروس موتاسـیون 
یافتـه، در نامـه ای بـه وزیـر کشـور و فرمانـده قـرارگاه 
عملیاتی سـتاد مبارزه بـا بیماری کرونا، بر ضـرورت توقف 
یک هفتـه ای رفـت و آمـد از طریـق مرزهـای هوایـی و 
زمینـی بـا کشـور مذکور و لـزوم همـکاری اسـتانداران در 

ایـن زمینه، تأکیـد کرد.
دکتـر سـعید نمکـی در نامـه ای بـه وزیـر کشـور و 
فرمانـده قـرارگاه عملیاتی سـتاد مبـارزه با بیمـاری کرونا، 
در خصـوص مسـافرانی که قصـد ورود و خروج به کشـور 
را دارنـد، گفـت: شـهروندان ایرانـی کـه در ترکیـه به سـر 
می برنـد و قصـد ورود بـه کشـور را دارنـد و همچنین اتباع 
کشـور ترکیـه کـه در ایـران بوده و قصـد خروج از کشـور 
مربوطـه  پروتکل هـای  رعایـت  بـا  می تواننـد  دارنـد،  را 
و انجـام تسـت PCR و اطمینـان از عـدم آلودگـی اقـدام 
بـه ورود و خـروج کننـد.در متـن نامـه دکتر سـعید نمکی 
خطـاب بـه دکتـر رحمانـی فضلـی آمده اسـت:» بـا توجه 
به شـیوع گسـترده بیمـاری Covid-۱۹ در کشـور ترکیه 
بـا ویـروس موتاسـیون یافتـه، ضـروری اسـت، حداکثـر 
تـا ۴۸ سـاعت آینـده بـه مـدت یک هفتـه رفـت و آمـد از 
طریـق مرزهـای هوایی و زمینی با کشـور مذکـور متوقف 
گردد.بدیهی اسـت شـهروندان ایرانی که در ترکیه به سـر 
می برنـد و قصـد ورود بـه کشـور را دارنـد و همچنین اتباع 
کشـور ترکیه کـه در ایران بـوده و قصد خروج از کشـور را 
دارنـد، می تواننـد با رعایـت پروتکل های مربوطـه و انجام 
تسـت PCR و اطمینـان از عـدم آلودگـی اقـدام بـه ورود 
و خـروج نمایند.ضمنـا جهـت هم وطنانـی کـه از مرزهای 
زمینـی و هوایـی وارد کشـور می شـوند، ایجـاد قرنطینـه 
 بـرای مـوارد مشـکوک یـا مثبـت ضـروری خواهـد بـود.
خواهشـمند اسـت دسـتور فرماییـد، اسـتانداران محترم در 
ایـن زمینـه همـکاری و مسـاعدت لازم را بـه عمل آورند.

آغاز واکسیناسیون همگانی 
کشور از مهرماه

رئیـس کمیته علمی سـتاد مقابلـه با کرونا، با اشـاره به 
تأثیـر تحریم هـا بر تولید واکسـن های ایرانـی کرونا،  گفت: 
بااین حـال پیش بینـی ما برای آغاز واکسیناسـیون همگانی 

کرونـا از حدودا مهرماه سـال جاری اسـت.
دکتـر مصطفـی قانعـی دربـاره آخریـن اخبـار پیرامون 
آلان  گفـت:  ایسـنا  بـه  کرونـا،  ایرانـی  واکسـن های 
واکسـن کرونـا بنیـاد برکـت در حـال طـی کردن فـاز دو 
و سـه مطالعات بالینی اسـت. واکسـن انسـتیتو رازی با نام 
کووپـارس و واکسـن وزارت دفـاع بـا نـام فخـرا در مرحله 
نخسـت کارآزمایـی بالینـی قـرار دارنـد و احتمـالا تـا آخر 
فروردیـن یـا نیمـه اول اردیبهشـت هم یک یا دو واکسـن 
دیگـر بتواننـد مجـوز آغـاز کارآزمایـی را دریافـت کننـد.او 
تأکیـد کـرد: بنابرایـن پیش بینـی می کنیـم از شـهریور یـا 
مهرمـاه واکسـن های ایرانـی را بـه میـزان نیـاز وارد بـازار 
کنیـم.او دربـاره واکسـن کـوو ایـران برکـت، افـزود: اگـر 
مجوزهـا در اواسـط فـاز سـوم مطالعـات کـه بـه آن فـاز 
تحلیـل بیِنابینـی گفتـه می شـود، دریافت شـود، می توانند 
واکسیناسـیون را از اوایل تیرماه آغـاز کنند. در واقع ممکن 
اسـت تولیـد انبوه واکسـن بنیاد برکـت از خرداد آغاز شـود 
و ذخیره سـازی هـم صورت گیـرد و پـس از دریافت مجوز 
اقـدام بـه توزیـع آن کنند.قانعـی درباره سـرانجام واکسـن 
تولید مشـترک انسـتیتو پاسـتور و کشـور کوبا،  بیـان کرد: 
۱۰۰ هـزار واکسـن  بـه کشـور وارد شـده اسـت و فکـر 
می کنـم از دهـه سـوم فروردین ماه فاز سـوم تسـت بالینی 
آنها آغاز شـود. ایـن ۱۰۰ هزار دوز قرار اسـت به داوطلبین 
تزریق شـود که البته هنـوز فراخوانی بـرای جذب داوطلب 
طرح هـای  دیگـر  خصـوص  در  اسـت.او  نشـده  صـادر 
مطالعاتـی واکسـن ایرانـی کرونـا، اظهـار کـرد: از ابتدا ۱۱ 
پرونـده وجـود داشـت کـه ۳ پرونـده در مرحلـه کارآزمایی 
بالینـی قـرار دارنـد و پیش بینی می کنیـم از تعـداد کلی، ۸ 
پرونده بتوانند موفق عمل کنند. نسـبت به سـایر کشـورها 
ایـن تعـداد تولیدکننـده بسـیار خـوب اسـت.رئیس کمیته 
علمـی سـتاد مقابلـه بـا کرونـا، تأکیـد کـرد: پیش بینی ما 
بـرای آغاز واکسیناسـیون همگانی کرونا از حـدودا مهرماه 
سـال جـاری اسـت.او دربـاره تزریـق واکسـن کرونـا بـه 
کـودکان، تصریح کـرد: در دنیا در خصوص واکسیناسـیون 
کـودکان هـم مطالعاتـی در حـال انجام اسـت امـا ما فعا 
در ایـران مطالعـه ای در این زمینـه نداریم و فعا از نتایجی 
کـه دنیا اعـام کند اسـتفاده خواهیـم کرد.قانعی با اشـاره 
بـه تأثیـر تحریم هـا بر تولیـد واکسـن کرونا،  گفـت: آنچه 
مـا در محـل حمایـت شـرکت ها می بینیـم این اسـت که 
به محـض آنکـه اسـم ایـران می آیـد کاری می کننـد کـه 
مانـع دسـت یابی مـا بـه مـواد و محصـولات موردنیـاز 
می شـوند. بنابرایـن اگر فعـا واردات برخی اقـام صورت 
می گیـرد بـا دور زدن تحریم هـا اتفـاق می افتـد وگرنه آنها 
هرچـه توانسـتند مانع ما شـدند و حداقل بـرای تأمین ماده 
اولیـه یـک واکسـن دسـتور سـریع دادنـد که کسـی به ما 
مـاده اولیـه نفروشـد؛ البته ایـن فقط مخصوص ما نیسـت 
بلکـه در حـال ذخیـره اقـام و واکسـن بـرای خودشـان 
هسـتند. آلان ۷۰ درصـد واکسـن کرونا را تنها ۱۰ کشـور 
بردنـد؛ بنابرایـن در مـورد ایـران بی عدالتی و سـختگیری 
زیـادی صـورت می گیـرد امـا درعین حـال مـا بـرای ماده 
اولیـه از شـرکت های دانش بنیان ایرانـی حمایت می کنیم.
قانعـی درباره راه اندازی خط تولید واکسـن اسـپوتنیک وی 
در ایـران نیز بیان کرد: فکر می کنم سـومین خط واکسـن 
اسـپوتنیک یـا وارد ایـران شـده اسـت و یـا تـا آخـر هفته 
بـه کشـور می رسـد و حـدودا پیش بینـی می کنیـم ایـن 
 واکسـن هـم ۳ مـاه آینده تولید تحت لیسـانس خـود را در

 ایران آغاز کند.

چگونه بازی های رایانه ای 
می توانند مفید باشند؟

اینکــه  بیــان  بــا  پــور|  کمالــی  دلنــاز 
بــرای  ویدئویــی  و  رایانــه ای  بازی هــای  انجــام 
یــک  جهــان  سراســر  در  نوجوانــان  از  بســیاری 
فعالیــت و ســرگرمی محبــوب اســت، بااین حــال 
افزایــش روزانــه صــرف زمــان بــرای بازی هــای 
کــه  ایجــاد می کنــد  را  نگرانــی  ایــن  رایانــه ای 
مختــل  را  تحصیلــی  پیشــرفت  طولانی مــدت   در 

کند.
بــازی رایانــه ای در نوجوانــی پدیــده ای گســترده اســت 
و بســیاری از نوجوانــان بــه طــور منظــم درگیــر ایــن 
ــن  ــر ای ــتند. ب ــود هس ــت خ ــات فراغ ــت در اوق فعالی
اســاس مفهــوم بهزیســتی تحصیلــی بــا هــدف پیونــد 
ــه  ــازی رابط ــی، بهس ــی و تحصیل ــای عاطف کارکرده
فراگیرنــده مدرســه و ایجــاد تغییــرات موازی پیشــرونده 
ــه صــورت  ــرد و مدرســه مطــرح می شــود کــه ب در ف
ــی ســازی شــده آن را  ــدی مفهوم ــک ســازه چندبع ی
ــد کــه جنبه هــای منفــی )فرســودگی(  تعریــف کرده ان
ــر  ــدن( را درب ــل و درگیرش ــت )تعام ــای مثب و جنبه ه
می گیــرد.در پژوهشــی کــه بــا هــدف بررســی رابطــه 
میــزان اســتفاده از بازی هــای رایانــه ای بــا بهزیســتی 
تحصیلــی و نظــم جویــی شــناختی هیجــان در 
ــان شــهر رشــت انجــام شــد، نشــان می دهــد  نوجوان
بیــن بهزیســتی تحصیلــی و خودنظــم جویی شــناختی 

ــی دار وجــود دارد. رابطــه مســتقیم و معن
ــی  ــر بهزیســتی تحصیل ــن متغی ــن پژوهــش، بی در ای
ــوس  ــه معک ــه ای رابط ــای رایان ــان بازی ه و مدت زم
بازی هــای  از  اســتفاده  میــزان  چــه  هــر  بــود، 
رایانــه ای افزایــش یابــد، میــزان بهزیســتی تحصیلــی 
پاســخگویان کاهــش می یابــد، امــا ایــن رابطــه 
هیجــان  تنظیــم  گفــت  نبود.می تــوان  معنــی دار 
و بویــژه راهبــرد مثبــت بــاز ارزیابــی شــناختی 
هیجانــات باعــث کاهــش احساســات منفــی و افزایــش 
احساســات مثبــت و رفتــار ســازگارانه افــراد می شــود و 
ایــن راهبردهــای تنظیم کننــده ممکــن اســت اهــداف 
ــای  ــرد در ارتق ــه ف ــند و ب ــق بخش ــخصی را تحق ش
ســامت عمومــی و بهزیســتی روان شــناختی کمــک 

ــد. کن
ــوان انتظــار داشــت افــرادی کــه از خودنظــم  می ت
جویــی شــناختی بیشــتری برخوردارنــد، عملکــرد 
ــه  ــی ک ــند. نوجوانان ــته باش ــری داش ــی بهت تحصیل
از نظــم جویــی شــناختی بالایــی برخوردارنــد از 
زمــان  در  مناســب  و  به جــا  رایانــه ای  بازی هــای 
اســتراحت یــا فراغــت اســتفاده می کننــد و یــا از 
در  می توانــد  کــه  می کننــد  اســتفاده  بازی هایــی 
ــود توجــه تمرکــز و عملکــرد آنهــا نقــش داشــته  بهب
باشــد، در واقــع ایــن نوجوانــان بــر رفتــار خــود 
ــود  ــه بهب ــد ب ــر می توان ــن ام ــد و ای ــت دارن مدیری
ــن  ــه همی ــا کمــک کند.ب ــناختی آنه ــرد روان ش عملک
ــرای  ــه ای ب ــای رایان ــام بازی ه ــت که انج ــل اس دلی
ــد  ــن می توان ــارت والدی ــت نظ ــی تح ــدت کوتاه م
ــان  ــی در نوجوان ــت زندگ ــر کیفی ــی ب ــرات مثبت تأثی
ســاعت های  صــرف  درحالی کــه  باشــد،  داشــته 
ــن  ــه ای ممک ــای رایان ــام بازی ه ــرای انج ــی ب طولان
ــد. ــته باش ــدت داش ــی طولانی م ــرات منف ــت اث اس

نتایــج پژوهــش همچنیــن نشــان داد کــه رابطــه بیــن 
و  رایانــه ای  بازی هــای  از  اســتفاده  مدت زمــان 
خودنظــم جویــی شــناختی پاســخگویان معکــوس بــود 
ــه ای  ــای رایان ــتفاده از بازی ه ــزان اس ــه می ــر چ و ه
ــی شــناختی  ــزان خودنظــم جوی ــد، می افزایــش می یاب
پاســخگویان کاهــش می یابــد، امــا ایــن رابطــه 
معنــی دار نبود.همســو بــا ایــن نتیجــه مشــخص شــد 
کــه خودنظــم جویــی به عنــوان یــک ویژگی شــناختی 
ــه بازی هــای آنایــن ارتبــاط منفــی دارد  ــا اعتیــاد ب ب
و کمبــود خودنظم بخشــی یکــی از عوامــل مهــم 
ــه از  ــردی ک ــن اســت. ف ــای آنای ــه بازی ه ــاد ب اعتی
ــود  ــت، باوج ــوردار اس ــی برخ ــی پایین ــود نظم بخش خ
ــن  ــی ناشــی از ای ــی احتمال آگاهــی از پیامدهــای منف
گونــه بازی هــا در کاهــش اســتفاده از بازی هــای 
ــه آمــوزش  ــن مشــکل دارد.پیشــنهاد می شــود ب آنای
ــور  ــان در ام ــی در نوجوان ــم جوی ــای خودنظ مهارت ه
ــا شــاهد عملکــرد بهتــری از  آموزشــی توجــه شــود ت

آینده ســازان کشــور باشــیم.
ــای  ــه ظرفیت ه ــود ب ــنهاد می ش ــن پیش همچنی
ــه  ــود و توصی ــه ش ــه ای توج ــای رایان ــت بازی ه مثب
ــای  ــه بازی ه ــان ب ــتیابی نوجوان ــرای دس ــود ب می ش
مناســب و هدفمنــد جهــت بهبــود عملکردشــان بــرای 
ــه ای شناســنامه ای حــاوی اطاعــات  ــازی رایان هــر ب
ــازی  ــدف ب ــنی ه ــروه س ــتفاده از گ ــرای اس ــق ب دقی
ــاص  ــای خ ــای عملکرده ــرای ارتق ــه ب ــی ک و مزایای
ــد  ــا تأکی ــش ب ــن پژوه ــود.محققان ای ــان ش دارد بی
ــای  ــد پژوهش ه ــز مانن ــق نی ــن تحقی ــه ای ــر اینک ب
ــح  ــت، تصری ــوردار اس ــی برخ ــر از محدودیت های دیگ
ــری  ــیوه نمونه گی ــش از ش ــن پژوه ــه در ای ــد ک کردن
ــود  ــنهاد می ش ــه پیش ــد ک ــاب ش ــترس انتخ در دس
در پژوهش هــای آینــده از شــیوه های نمونه گیــری 

ــتفاده شــود.  ــر اس ــی و معتبرت احتمال
از محدودیت هــای دیگــر پژوهــش محــدود بــودن 
جامعــه بــه شــهر رشــت و محــدود بــودن تعــداد افــراد 
نمونــه عنــوان شــده کــه در نتیجــه ایــن پژوهشــگران 
ــاط  ــا احتی ــد ب ــه بای ــه جامع ــج ب ــم نتای ــد تعمی معتقدن
ــده  ــای آین ــت در پژوهش ه ــر اس ــود و بهت ــام ش انج
ــن پژوهــش در  ــکات توجــه شــود.نتایج ای ــن ن ــه ای ب
ــه ای؛  ــای رایان ــس بین المللی بازی ه ــمین کنفران شش
ــه  ــان ارائ ــگاه اصفه ــا در دانش ــا و چالش ه فرصت ه
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گروه اصفهان|  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با 
اشاره به شناسایی حدود هزار و پانصد بیمار کووید۱۹ در روز، از 
تغییر وضعیت شهر اصفهان در روزهای آینده از نارنجی به قرمز 
خبر داد و گفت: شیب بسیار تند و انفجاری شناسایی، بستری و 
فوت بیماران در اســتان از اثرات تجمعات اسفندماه است که از 
ابتدای فروردین آغاز شد، درحالی که هنوز اثرات تعطیات نوروزی 

را ندیده ایم.
آرش نجیمی با مقایسه دو مقطع قبل و بعد از تعطیات نوروز، 
اظهار کرد: از دی ماه تا اوایل اسفندماه روند شیوع کرونا در استان 
اصفهان رو به کاهش بود و در پایان بهمن ماه روند تقریبا ثابتی 
از موارد ابتا به ویروس کرونا داشــتیم، اما از ورود به اسفندماه 
و تحرکاتی مثل خریدهای نوروزی و تجمعات در مراکز خرید، 
آمارها خیز مایمی به سمت بالا پیدا کرد. او با اشاره به پیش بینی 
افزایش تعداد بیماران مبتا به کووید۱۹ در استان، گفت: از ۱۶ 
اســفندماه تغییراتی در تعداد ظرفیت تخت های بیمارستانی و 
بیمارستان های مرجع کرونا دادیم، اگرچه فکر نمی کردیم با شروع 

تعطیات با چنین موج سنگینی روبرو شویم.  
Á  افزایش ۳ برابری شناسایی و بستری بیماران

در استان
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه از آغاز 
تعطیات نوروزی، اثرات تجمعات اسفندماه را دیدیم، افزود: در 
حال حاضر شناسایی بیماران جدید و موارد بستری، هر دو نسبت 
به قبل از تعطیات ۳ برابر شده که رقم بی سابقه ای است، ضمن 
اینکه تقریبا از امروز تعداد بیماران با شرایط حاد و نیاز به بستری 
در بخش آی ســی یو بیمارستان و نیز موارد فوت بیماران رو به 
افزایش است. او ادامه داد: طبیعی بود ۲ هفته بعد از افزایش موارد 
بستری بیماران، با افزایش موارد حاد و فوت بیماران روبرو شویم 
که این خیز اتفاق افتاده است. نجیمی با بیان اینکه موارد بستری 
بیماران کووید۱۹ در بیمارستان ها در حال ۴ رقمی شدن و رسیدن 
به مرز هزار بیمار در روز هستیم، گفت: در چنین شرایطی باید در 
ارائــه خدمات درمانی تغییراتی بدهیم که اولین اقدام کم کردن 
ظرفیت تخت های درمان سایر بیماری ها و اختصاص تخت های 

بیشتر به بیماران کووید است.  
 اضافه شدن بیمارســتان های جدید به چرخه درمان کووید

او از آغاز پذیرش تعدادی از بیماران در بیمارســتان الزهرا )س( 
برخاف میل باطنی مسئولان دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
خبر داد و گفت: احتمالا با اضافه کردن بیمارستان مرجع دیگری 
در کنار بیمارستان خورشــید مجبور به پاسخگویی به افزایش 
بی رویه تعداد بیماران کووید هســتیم. سخنگوی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان با اشــاره به اینکه  وضعیت شهرهای استان 

اصفهــان یکی بعد از دیگری از رنگ آبی به زرد، زرد به نارنجی 
و نارنجی به قرمز تبدیل می شوند، تصریح کرد: دو روز پیش دو 
شهرســتان آبی خور و برخوار به رنگ زرد تغییر پیدا کرده و در 
استان شهری به رنگ آبی وجود ندارد. او با اعام اینکه وضعیت 
شهرستان های شاهین شهر و میمه، فاورجان، نجف آباد و لنجان 
نیز قرمز شــده اســت، تصریح کرد: پیش از این ۲ شهرستان 
گلپایگان و خوانســار در استان اصفهان در وضعیت قرمز بودند 
که بر این اســاس هم اکنون ۶ شهرستان قرمز در استان داریم. 
نجیمی در مورد وضعیت شهر اصفهان نیز گفت: با توجه به روند 
رو به افزایش موارد بیماری و شناســایی هزار بیمار جدید در هر 
 روز، قطعا در روزهای آینده شهر اصفهان نیز از وضعیت نارنجی

 به قرمز تغییر می کند.  
Á سرایت ویروس جهش یافته کرونا در جامعه

او با اشــاره به شیب بســیار تند و انفجاری موارد شناسایی، 
بستری و موارد حاد و فوتی کرونا در استان اصفهان، گفت: تفاوت 
اصلی ویروس جهش یافته کرونا با ویروس قبلی در قدرت سرایت 
آن است که ۲ نشــانه به ما می گوید ویروسی که هم اکنون در 
جامعه وجود دارد ویروس جهش یافته اســت که از فردی به فرد 
دیگر سرایت می کند. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
توضیح داد: در حال حاضر روند سرایت ویروس در استان انفجاری 
است، به طوری که تعداد بیماران شناسایی شده در روز پنجشنبه 
۸۰۰، روز جمعه ۹۰۰ و دیروز به نزدیک هزار بیمار رســید. البته 
در موج های قبلی کرونا هم افزایش ســرایت ویروس در جامعه 
را داشــتیم ولی این شدت افزایش را می توان کاما به ویروس 
جهش یافته ربط داد. او یکی دیگر از نشــانه های شیوع ویروس 
جهش یافته کرونا در اســتان را الگوی انتقال بیماری برشمرد و 
افزود: اگرچه پیش از این نیــز الگوی انتقال بیماری خانوادگی 
بود، ولی در حال حاضر شدت بیشتری دارد، به طوری که درصد 
بالایی از افرادی که با فرد بیمار در تماس هستند مبتا می شود، 
درحالی کــه پیش از این ۵۰ تــا ۶۰ درصد افراد در تماس با فرد 
مبتا بیمار می شدند. به همین خاطر می بینیم که در تجمعات 
و مراســمی که فرد مبتا به کرونا حضور دارد، تقریبا همه افراد 
مبتا می شوند. نجیمی با تأکید بر اینکه شتاب بیماری و ابتای 
اطرافیان نشــان دهنده قدرت ســرایت چندین برابری ویروس 
است، گفت: بااین وجود از نظر درمان و اصول پیشگیری تفاوتی 
بین ویروس ها وجــود ندارد. او همچنین با یادآوری اینکه تعداد 
افراد درگیر در گروه های ســنی پایین تر نســبت به موج های 
قبل بسیار بیشــتر شــده، تصریح کرد: این هم از ویژگی های 
 ویروس جهش یافته اســت که کودکان را بیشتر از قبل درگیر 

می کند.  

Á  هرگونه تجمعی می تواند وضعیت را بحرانی تر
کند

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه در 
حال حاضر محدودیت فعالیت مشاغل بر اساس گروه بندی اعام 
شده در شهر اصفهان اجرا می شود، خاطرنشان کرد: وضعیت شهر 
اصفهان هم اکنون نارنجی است و به سمت بدتر شدن می رود، 
این در حالی است که از تجمعات و مراسم مذهبی پیش رو نگران 
هســتیم. هرگونه تجمعی خطرناک است و می تواند وضعیت را 
بحرانی تر کند. به گفته او، هرچند هنوز اثرات تعطیات نوروزی 
را ندیده ایم و مطمئن هستیم حداقل تا آخر فروردین ماه سیستم 
بهداشتی و درمانی با اثرات تجمعات و تعطیات درگیر است، اما 
امیدواریم با تمام شدن تعطیات و هشدارهایی که همه جدیت و 
حساسیت آن را درک می کنند، از اواخر فروردین شاهد توقف این 
روند باشیم، چراکه با ادامه روند اضافه شدن روزانه حدود ۱۰۰ بیمار 
جدید قطعا تاب آوری سیستم درمان شکننده خواهد شد.  نجیمی 
با تأکید بر اینکه پایبندی مردم به پروتکل های بهداشــتی باید 
سخت تر و جدی تر از قبل باشد، گفت: با توجه به شیب بیماری 
تند بیماری و وضعیت انفجاری شاید باید شعار در خانه ماندن را 
سرلوحه و اولویت اول قرار دهیم، چون حضور در جامعه حتی با 
وجود رعایت پروتکل های بهداشتی نمی تواند از روندی که شاهد 
آن هستیم جلوگیری کند. در شرایط فعلی نیاز به سکون جمعیت، 

در خانــه ماندن افراد و عدم حضــور در اجتماع حتی با رعایت 
پروتکل های بهداشتی داریم و تنها وقتی بنا به ضرورت مجبور به 
 حضور در جامعه هستیم باید با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی

 باشد.  
Á  اســاس بر  کرونا  واکسیناســیون  برنامه 

پیش بینی ها نبود
ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان همچنین 
به وضعیت واکسیناســیون اشــاره و خاطرنشــان کرد: برنامه 
واکسیناســیون کرونا بر اســاس پیش بینی ها نبود و در کشور 
بالای ۵۰۰ هزار دوز واکســن وارد شــد که حتــی برای کادر 
درمان هــم محدودیــت وجــود دارد و نتوانســتیم به قولی 
 که برای واکســینه کــردن افــراد پیش از تعطیــات دادیم 

عمل کنیم.
او با تصریح بر اینکه روند واکسیناســیون در کشور و استان 
کند است و پاسخگوی نیاز فعلی نیست، تأکید کرد: تا زمانی که 
واکسن به مقدار زیاد وارد کشور نشود نمی توانیم از واکسیناسیون 
گروه های حساس اطمینان خاطر پیدا کنیم، این در حالی است 
کــه حتی زمانی که واکسیناســیون انجام شــود، اما به ایمنی 
جمعی نرسیده باشیم، همچنان باید کاهش سرایت بیماری بین 
افراد جامعــه را در اولویت قرار دهیم که لازمه آن رعایت جدی 

پروتکل های بهداشتی است.

وضعیت اصفهان بزودی قرمز می شود

پیکچهارمکروناباشیبانفجاری

گروه جامعه| به اعتقاد معاون ابتدایی وزارت آموزش وپرورش 
ارزشــیابی کیفی، توصیفی و استفاده از اصول روانشناسی به 
بهداشــت روانی دانش آموز در دوره ابتدایی توجه دارد و سعی 
داریم که با دادن بازخوردها در پرونده آموزشی بجای مقایسه 
دانــش آموزان باهم دیگر فرصت را فراهم می کند که دانش 

آموزان اضطراب و احساس ترس نداشته باشند.
رضوان حکیــم زاده، در خصــوص اســتفاده از اصول 
روانشناسی در مقطع ابتدایی ضرورت دارد، اظهار کرد: همه ی 
اصول تدریسی که تا به امروز طراحی شده و به اجرا در آمده 
است بر اســاس اصول روانشناسی کودک است برای دانش 
آموزان ابتدایی آموزش باید به صورت ملموس و دست آموزی 
باشد و برنامه هایی که ما داشتیم و در حال اجرای آنها هستیم 
بر اساس اصول روانشناسی بوده است و درعین حال موضوعی 
که همیشه تأکید کرده ایم و به عنوان یک اصل این را یادآوری 
کردیم. او افزود: همه معلمان و مربیان آموزشی بویژه در دوره 
ابتدایی فعالیت می کننــد، تأکید کردیم که کودکان صاحب 
کرامت ذاتی هستند و هیچ برنامه ای نباید این کرامت ذاتی 
را خدشه دار کند. حکیم زاده در خصوص روش های ارزشیابی 
ســنتی توضیح داد: آزمون های تستی پیشرفت تحصیلی و 
آزمون های مقایسه ای را در مدرسه ممنوع کردیم و همچنین 
استفاده از کتاب های کمک آموزشی و کمک درسی را طبق 
مصوبه ۹۵۱ شــورای عالی آموزش وپــرورش ممنوع اعام 
کردیم؛ و این دقیقا توجه به آســیب های روانی بود که این 
برنامه ها برای دانش آموزان بخصــوص دانش آموزان دوره 
ابتدایی که در ســنین حساس رشد هســتند، داشت. معاون 
ابتدایی وزارت آموزش وپرورش اظهار کرد: استفاده از وسایل 
آموزشــی از قبیل اوپک، اورهد، اساید، ویدئو، تلویزیون و 
حتی ضبط صوت، ســبب تنوع کاس درس می شــود، در 
دوره دبستان، باید به منظور ایجاد انگیزه بیشتر در یادگیری، 
کاهش خستگی و کسالت دانش آموز و جذاب کردن محیط 
آموزشی، حداکثر استفاده را از این وسایل به عمل آورد. تفکر 
کودک در دوره دبستان، عینی است؛ بنابراین، هر چه مطالب 

عینی تر باشند، دانش آموز آن ها را بهتر درک می کند. او ادامه 
داد: در این دوره، بهتر است که از تلفیق روش ها استفاده نمود. 
برای مثال، موردی را نمایش می دهیم یا کودک اضافه کردن 
یک ماده شــیمیایی به ماده دیگر را مشاهده می کند و ما در 
حین نمایش، توضیح می دهیم. در برخی از مواد درسی، مثل 
تعلیمات اجتماعی، تلفیق روش نمایشی و روش سخنرانی، 
می تواند از ســایر روش ها مؤثرتر باشــد. حکیم زاده افزود: با 
توجه به دو شــعار فعال بودن و مشــارکت دانش آموزان در 
امر یادگیری و آموزش چگونه یاد گرفتن، می توان گفت که 
یادگیری اکتشــافی، دقیقا مبتنی بر آن دو روش است؛ البته 
یادگیری اکتشافی، باید در همه مراحل تدریس اعمال شود، 
نــه در کلیه دروس. در این زمینه، می توان گفت که روش ها 
مطلق نبوده، بلکه در دوره ابتدایی، با توجه به امکانات، ماده 
درسی، سن کودک، ویژگی های دانش آموز، فضای آموزشی، 
زمان و به طورکلی، تمامی شرایط مؤثر در آموزش یادگیری 
اکتشافی، بهترین روش است. او تأکید کرد: هرچند که تنها 
روش نیست و گاهی اوقات، معلم به ناچار باید از روش های 
دیگر استفاده کند. در دوره ابتدایی، نوع مسئله باید بسیار آسان 
باشد تا دانش آموز از عهده حل آن برآید. درصورتی که یادگیری 
اکتشافی منطبق با توانایی و میزان رشد ذهنی دانش آموز باشد، 

تأثیر بسیاری بر یادگیری ها و تغییر رفتار دانش آموز دارد.
Á  ارزشیابی کیفی، توصیفی چقدر در انگیزه

یادگیری دانش آموزان تأثیر دارد
معاون ابتدایی وزارت آموزش وپرورش اظهار کرد: دانش 
آموزان به جای اینکه خودشان را با خودشان مقایسه کنند آن ها 
را در معرض مقایسه های خیلی آسیب رسان قرار می دادیم و 
درعین حال در دوره آموزش ابتدایی ارزیابی یا ارزشــیابی به 
صورت کیفی-توصیفی است. ارزشیابی کیفی-توصیفی دقیقاً 
به بهداشت روانی دانش آموز بخصوص در دوره ابتدایی توجه 
دارد و ســعی داریم که با دادن بازخوردها در پرونده آموزشی 
به جای مقایســه دانش آموزان باهم دیگر فرصت را فراهم 
می کند که دانش آموزان اضطراب نداشــته باشند احساس 

ترس و نگرانی نداشــته باشــند و از یادگیری لذت ببرند. او 
ادامه داد: روش های آموزش ســنتی مبتنی بر این تفکر بود 
که یادگیری اساسا عبارت از کسب دانش و مهارت هاست و 
ارزشیابی عمدتا آزمون های نوشتاری )کتبی( محدود می شد. 
روش های جدید آموزش وپرورش در پرتو تازه های روانشناسی 
و پرورشــی که بر اصاح و بهبود رفتار، مداومت در رشــد، 
یادگیری متنوع و متعدد و آگاهی تأکید می کند. در هماهنگی 
با این مفهوم روش هــای جدید آموزش وپرورش و یادگیری، 
ارزشیابی نه تنها یادگیری های موضوع های درسی را موردتوجه 
می دهد، بلکه بر ارزشیابی نگرش ها، عاقه ها، عادات کاری، 
رشد جسمانی، سازگاری فردی – اجتماعی نیز تأکید می کند. 
حکیــم زاده افزود: هم چنین، با توجه بــه اینکه نوع مدارس 
ابتدایی مورد تقاضای جامعه شــامل شناسایی بهتر طبیعت 
یادگیرندگان و فرایند یادگیری و شناســایی ارتباط تنگاتنگ 
آموزش وپــرورش با تقاضا و نیازمندی های زندگی در جامعه 
امروزی و توســعه روش های آموزش بر اســاس هدف های 
کلی اســت و هدف های کلی مدارس ابتدایی، در هزاره سوم 
می تواند شامل تسلط بر فرایندهای اساسی تربیت شهروندان 
جهانی، شکوفایی توانایی های بالقوه خاقیت کودکان، پرورش 
جسم و بهداشت روانی است، معلمان و مدیران دوره ابتدایی 
که به طور مناسبی برای مشارکت در توسعه این برنامه مدارس 
ابتدایی تربیت شده باشــند به درک کامل اصول روش های 
ارزشیابی از پیشرفت دانش آموزان نیاز دارند. او تصریح کرد: 
ارزشــیابی کیفی، توصیفی چقدر در انگیزه یادگیری دانش 
آموزان ابتدایی تأثیر داشــته اســت پژوهش های میدانی که 
انجام شده اســت این دانش آموزان از جهت بهداشت روانی 
که خیلی موضوع مهمی اســت شرایط بهتری دارند و قطعا 
کودک و یا حتی انسان های بزرگ هم اگر در معرض مقایسه 
قرار بگیرند انگیزه های خود را برای یادگیری از دست می دهند. 
معــاون ابتدایی وزارت آموزش وپرورش توضیح داد: اما اگر به 
دانش آموز بازخورد بدهید و نقاط قوت دانش آموز تقویت شود 
و مربیان و معلمان به دانش آموز کمک کند که نقاط ضعف 

خود را بشناســند و کمک کنند که آن را برطرف کنند قطعاً 
 انگیزه بهتری در مشــارکت دانش آمــوز در فرایند یادگیری

 پیدا می کند.
Á موارد مهم در ارزشیابی مقطع ابتدایی

حکیم زاده افزود: ارزشــیابی پیشــرفت دانش آموز بخش 
جدایی ناپذیر مسئله بهسازی برنامه درسی مدارس ابتدایی است. 
وظیفه ارزشیابی انتخاب یا حذف فعالیت ها نیست بلکه تعیین 
نوع تجارب آموزشی است که نیازهای کودکان را تا مین خواهد 
کرد. ارزشیابی شامل گردآوری اطاعات شواهد جامع درباره 
توانایی ها، موقعیت و پایگاه کودکان و مسائل آنان با وسایل و 
ابزارها، با روش های رسمی و غیررسمی، سازمان دادن و تفسیر 
شواهد و اطاعات گردآوری شده به صورت توصیفی جامع از 
کودک درباره زمینه و پیشینه تجربه آموزشی اوست. او ادامه 
داد: یک برنامه ارزشــیابی مناسب از پیشرفت دانش آموز باید 
ارتباط نزدیکی با هدف های پذیرفته شده و مصوب داشته باشد. 
جامع و ناظر بر همه جنبه های آموزشی و رشد کودک باشد. 
مداوم و مستمر باشد. به صورت همکاری و مشارکت معلمان، 
والدین و خود کودک باشــد. نتایج ارزشیابی برای اصاح و 
بهسازی مداوم و مستمر برنامه درسی مورداستفاده قرار گیرد. 
حکیم زاده در خصوص عوامل اصلی رشــد و توسعه کودک 
که باید ارزشیابی شوند شــامل مواردی از قبیل توانایی های 
ذهنی و علمی کودک، پیشــرفت در حوزه های متعدد برنامه 
درسی، سازگاری فردی اجتماعی، وضعیت و موقعیت جسمانی 
کودک، توســعه نگرش ها، توســعه مهارت های انجام دادن 
کارهای مدرســه، توسعه ابراز- وجود آفرینشی، توسعه تفکر 
انتقادی، ســرانجام پیشینه )پس زمینه( خانه و اجتماع محلی 
کودکان است. معاون ابتدایی وزارت آموزش وپرورش، تأکید 
کرد: گزارش های تشخیصی واقعی به اولیای کودکان درباره 
پیشرفت کودک در مدرسه پایه و اساسی برای برقراری تفاهم 
متقابل و رفتارهای خوب و پسندیده، همکاری بین معلمان و 
 والدین است که امکان بهسازی محیط آموزشی و برنامه درسی

 کودک را فراهم می آورد.

در راستای توجه به کرامت ذاتی کودکان؛

آزمون های مقایسه ای در مدارس ممنوع شد
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فرهنگ و هنر
  قاب جادویی

آمادگی »احضار« برای 
 رمضان

حضور معاون کل وزارت بهداشت در برنامه »نگاه یک« 
برای بیان آخرین وضعیت کرونا و واکسیناسیون، ویژه 
برنامه »پایش« با موضوع شعار سال و تصویربرداری ۸۰ 
درصدی سریال رمضانی »احضار« از جمله مهم ترین اخبار 

امروز صداوسیماست.
به گزارش روابط عمومی سیمافیلم، تصویربرداری سریال 
جدید مرکز سیمافیلم با عنوان احضار به کارگردانی علیرضا 
افخمی و تهیه کنندگی محمودرضا تخشید برای پخش در 

ایام ماه مبارک رمضان از شبکه یک سیما ادامه دارد.
با انجام  ۸۰ درصد از تصویربرداری مجموعه تلویزیونی 
احضار، مراحل فنی هم زمان در حال انجام است تا مجموعه 
برای پخش در ماه مبارک رمضان از شبکه یک سیما آماده 

شود.
با پایان یافتن تصویربرداری بخش های شمال سریال، گروه 

هم اکنون در تهران مشغول ادامه کار هستند.
نسرین  توکلی،  رضا  مجیدی،  آرش  مجموعه  این  در 
نکیسا، مرتضی کاظمی، آدرینا صادقی، مینو آذرمگین، 
نازنین هاشمی، دینا هاشمی و میاد میرزایی بازی دارند 
و به گروه بازیگران افسانه چهره آزاد، علی دهکردی، خیام 
وقار کاشانی، درسا بختیار، غزال نظر و صالح میرزاآقایی 

نیز اضافه شدند.
افخمی پیش تر مجموعه های تلویزیونی پرمخاطب تب 
سرد، او یک فرشته بود، پنجمین خورشید و پنج کیلومتر تا 

بهشت را در پرونده کاری خود به ثبت رسانده است.
در خاصه داستان مجموعه آمده است: مائده و زهره دختر 
عمه و دختر دایی یکدیگر هستند. آن ها همراه با دو تن 
از دوستان خود، سوسن و شکیبا، برای یک سفر تفریحی 
عازم شمال شده اند. گرچه هر چهار نفر ظاهرا از دوستان 
صمیمی یکدیگر هستند اما یکی از آن ها نسبت به مائده 
حسادت می ورزد و دل خوشی از او ندارد. این سفر بهانه ای 
می شود تا کینه ورزی های او برما گردد. با پیوستن محسن 
-خواستگار قبلی مائده - به این جمع حوادثی رقم می خورد 

که زندگی و سرنوشت مائده و زهره را دگرگون می نماید.
دارند  همکاری  سریال  این  در  که  عواملی  از  تعدادی 
عبارتند از: مدیر تصویربرداری: علیرضا رنجبران، دستیار 
برنامه ریز: مهدی  نصیری جوزانی،  اکبر  کارگردان:  اول 
آقایی، طراح چهره پردازی: مجید اسکندری، طراح صحنه: 
محسن شریفی، طراح لباس: مژگان عیوضی، صدابردار: 
فرشید احمدی، تدوین: افسانه افخمی، منشی صحنه: آرزو 
نیکپور، مدیر تولید: فرهاد کی نژاد، جلوه های ویژه و اصاح 
رنگ: امیر ولی خانی، عکاس و پشت صحنه: پریسا افخمی،  
طراح بدلکاری: کیوان رضایی، مدیر تدارکات: اکبر مهری، 

جانشین تولید: پرویز کاظم لو

ادامه پخش سریال پرحاشیه 
گاندو 2 پس از انتخابات

مجتبی امینی تهیه کننده سریال »گاندو« به ارائه توضیحاتی 
درباره نحوه پخش فصل دوم این سریال با پایان تعطیات 
نوروزی پرداخت.با پایان تعطیات نوروزی، مجتبی امینی 
تهیه کننده سریال »گاندو« درباره چگونگی ادامه پخش این 
سریال توضیحاتی ارائه داد.تهیه کننده سریال »گاندو« گفت: 
ما برای رسیدن به پخش نوروز به خاطر درخواست های 
زیاد مردم و پاسخ دادن به نیاز مخاطب در شرایط سخت 
کرونایی و با تاش یک گروه دویست نفری سعی کردیم 
سریال را برای پخش در نوروز آماده کنیم که امشب پخش 
در قسمت سیزدهم سریال موقتاً به اتمام خواهد رسید.وی 
در ادامه افزود: امیدواریم در آینده ای نزدیک، ادامه سریال 
برود. آنتن  روی  ماحظه ای  گونه  هیج  بدون  »گاندو«، 

همچنین کوروش کمره ای مشاور مدیر شبکه سه سیما طی 
توئیتی اعام کرده است که »ادامه گاندو بعد از انتخابات« 
خواهد بود و با این جمله که »سخن بسیار است« به همین 
توضیح کوتاه اکتفا کرده است.فصل دوم سریال »گاندو« 
به نویسندگی آرش قادری، کارگردانی جواد افشار و تهیه 
کنندگی مجتبی امینی محصول مؤسسه فرهنگی هنری 

اندیشه شهید آوینی است.

حسین ملکی، عکاس سینما 
درگذشت

حسین ملکی؛ بازیگر، عکاس و فیلمبردار سینما صبح )شنبه 
۱۴( فروردین براثر بیماری از دنیا رفت.

حسین ملکی عضو انجمن عکاسان ایران که در سالیان اخیر 
از بیماری کبدی رنج می برد صبح )شنبه ۱۴( فروردین دار 

فانی را وداع گفت.
وی متولد سال ۱۳۲۰ در تهران بود و کارش را با عکاسی فیلم 
در سینما آغاز کرد و بعد از آن سراغ فیلمبرداری رفت، اگرچه در 
فیلم های سینمایی زیادی هم به عنوان بازیگر حضور داشت.

حسین ملکی که امروزه به عنوان فیلمبردار شناخته می شود، 
کارش را در سینما از سال ۱۳۳۸ به عنوان عکاس فیلم آغاز 
کرد. وی به موازات عکاسی، به بازیگری نیز پرداخت و هرچند 
در اکثر فیلم هایی که عهده دار عکاسیشان بود، ایفای نقشی 
را هم به عهده می گرفت، اما همواره، در پیش از انقاب، به 

عنوان عکاس فیلم شناخته می شد.
وی فیلمبرداری را با فیلم سینمایی نیاز، به کارگردانی داوود نژاد 
در بعد از انقاب شروع کرد و به سرعت در این حرفه متمرکز 
شد و عاوه بر فیلمهای سینمایی، چند سریال از جمله جستجو 

در شهر و محاکمه را نیز فیلمبرداری کرد. 
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دبیـر سی وهشـتمین جشـنواره جهانـی فیلـم فجـر، گفت: 
برنامـه اول مـا برای جشـنواره این اسـت که بخش بـازار را 
بـه صـورت مجازی و با اسـتفاده از یک پلتفرم معتبر جهانی 
برگـزار کنیـم و بخـش اکران فیلم هـا به صـورت فیزیکی و 
بـا تعـدادی مهمـان که هنوز آمـارش قطعی نیسـت، برگزار 

شود.
به گـزارش سـتاد خبـری سی وهشـتمین جشـنواره جهانی 
فیلـم فجـر، محمدمهـدی عسـگرپور دبیـر سی وهشـتمین 
جشـنواره جهانـی فیلـم فجر با حضـور در بحثی بـا موضوع 
جشـنواره جهانـی فجر نکاتـی را دربـاره برگزاری جشـنواره 
در سـال جـاری و همچنیـن اهمیت این رویداد سـینمایی و 
سیاسـت های موجود در سـینما و مدیریـت فرهنگی مطرح 

کرد.
وی در ابتـدای سـخنان خود گفـت: از آنجا که جشـنواره در 
سـال گذشـته برگزار نشـد، بخشـی از کارهایی که در سـال 
گذشـته انجام شـده بود، موکول به امسـال شـد و بخشـی 
از کارهـا هـم به عنـوان فعالیـت جدیـد آغـاز شـده اسـت. 
مهمتریـن بخش، بخـش انتخاب فیلم هـا بود کـه از خرداد 
و تیـر سـال گذشـته کارش آغـاز شـد و به صـورت مـداوم 
فعالیـت در آن بخـش برقرار بـود. وضعیت کارهـا هم امروز 
خوشـبختانه خـوب اسـت. تنهـا نکتـه مربـوط بـه وضعیت 
برگزاری جشـنواره اسـت که بـا توجه به شـرایط کرونا مثل 

همـه رویدادهای سـینمایی وضعیت روشـنی نیسـت.
عسـگرپور در ادامـه سـخنان خـود درباره تفکیک جشـنواره 
ملـی و جهانی فجر و تیمـی که درگیر برگـزاری این رویداد 
هسـتند، گفـت: تیـم برگزارکننـده جشـنواره جهانـی فجـر 
کـه از سـال ۹۳ از پیکـره جشـنواره فجـر ملـی جـدا شـده 
اسـت، همـان دوسـتانی اند کـه سـال ها در بنیـاد سـینمایی 
به صـورت سـنتی در جریـان  بوده انـد و  فارابـی مشـغول 
جشـنواره های معتبـر و نیمه معتبـر جهانـی بوده و هسـتند.

ایـن کارگـردان و مدیـر سـینمایی دربـاره وضعیتـی کـه 
جشـنواره در سـال گذشـته داشـت، گفـت: وقتـی برگزاری 
جشـنواره جهانـی فجر در سـال گذشـته منتفی شـد، همان 
بنـده و سـایر دوسـتان مصاحبه هایـی داشـتیم و  زمـان، 
مختصـات احتمالـی برگزاری را اعـام کردیم و گفتیم مثاً 
اگر جشـنواره به نیمه دوم سـال موکول شـود چه تمهیداتی 
در نظـر خواهیـم گرفـت. آن زمـان هنـوز جشـنواره های 
جهانـی برگزار نشـده بودنـد و تجربـه ای وجود نداشـت که 
بخواهیـم بـه آن اسـتناد کنیـم. وقتـی کرونا آمد جشـنواره 
برلیـن برگـزار شـده بـود. جشـنواره کن هـم که نتوانسـت 
برگـزار شـود و تنها بخش بازار آن به شـکل مجـازی برگزار 

شـد. ایـن اتفـاق هم همـان ایـده ای بود کـه مـا پیش تر از 
برگـزاری جشـنواره کن آن را اعـام کرده بودیـم. نه اینکه 
ایـن ایـده کشـف ما بـود، بلکـه راه دیگـری وجود نداشـت. 
هـر رویـداد دیگری با حضور تعـداد زیادی مهمـان، صورت 
دیگـری نمی توانسـت در آن مقطع داشـته باشـد. فقط مهم 
ایـن بـود که از چـه پلتفرم هایی می توان اسـتفاده کرد و این 
مسـئله هـم تنهـا برای مـا نبود و همـه رویدادهـای جهانی 

بـا آن مواجـه بودند.
وی ادامـه داد: تقریبـاً تمـام رویدادهـای سـینمایی کـه از 
شـروع کرونـا تـا امـروز برگـزار شـده اند، نشـده اند یـا نیمه 
برگـزار شـده اند را رصـد کرده ایـم. تعدادی برگـزاری دوگانه 
داشـتند آخریـن نمونـه جشـنواره برلیـن بـود کـه به صورت 
مجـازی روی سـایت خودشـان برگـزار شـد. اسـتفاده از 
پلتفرم هـای خارجـی و بحـث کپی رایت دو چالـش اصلی ما 

بـرای برگـزاری مجازی جشـنواره هسـتند.
عسـگرپور دربـاره برگـزاری جشـنواره جهانی فیلـم فجر در 
وضعیـت کرونایـی توضیـح داد: پلـن اول مـا این اسـت که 
بخـش بـازار را بـه صـورت مجـازی و بـا اسـتفاده از یـک 
پلتفـرم معتبـر جهانـی برگزار کنیـم و بخش اکـران فیلم ها 
به صـورت فیزیکـی و با تعـدادی مهمـان که هنـوز آمارش 
قطعـی نیسـت، برگـزار شـود. اینکـه چـه تعـداد مهمـان 
می توانیم داشـته باشـیم هنوز مشخص نیسـت و با پیگیری 
و هماهنگی با سـتاد کرونا این آمار مشـخص می شـود. آن 
هـم بسـته به شـرایطی که زمـان زیـادی هم بـرای تعیین 
آن نداریـم، مثاً اگر به صورت قطعی مشـخص شـود پایان 
اردیبهشـت فضـا بـرای آمـدن مهمـان بین المللی مسـاعد 
اسـت، شـاید ما دیگـر امکان دعـوت از مهمانـان را به دلیل 

زمان کم، نداشـته باشـیم.

وی ادامـه داد: جشـنواره کـن و برلیـن دو رویدادی هسـتند 
کـه اقتصادشـان و تعـداد مهمانان شـان به گونـه ای اسـت 
کـه الگـوی بسـیاری از جشـنواره ها می شـوند. مـا هـم این 
تجربه هـا را مدنظـر داشـته ایم امـا قبـل از برگـزاری ایـن 
رویدادهـا ایده هایـی را بـرای برگـزاری جشـنواره جهانـی 

مطـرح کـرده بودیم.
وی ادامـه داد: مدیـران دولتـی وقتـی می آیند دو سـه سـال 
طـول می کشـد تـا سـوار کار شـوند و سـال آخـر هـم کـه 
مشـغول خداحافظـی می شـوند. وضعیـت در سـینما بـاز به 
نسـبت خیلـی از حوزه هـای دیگـر بهتـر اسـت و گـردش 
مدیریتـی در آن کمتـر از حوزه هـای دیگـر بـوده اسـت. 
جشـنواره برلیـن از ابتـدا تا امـروز ۵ یا ۶ مدیر داشـته و عمر 
متوسـط مدیرانش ۱۵ سـال اسـت. در جشـنواره های دیگر 
شـاید این طـول عمر کمتر باشـد اما در کل حـوزه فرهنگ 
در جاهـای دیگر مانند اینجا نیسـت. خیلی از جشـنواره های 
خارجی سـاختار دولتی ندارند. جشـنواره مونترال مسئولی به 
نـام آقـای لوزر دارد کـه آلزایمر دارد و سـاختارش به گونه ای 
اسـت کـه دولـت نبایـد در کار آن دخالت کند. در کشـور ما 
امـا حـوزه فرهنگ هم ذیل حوزه سیاسـت تعریف می شـود.
دبیـر جشـنواره جهانی فیلم فجر با اشـاره بـه موفقیت هایی 
کـه آثـار حاضـر در بازار فیلم جشـنواره بـه دسـت آورده اند، 
گفت: جشـنواره جهانی فجر در سـال های برگزاری سـکوی 
خوبـی بـرای معرفـی فیلم هـای ایرانی بـه پخش کننده ها و 
رویدادهـای خارجـی بـوده اسـت. ما بـا بحـران اطاعات و 
آمـار در کشـور مواجـه ایم و امـروز اطاعات و آمـار دقیقی 
از تعـداد فیلم هـا و مبلـغ معامله فیلم ها بـا پخش کننده های 
خارجـی نداریـم. ایـن ضعـف فرهنگـی ماسـت کـه دنبال 
مخفـی کردن آمار در هر سـطحی هسـتیم. بـه همین دلیل 

غالبـاً بـا آمـار واقعی مواجه نیسـتیم. در حوزه سـینما اندکی 
داسـتان پیچیده تر هم هسـت.

وی بـا اشـاره بـه ممیـزی برخـی فیلم هـا و آسـیب هایی 
کـه گاهـی از ایـن ممیزی هـا متوجـه فیلم هـا می شـود، 
گفـت: نهادهایـی کـه مشـغول مراقبت از سـینما هسـتند، 
تعدادشـان کـم نیسـت. بسـیاری از اوقـات برخـی از نهادها 
برش شـان حتـی بیـش از سـازمان سـینمایی اسـت. ایـن 
معضـل کشـور ماسـت کـه فرهنـگ در اولویـت عملیاتـی 
هیچکـدام از دولت هـای پـس از جنـگ نبـوده، امـا همواره 
مراقبـت از آن مهـم بـوده اسـت! چرا که بـرد بالایـی دارد. 
تمـام سیاسـتمداران مـا اگـر همـه انرژی شـان را بگذارنـد، 
امـکان نـدارد موضع شـان برد بـالای موضع یک فیلمسـاز 
موفـق ایرانـی در یـک تریبـون جهانـی را پیدا کنـد. از این 
جهـت احسـاس می کنند باید از سـینما مراقبت شـود و این 

مراقبـت تبدیـل بـه نظارت هـای پی درپـی شـده اسـت.
ایـن تهیـه کننـده سـینما گفـت: از طـرف دیگـر در جامعه 
ایـن  در  هسـتیم.  دوقطبـی  شـکل گیری  شـاهد  مـدام 
دوقطبی هـا هـم سیسـتم های امنیتـی و نظارتـی هر قطب 
علیـه دیگـری کار می کنـد. گویی با یک گوشـت قربانی در 
میانـه این کشـمکش ها مواجهیـم. در این شـرایط اگر مدیر 
غیـر مسـلطی که سـینما برایش مسـئله نیسـت، عهـده دار 

مسـئولیت شـود، شـرایط سـخت تر هـم می شـود.
را  از مهمتریـن نقش هـای جشـنواره ها  عسـگرپور یکـی 
امـکان جریـان داشـتن اکوسیسـتم سـینما دانسـت و برای 
روشـن شـدن موضـوع جشـنواره فیلـم کـن را زیـر ذره بین 
قـرار داد و بیـان کـرد: سـال ها ایـن اتفـاق رخ مـی داد کـه 
فیلمسـازان فرانسـوی نسـبت بـه برگـزاری جشـنواره کـن 
معتـرض می شـدند و تاکیـد داشـتند ایـن رویـداد ربطی به 
مـا نـدارد. جشـنواره کـن امـا از ابتـدا تعریفش این بـود که 
در جهـت تقویـت مبانی امنیتی فرانسـه برگزار شـود. تصور 
کنیـد رویدادی سـالانه با آن تعداد از هنرمنـد و دوربین های 
خبـری برگـزار می شـود. از بیـرون حتمـاً ایـن تصـور پیش 
می آیـد کـه این کشـور، کشـور امنی اسـت. سیاسـتمداران 
کـه جـای خـود مـا بـرای برخـی از همـکاران خودمـان در 
سـینما نمی توانیـم چنیـن مفهومـی را جا بیندازیـم که یک 
جشـنواره جهانـی چـه کارکردهایـی می تواند داشـته باشـد. 
همـواره سـعی کرده ایـم دربـاره یـک اکوسیسـتم صحبـت 
کنیم که جشـنواره جهانی بخشـی از آن اسـت. ایـن رویداد 
می توانـد بـه پیوند بیـن فیلمسـازان ایرانـی با بـازار جهانی 
کمـک کنـد. اگـر جشـنواره نتواند چنیـن کارکردی داشـته 

باشـد، بهتر اسـت بـازار هم نداشـته باشـد.

  حاشیه

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود ایده تکنولوژی نقش جهان 
درتاریخ 1399/12/28 به شماره ثبت 67350 به شناسه ملی 

14009909980
ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خاصه آن به شرح زیر جهت اطاع عموم 
آگهی میگردد. موضوع فعالیت :مشاوره و نظارت بر اجرای طرح های انفورماتیکی، شبکه 
و  تولید  کالا  ترخیص  یا  و  تخلیه  و  بارگیری  عملیات  پشتیبانی(  و  اجرا  )ارائه  داده ها 
ارائه رایانه  ، تولید و ارائه دستگاه های جانبی، تولید و پشتیبانی نرم افزارهای سفارش 
مشتری،)به جز نرم افزار های فرهنگی و هنری( ارائه و پشتیبانی بسته های نرم افزاری و 
Cd اطاعاتی تولید داخل، خدمات شبکه های اطاع رسانی ،خدمات مربوط به تجهیزات 
رادیویی تولید محصولات کشاورزی ارائه خدمات و تأمین نیاز تولید کنندگان کشاورزی 
تولید محصولات دامی کشاورزی ارائه خدمات به کشاورزان نظیر تسطیح اراضی مشاوره 
و برگزاری دوره های آموزشی کوتاه مدت درخصوص کشاورزی فعالیت بازار یابی غیر 
هرمی و غیر شبکه ای ارائه خدمات پس از فروش کالاها یا خدمات شرکت خارجی ارائه 
خدمات فنی و مهندسی و انتقال دانش فنی و فناوری بین طرفین مشارکت با شرکتهای 
فنی و مهندسی ایرانی برای انجام کارها در کشورهای ثالث عملیات ساخت در امور 
اینترنت  یا شبکه های آب رسانی خدمات  راه و  از قبیل احداث ساختمان و  عمرانی 
)iSP( ، توزیع اینترنت )iSdP( ، خدمات انتقال داده ها )PAP( ،صادرات و واردات 
کلیه کالاهای مجاز بازرگانی درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط 
مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان ، شهرستان 
اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، محله الهیه ، کوچه فرعی ۱۵ ، کوچه شقایق 
]فرعی ۸[ ، پاک ۲۶ ، ۱۷ ، طبقه چهارم کدپستی ۸۱۹۳۸۶۴۱۲۳ سرمایه شخصیت 
حقوقی عبارت است از مبلغ ۱۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از 
شرکا آقای محراب رستمی به شماره ملی ۱۲۷۱۵۱۸۴۱۴ دارنده ۵۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشرکه آقای مهران رستمی به شماره ملی ۱۲۷۱۸۶۶۹۸۶ دارنده ۵۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای محراب رستمی به شماره ملی ۱۲۷۱۵۱۸۴۱۴ و به 
سمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود 
آقای مهران رستمی به شماره ملی ۱۲۷۱۸۶۶۹۸۶ و به سمت رئیس هیئت مدیره به 
مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل 
چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری 
باامضاء هر یک از اعضا هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات 
مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های 
شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت 
نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری اصفهان )۱۱۱۵۸۹۲(

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود برنا ارتباطات پایدار درتاریخ 
1399/11/25 به شماره ثبت 4968 به شناسه ملی 14009806260

ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خاصه آن به شرح زیر جهت اطاع عموم 
ها  پروژه  انواع  طراحی  و  مشاوره  طراحی:  و  :مشاوره  فعالیت  موضوع  میگردد.  آگهی 
نرم  انواع  نوری-رادیویی داخلی و خارجی،  فیبر  در حوزه شبکه های سیمی-بیسیم- 
افزارها)بجز نرم افزاری فرهنگی( و سخت افزارها در مقیاس های مختلف، اتوماسیون 
دانش  و  نوآورانه  افزارهای  نرم  انواع  سازی  پیاده  و  طراحی   : افزار  نرم  صنعتی  های 
بنیان در حوزه شبکه ، مخابرات، اینترنت شیا، اتوماسیون های اداری-صنعتی-حسابداری 
و نرم افزار های بر پایه هوش مصنوعی و سیستم های نظارت تصویری و هوشمند 
کلیه خدمات  ارائه  پشتیبانی:  و  و هنری خدمات  فرهنگی  افزارهای  نرم  سازی.به جز 
طراحی و نصب و راه اندازی و پشتیبانی انواع شبکه های سیمی-بیسیم-مخابراتی-فیبر 
نوری، نرم افزارها)بجز نرم افزاری فرهنگی( و سخت افزارهای حوزه شبکه و مخابرات، 
صنعتی، نظارتی، اداری و انجام کلیه تعمیرات سخت افزار سخت افزار و تولید: طراحی، 
اینترنت   ، ، ویپ  نوری  فیبر  افزارهای شبکه سیمی-بیسیم -  تولید سخت  و  ساخت 
اشیا، مخابراتی، تلمتری، دوربین های مدار بسته و کنترل تردد و تولید انواع مدارات و 
محصولات الکترونیکی و مخابراتی. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان ، 
شهرستان نجف آباد ، بخش مرکزی ، شهر نجف آباد، محله امیرآباد ، بلوار زیتون ، کوچه 
صاحب الزمان ، پاک ۱۶ ، طبقه همکف کدپستی ۸۵۱۶۶۱۸۴۷۱ سرمایه شخصیت 
حقوقی عبارت است از مبلغ ۲۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از 
شرکا آقای حامد اصانی به شماره ملی ۱۰۸۰۲۹۸۵۰۹ دارنده ۱۹۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشرکه خانم الهه احمدی به شماره ملی ۱۰۹۲۲۳۹۶۳۴ دارنده ۱۰۰۰۰۰۰ ریال سهم 
الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای حامد اصانی به شماره ملی ۱۰۸۰۲۹۸۵۰۹ و به سمت 
رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود خانم الهه احمدی به شماره ملی ۱۰۹۲۲۳۹۶۳۴ 
و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت 
نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، 
سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء 
آقای حامد اصانی و یا خانم الهه احمدی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات 
مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های 
شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی 
باشد. اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری نجف آباد )۱۱۱۵۹۴۳(

تاسیس شرکت سهامی خاص زاگرس طلایی محمد درتاریخ 1399/12/25 به شماره ثبت 67320 به شناسه ملی 14009899775
ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خاصه آن به شرح زیر جهت اطاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :ثبت موضوع فعالیت به شرح ذیل به منزله اخذ صدور پروانه فعالیت 
نمی باشد خرید و فروش و صادرات و واردات کلیه کالا های مجاز بازرگانی و ترخیص کالا از گمرگات سراسر کشور ، شرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و بخش خصوصی و اخذ و 
ایجاد شعبه و نمایندگی در سراسر کشور در صورت نیاز با کسب مجوز از مراجع ذیصاح ./خرید و فروش مصالح ساختمانی درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط 
مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان ، شهرستان اصفهان ، بخش مرکزی ، شهر اصفهان، محله حسین آباد ، کوچه خیام ، خیابان محتشم کاشانی ، 
پاک -۸ ، مجتمع پردیس جنوبی ، طبقه چهارم کدپستی ۸۱۷۵۹۷۱۹۵۸ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ ۱۰۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی منقسم به ۱۰۰۰ سهم ۱۰۰۰۰۰ ریالی 
تعداد ۱۰۰۰ سهم آن با نام عادی مبلغ ۳۵۰۰۰۰۰۰ ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره ۰۶۲۵۲۹۵ مورخ ۱۳۹۹/۱۲/۱۳ نزد بانک رفاه کارگران شعبه حکیم نظامی با کد ۱۲۶۱ 
پرداخت گردیده است والباقی در تعهد صاحبان سهام می باشد اعضا هیئت مدیره آقای محمد علی علیرضائی دیزیچه به شماره ملی ۱۲۷۳۹۴۶۱۳۸ و به سمت مدیرعامل به مدت ۲ سال 
آقای محمد علیرضائی دیزیچه به شماره ملی ۵۴۱۸۸۵۴۷۶۳ و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال خانم فریبا جباری دیزیچه به شماره ملی ۵۴۱۹۷۰۱۳۸۳ و به سمت عضو اصلی 
هیئت مدیره به مدت ۲ سال و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت ۲ سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها 
عقود اسامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء محمد علیرضائی دیزیچه همراه با مهر شرکت معتبر می باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقای عباسعلی 
دقیق فر به شماره ملی ۱۲۶۳۳۴۵۸۹۱ به سمت بازرس علی البدل به مدت ۱ سال آقای محمد اکبری به شماره ملی ۵۴۱۹۸۳۴۸۴۷ به سمت بازرس اصلی به مدت ۱ سال روزنامه کثیر 
الانتشار اصفهان امروز جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و اماک استان اصفهان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۱۱۵۹۱۶(

سیوهشتمینجشنوارهجهانیفیلمفجرباشرایطویژه
برگزارمیشود

آگهی تحدید حدود اختصاصی
۳۸۴۷-۱- شماره نامه: ۱۳۹۹۸۵۶۰۲۰۲۴۰۱۳۴۹۲ چون تحدید حدود ششدانگ یک باب مغازه 
پاک ۴۴۸۳/۴۷۱۱ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی به نام آقای رسول میرزائی 
فرزند عباس و غامرضا رفیعی مقصود بیگی فرزند امید علی در جریان ثبت است و به علت عدم 
حضور متقاضی ثبت به عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده ۱۵ قانون ثبت و طبق 
تقاضای نامبرده تحدید حدود پاک مرقوم در روز چهار شنبه مورخ ۱۴۰۰/۲/۸ ساعت ۹ صبح در 
محل شروع و به عمل خواهد آمد لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین اخطار می گردد که در 
روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق ماده 
۲۰ قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا ۳۰ روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 
۲ ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترضین ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض به این اداره با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصاح قضائی گواهی تقدیم دادخواست را 
اخذ و به این اداره تسلیم نمایید. تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۱/۱۵  اعظم قویدل- رئیس منطقه ثبت اسناد و 

اماک جنوب اصفهان ۱۱۱۴۳۴۴/م الف
دادنامه

۵-۱- شورای حل اختاف نایین شماره پرونده ۴۴۶/۹۸ ش ۲  شماره دادنامه ۲۴۳-۹۹/۵/۶ مرجع 
رسیدگی کننده :شعبه دوم شورای حل اختاف نایین  خواهان :خانم مهناز عابدی فرزند ماشاءاله 
ساکن نایین خیابان مسجد جامع کوچه ۱ بن بست ۲ پاک ۴۸ انتهای کوچه منزل پدری خواندگان: 
۱. امیر پرستاران فرزند عزیزاله مجهول المکان  ۲. محمد شیخیان فرزند روشنعلی مجهول المکان  
خواسته: الزام به انتقال سند گردشکار :خواهان دادخواستی بخواسته فوق به طرفیت خوانده تقدیم 
داشته که پس از ارجاع به این شورا و ثبت به کاسه فوق و جری تشریفات قانونی در وقت فوق العاده 
حوزه بتصدی امضاکننده زیر تشکیل است و با توجه به محتویات پرونده پس از شور و تبادل نظر 
ختم رسیدگی را اعام و به شرح زیر مبادرت به صدور رای می نماید. )رای قاضی شورا(  درخصوص 
دادخواست خانم مهناز عابدی فرزند ماشاءاله به طرفیت آقایان۱. امیر پرستاران فرزند عزیزاله ۲. 
محمد شیخیان فرزند روشنعلی به خواسته ی الزام خواندگان به حضور در دفترخانه ثبت اسناد رسمی 
جهت نقل و انتقال سند رسمی خودرو به شماره انتظامی ۲۳-۵۸۴ م ۴۸ مقوم به ۲۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
و پرداخت هزینه دادرسی فلذا شورا با عنایت به جمع اوراق و محتویات پرونده از جمله تصویر سند 
مالکیت وسیله نقلیه و استعام صورت گرفته از پلیس راهور و تاییدیه نقل و انتقال خودرو و وجود 
خودرو در ید خواهان و سایر اسناد موجود در پرونده و اینکه خواندگان علی رغم احضار و نشر آگهی در 
هیچ یک از جلسات حاضر نگردیده اند فلذا دعوای خواهان را وارد و خواندگان را مستند به ماده ۱۹۸  
قانون آیین دادرسی مدنی  و مواد ۲۱۹ و ۲۲۰ قانون  مدنی محکوم به حضور در دفتر خانه و تنظیم 
سند رسمی انتقال خودرو به شماره انتظامی ۲۳-۵۸۴ م ۴۸ به نام خواهان و پرداخت هزینه دادرسی 
محکوم می نماید.رای صادره غیابی است و ظرف مهلت ۲۰ روز پس از اباغ قابل واخواهی در همین 
شعبه و سپس ظرف ۲۰ روز قابل تجدید نظر در دادگاه عمومی حقوقی شهرستان نایین می باشد . 

.مجتبی باهو قاضی شعبه دوم شورای حل اختاف شهرستان نایین م الف ۱۱۱۴۶۶۹
دادنامه

 : پرونده  شماره   ۱۳۹۹/۱۰/۲۰ : تنظیم  تاریخ   ۹۹۰۹۹۷۶۸۹۲۳۰۱۰۰۶ : دادنامه  شماره   -۱-۶
۹۹۰۹۹۸۶۸۹۲۳۰۰۵۴۰ شماره بایگانی شعبه : ۹۹۰۰۵۴۰ پرونده کاسه ۹۹۰۹۹۸۶۸۹۲۳۰۰۵۴۰ 
نهایی شماره ۹۹۰۹۹۷۶۸۹۲۳۰۱۰۰۶  شعبه ۳ شورای حل اختاف شهرستان کاشان تصمیم 
خواهان : آقای سید احسان دیهیم فرزند سید حسن به نشانی استان اصفهان شهرستان کاشان 
کاشان خیابان امیر کبیر خیابان امیرالمومنین مغازه ویرا باتری خوانده : خانم زهره خاشعی  به 
نشانی مجهول المکان خواسته ها : ۱- مطالبه خسارت دادرسی ۲- مطالبه خسارت تاخیر تادیه 
۳ – مطالبه وجه بابت ...  رای شورا : در خصوص دعوی خواهان آقای سید احسان دیهیم فرزند 
سید حسن به طرفیت خانم زهره خاشعی به خواسته مطالبه مبلغ ۱۱۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت خسارت 
وارده به خودرو سواری پراید به شماره انتظامی ۹۲۸ و ۱۷ ایران ۴۳ به علت تصادف شورا با بررسی 
محتویات و اوراق پرونده و مدارک ارائه شده نظریه افسر کاردان فنی تصادفات ناظر بر تعیین خوانده 
به عنوان مقصر و اینکه نظریه مذکور مصون از تعرض مانده و با عنایت به ادله ارائه شده و نظریه 
کارشناس در تعیین میزان خسارت و عدم حضور خوانده در جلسه رسیدگی علیرغم اباغ قانونی و 
اینکه دفاعیات و ایرادات موثر و قابل خدشه ایی در قبال دعوی خواهان ارائه ننموده است و میزان 
خواسته را قبول نموده اند فلذا قاضی شورا توجها به نظریه مشورتی اعضا محترم حل اختاف 
دعوی خواهان را ثابت تشخیص و مستندا به ماده  ۳۲۸ از قانون مدنی و مواد ۱۹۸ و ۵۱۹ و ۵۲۲ 
از قانون آیین دادرسی دادگاه های عمومی و انقاب در امور مدنی و مواد ۱ و ۲ از قانون مسئولیت 
مدنی حکم به محکومیت خوانده به پرداخت مبلغ ۳۶/۴۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و پرداخت 
) هزینه دادرسی – کارشناسی ( وفق مقررات در حق خواهان صادر و اعام میدارد و در مورد مابقی 
خواسته خواهان نظر به اینکه دلیل محکمه پسندی ارائه نداده به رد آن اظهار نظر میگردد رای 
صادره / غیابی و ظرف ۲۰ روز از تاریخ اباغ قابل واخواهی در همین شعبه و با انقضای مهلت 
مزبور ظرف ۲۰ روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم عمومی شهرستان کاشان می باشد در مورد 
رد دعوی رای حضوری است وفق مقررات ظرف ۲۰ روز از تاریخ اباغ قابل اعتراض در محاکم 
عمومی کاشان است / قاضی شعبه ۳ حقوقی شورای حل اختاف کاشان – رضا استاد محمدی 

/ م/ الف / ۱۱۱۴۷۰۸ 

آگهی مزایده
۷-۱- آگهی مزایده شماره ۱۴۰۰۰۴۳۰۲۱۲۶۰۰۰۰۰۱ پرونده اجرایی ۱۳۹۷۰۴۰۰۲۱۲۶۰۰۰۱۷۱ و 
شماره بایگانی ۹۷۰۰۱۸۲  ششدانگ پاک ثبتی  دو هزار و یکصد و چهل و نه فرعی از یک اصلی مفروز 
و مجزا شده از ) ۲۱۰۸ و ۶۹ و B ۵۱ ( فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش دو حوزه ثبتی کاشان به 
مساحت ۲۶۲/۶ متر مربع به نشانی : کاشان بلوار نماز ساختمان شهید رسولیان که سند مالکیت به شماره 
چاپی ۳۲۳۲۹۳ دفتر ۴۸۱ صفحه ۳۸۳ ذیل ثبت ۷۲۱۴۷  به نام حسین رسولیان فرزند عباس با کد ملی 
۱۲۶۳۱۷۹۱۸۵ ثبت گردیده است با حدود و مشخصات شمالا :  به طول ۹/۵۵ متر پی به خیابان شرقا:  
اول به طول ۷/۶۰ متر پی به پی  ۲۱۴۸ دوم به طول ۸/۵ نیم متر پی به پی شماره ۲۱۴۷ سوم به طول 
۸/۵ متر پی  به پی شماره ۲۱۴۶ فرعی و چهارم به طول ۳/۶۰ متر پی به پی شماره ۶۱۴۵ جنوبا:  به 
طول۹/۵  متر پی به  پی شماره ۲۱۴۴ فرعی غربا : اول به طول ۴ متر پی به  کوچه دوم به طول ۲۳/۱۰ 
متر پی به پی ۲۱۵۰ فرعی که طبق نظر کارشناس رسمی پاک فوق دارای پروانه ساختمانی به شماره 
۸/۶۲۳۱۰ مورخ ۸۵/۱۱/۱۲ با مجوز طبقات زیرزمین و همکف و طبقات اول و دوم دارای پایان کار به 
شماره ۱/۸/۵۱۷۵۸-۸۶/۰۲/۰۱  با کاربری طبقات ورزشی می باشد دارای رای کمیسیون ماده ۱۰۰ به 
شماره ۲۳/۱۰۰/۲۸۰۶-۹۲/۱۱/۰۱ با تبدیل تجاری در طبقات همکف و اول و سوم به صورت آشپزخانه 
و بالکن در طبقات اول و دوم و سوم با قدمت ساختمان حدود ۱۴ سال و اسکلت فلزی و سقف تیرچه و 
بلوک و سقف آخر شیروانی و عرصه ملک طبق سند ۲۶۲/۶ مترمربع اعیانی ملک ۱- زیر زمین۲-  با 
مساحت ۲۶۲/۶ متر مربع با کاربری فعلی ورزشی و کف سنگ با پوشش ورزشی دیوار سیمانی و چوبی 
و آیینه کاری سقف کاذب دارای هواساز و کولر سرویس ۲- زیر زمین ۱- با مساحت ۲۶۲/۶ متر مربع 
با کاربری فعلی ورزشی کف سرامیک دیوار سیمان کنیتکس و آیینه کاری سقف سیمان کنیتکس 
سرویس بهداشتی ۳ - طبقه همکف با مساحت ۲۶۲/۶ متر مربع قسمتی سقف فلزی سقف کنیتکس 
کف سرامیک دیوار سنگ و آیینه کاربری فعلی سالن پذیرایی درب سکوریت بالابر ۴- طبقه اول به 
مساحت۲۷۱/۱۵  متر مربع با بالکن کف سرامیک دیوار آیینه کاری کاربری فعلی سالن پذیرایی سرویس 
بهداشتی ۵ - طبقه دوم : با مساحت ۲۷۱/۱۵ متر مربع کف سرامیک دیوار کاشی کاری و کنیتکس 
کاربری فعلی سالن پذیرایی ۶ - طبقه سوم : با مساحت ۲۷۱/۱۵ متر مربع کف سرامیک دیوار سنگ 
کاری سقف شیروانی فلزی و ایرانیت کاربری فعلی رستوران نمای ساختمان : قاب شیشه و آجر و سنگ 
آنتیک - بالکن در طبقات با دیوار چوب شده الحاقات ساختمان : آسانسور در طبقات - بالا بر-  هواکش 
- کولر گازی دو دستگاه - کولر آبی ۷۰۰۰ سه دستگاه - برق سه فاز ۳۲ آمپر - برق صنعتی ۱۰۰ آمپر 
تابلو برق صنعتی دارای انشعابات شامل  آب و برق و گاز جمعا به مبلغ یکصد و هشت میلیارد و چهارصد 
و هفتاد و پنج میلیون و دویست هزار ریال ارزیابی و قطعی گردیده ملکی نامبرده بالا که طبق سند فروش 
اقساطی شماره ۶۰۰۹۴-۸۷/۱۰/۱۰ دفترخانه اسناد رسمی ۱۹ کاشان در رهن بانک سپه مستقر شده 
است از ساعت ۹ الی ۱۲ روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۰/۰۲/۰۱ در واحد اجرای اسناد رسمی کاشان واقع در 
بلوار باهنر نبش میدان جهاد محل اداره ثبت اسناد و اماک به مزایده گذارده می شود مزایده از مبلغ پایه 
یکصد و هشت میلیارد و چهارصد و هفتاد و پنج میلیون و دویست هزار ریال شروع و به هر کس که 
خریدار باشد به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته میشود پرداخت بدهیهای مربوط به آب و برق و  
گاز اعم از حق انشعاب و حق اشتراک و مصرف در صورتی که مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های 
مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از این که رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد 
به عهده برنده مزایده است و نیم عشر  و حق مزایده نقدا وصول می گردد ضمن آن که پس از مزایده 
در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد می گردد 
ضمناً چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیرمترقبه گردد مزایده اولین روز اداری بعد از تعطیلی 
در همان ساعت و مکان مقرر خواهد بود این آگهی در یک نوبت در روزنامه الکترونیکی کثیرالانتشار 
چاپ اصفهان مورخ ۱۳۴۰۰/۰۱/۱۵ درج و منتشر میگردد .رئیس اداره ثبت اسناد و اماک کاشان مهدی 

اسماعیلی طاهری / م / الف / ۱۱۱۵۹۹۰ 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  آراء صادره هیأت/هیأت های موضوع  برابر   -۱-۸
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه مرکزی اصفهان تصرفات مالکانه و 
بامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و اماک مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند. می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و اماک محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 

از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند.
ردیف ۱- برابر رأی شماره ۱۳۹۹۶۰۳۰۲۰۲۳۰۰۰۸۹۷ مورخ ۹۹/۱۲/۱۴ آقای هادی پارسانیا به 
شماره شناسنامه ۱۹۵۴۴ کدملی ۰۰۷۰۲۷۶۷۰۶ صادره از تهران فرزند غامعلی نسبت به ششدانگ 
یکباب مغازه به مساحت ۱۰۰/۸۱ مترمربع مفروزی از پاک شماره ۹۱۷۷- اصلی واقع در بخش ۳ 

ثبت اصفهان که در ازای مالکیت مشاعی اولیه محرز گردیده است. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۰/۰۱/۱۵  تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۰۱/۳۰ ابوالفضل ریحانی - 

رئیس منطقه ثبت اسناد و اماک مرکزی اصفهان ۱۱۱۱۰۸۸/م الف

  چهره ها
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
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اقتصاد

مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان اصفهان گفت: 
مطابق با سنوات گذشته شرکت آبفا استان اصفهان با توجه 
به رویکرد ارائه خدمات به مردم در شــهرها و روستاها، حفظ 
ارزش آب، ارتقاء دانش ســازمانی، خدمــات نوین و پایدار را 
به عنوان شعار ســال ۱۴۰۰ این شرکت، برگزید. به گزارش 
اصفهان امروز، هاشــم امینی بیان کرد: از آنجا که آب مایه 
حیات و فصل مشــترک همه موجودات زنده است و فراوانی 
آب در هر منطقه می  تواند شــاخصی برای عمران، آبادانی، 
هم چنین توسعه یافتگی و یا امکان توسعه در آن منطقه باشد، 
در مناطق خشک و نیمه خشک وجود آب بسیار با ارزش است. 
در این مناطق بهره وری حداکثری از منابع آب و حفاظت کمی 
و کیفی از منابع آب، باید در راًس همه امور قرار گیرد. وی با 
بیان اینکه در ســوره های بقره، انعام، انفال و رعد بر واژه آب 
اشاره شده است تصریح کرد: آب به عنوان برکت خداوندی 
است که حیات می بخشد. در قرآن کریم آب رزق الهی است 
و خداوند بزرگ انســان را به تفکر درباره آب و شکرگزاری 
آن یادآوری کرده اســت. مدیرعامل شرکت آب و فاضاب 
اســتان اصفهان بیان کرد: ایران در یک اقلیم خشک و نیمه 
خشــک قرار دارد و این محدودیت باعث شده که گذشتگان 
این سرزمین نیز قدر و ارزش آب را به ویژه در مناطق کویری 
کشور دانسته و راهکارهای متفاوتی برای زیست و کنار آمدن 
با کم آبی از طریق صرفه جویی و بهره وری بیشتر آب، مدنظر 
قرار دهند. امینی افزود: میزان آبی که از زاینده رود برای شرب 
از ۱۰ سال پیش تاکنون تخصیص یافته است با وجود اضافه 
شدن نزدیک به یک میلیون واحد به میزان مشترکین )یک 
میلیون انشعاب(، حدود ۱۰ میلیون مترمکعب کاهش مصرف 
داشته اســت. وی با اشــاره به اینکه دردهه گذشته فعالان 
صنعت آبفا در استان اصفهان به دلیل وقوع خشک سالی های 
پیاپی تاش های بسیاری را به منظور تأمین پایدار آب شرب 
مردم در سطح استان در دستور کار قرار دادند، عنوان کرد: در 
ســال ۱۴۰۰ به دلیل بارندگی های محدود شرایط سختی از 
لحاظ تأمین پایدار آب شرب مردم در سطح استان داریم اما 
همچون سنوات گذشته با مدیریت مصرف بهینه آب می توان 
بر این چالش غلبه نمود. وی اظهار داشت: با استفاده بهینه از 
آب و جلوگیری از هدر رفتن منابع موجود، می توان کمبود آب 
را جبران کرد و تحقق این مسئله در وهله اول نیاز به اشاعه 
فرهنــگ مصرف بهینه از این مایه حیــات دارد. مدیرعامل 
شــرکت آب و فاضاب اســتان اصفهان با اشاره به کاهش 

درصد آب بدون درآمد در این استان، گفت: با توجه به اهمیتی 
که آب شــرب و بهداشت مردم دارد، مدیریت سازمان آب و 
فاضاب اســتان به گونه ای عمل کرد که امروز میزان پرت 
شبکه های اصفهان کمترین هدر رفت را در کشور دارد و پرتی 
آب از ۳۴ درصد به ۱۶ درصد در سال ۹۹ رسیده است و این 
امر به دلیل اصاح شــبکه ها، نشت گیری و همکاری خوب 
مردم اصفهان بوده اســت. وی گفت: یکی از موارد مدیریت 
بهینه مصرف آب کاهش اســتاندارد مصرف آب خانگی در 
کشــور ایران به ۱۵۰ لیتر در شبانه روز است، همچنین منابع 
آبی موجود کشــور را باید با مصرف اصولی مدیریت کرد و 
مســئله کاهش تدریجی منابع آب زیرزمینی و سطحی آب 
در استان ها باید به مردم گوشزد شود، همچنین باید رویکرد 
اصاح الگوی مصرف همواره به مردم یادآوری گردد. هاشم 
امینی افزود: ســرانه مصرف آب شرب در سال ۱۳۸۹، ۱۸۶ 
لیتر بر ثانیه برای هر نفر در شــبانه روز بوده است که تا سال 
۱۳۹۹ به ۱۵۰ لیتر بر ثانیه برای هر نفر کاهش یافت. هاشم 
امینی ارتقا دانش را از عوامل پیشــرفت هر سازمانی خواند و 

اعام کرد: یک سازمان پیشرو کارکنان متخصص در اختیار 
دارد. چنیــن کارکنانی، خاق بــوده، از قدرت تفکر عمیق 
برخوردارند، کنجکاو و ساعی اند، درستکار و امین و با تعهدند، 
به کار جمعی عاقه مندند و عاوه بر رشــد خود، برای رشد 
دیگران نیز ارزش قائل اند و توســعه ســازمان را مدنظر قرار 
می دهند و با تسهیم دانش خود و کاربرد آن در تصمیم گیری 
و ارائه راه حل، بن بســت های سازمان را در هم می شکنند و 
پیوسته دغدغه تعالی و پیشرفت سازمان را داشته و کارکنان 
شــرکت آب و فاضاب اســتان با توجه به پیشینه سازمانی 
ضرورت دارد در این مســیر قدم بردارند. مدیرعامل شرکت 
آب و فاضاب اســتان اصفهان با اشــاره به اینکه بی تردید 
توســعه آموزش در سازمان، منجر به افزایش تعهد، افزایش 
انگیزه ها، ارتقای مهارت هــا، افزایش انتقال دانش می گردد 
خاطرنشان ســاخت: برای توسعه دانش سازمانی لازم است 
باورها و نگرش ها و رفتارها به سمت تولید دانش متمایل گردد 
و در سال جاری آموزش هایی به منظور ارتقای دانش سازمانی 
بیش ازپیش در دستور کار قرار می گیرد، لذا ضرورت دارد تمام 

ارکان شرکت در راستای تحقق شعار سال ۱۴۰۰ برنامه ریزی 
و تاش شــبانه روزی خود را مصروف نمایند. امینی در ادامه 
افزود: پایداری خدمات آب و فاضاب در بخش های مختلف 
جز وظایف ذاتی و لاینفک است و با توجه به پیشرفت علم 
ضرورت دارد شرکت آبفا استان اصفهان نه تنها به پایداری و 
پیوستگی این خدمات در قالب خدمات اولیه، ثانویه و خدمات 
آب و فاضــاب توجه نماید، بلکه با اســتفاده از اقدامات و 
فعالیت های فن آورانه و نوآورانه نسبت به تسهیل دسترسی 
و ارتقای کیفیت این خدمــات نیز اقدام نمایند. وی تصریح 
کــرد: در دنیای امروز روش های نوینی بــرای ارائه خدمات 
وجود دارد و در این راســتا در سال جاری با ارائه ی ایده های 
کارآمدی درصدد هستیم همه مشترکین در سطح استان را از 
خدمات نوین و پایداری بهره مند ســازیم. مدیرعامل شرکت 
آبفا استان اصفهان اعام کرد: برای موفقیت در ارائه خدمات 
پایدار به مردم، نیازمند روش های نوینی برای توسعه و ارتقای 
خدمات هستیم که در این زمینه سعی در استفاده از روش ها و 

تکنولوژی های روز دنیا در ارائه خدمات داریم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضاب استان اصفهان عنوان کرد

حفظارزشآب،ارتقادانشسازمانی،خدماتنوینو
پایدارشعارآبفادرسال1400

بهبود شرایط تولید دیسک های 
گندله سازی در فولاد مبارکه

هم زمان با توقف برنامه ریزی شده اسفندماه ۱۳۹۹ دیسک 
دوار شماره ۹ واحد گندله سازی شرکت فولاد مبارکه با دیسک 
جدید بومی سازی شده ساخت داخل جایگزین شد. به گزارش 
اصفهان امروز، رئیس تعمیرات واحد گندله سازی شرکت فولاد 
مبارکه در این زمینه گفت: بخش دیسک واحد گندله سازی 
وظیفه ساخت و تولید گندله خام از مخلوط پودر کنسانتره را 
به عهده دارد. این بخش دارای ۸ دیسک دوار با قطر ۷/۵ 
متر، سرعت چرخش۴/۵ تا ۷ دور بر دقیقه و زاویه ۴۵ تا ۴۸ 
درجه نسبت به افق است. هر دیسک توان تولید گندله خام 
تا حداکثر ۲۰۰ تن بر ساعت را دارد. قرار داشتن المان های 
دیسک ها در شرایط مناسب در تولید کیفی این بخش تأثیر 
بسزایی دارد و تولید گندله خام با کیفیت مطلوب در شرایط 
کیفی تجهیزات و واحدهای پایین دستی تأثیر مستقیم دارد. 
محمد خدابنده افزود: دیسک های گندله سازی در زمان ساخت 
توسط شرکت آلمانی LURGi ساخته و تأمین شده بود. در 
سال ۹۶ دیسک ۰۵A۱۴، در سال ۹۷ دیسک ۰۵A۰۷ و طی 
توقف برنامه ریزی اسفند ۹۹ دیسک ۰۵A۰۹ تعویض گردیدند 
و با نوسازی بخش دیسک واحد گندله سازی ادامه روند تولید 
گندله سازی و حفظ شرایط کمی و کیفی تضمین می گردد. وی 
در ادامه از زحمات پرسنل تولید و تعمیرات واحد گندله سازی، 
دفتر فنی تعمیرات ناحیه آهن سازی، تعمیرات مرکزی، تعمیرگاه 
مرکزی و سایر واحدهای سرویس دهنده تشکر و قدردانی نمود. 
کامبیز طیبی سرپرست تعمیرات مکانیک واحد گندله سازی هم 
خاطرنشان کرد: بومی سازی دیسک توسط یکی از شرکت های 
دیسک های  نصب  و  تولید  زمینه  در  کشور  صاحب نام 
گندله سازی انجام و به شرکت فولاد مبارکه تحویل گردید. 
عملیات جایگزینی دیسک شماره ۹ گندله سازی از تاریخ ۲۸  
بهمن ۱۳۹۹ تا ۱۰ اسفند ۱۳۹۹ در توقف برنامه ریزی شده 
واحد و با حفظ شرایط ایمن و با بهترین کیفیت مطابق برنامه 
انجام پذیرفت. در این رابطه محمد امیری باغبادرانی، کارشناس 
تعمیرات مکانیک واحد گندله سازی فولاد مبارکه عنوان کرد: 
در تعمیرات پیشگیرانه دیسک ۹ گندله سازی وضعیت بیرینگ 
و چرخ دنده اصلی دیسک ازلحاظ سایش و لقی های مجاز مرتبا 
پایش و اندازه گیری شد. وی افزود: به دلیل بهره برداری از این 
تجهیز طی ۲۸ سال گذشته و سایش بیرینگ و چرخ دنده 
اصلی دیسک و قرار گرفتن این تجهیز در شرایط بحرانی، نیاز 
به تعویض این تجهیز احساس شد و انجام عملیات تعویض 
موجب حفظ شرایط تولید و آماده به کاری واحد گندله سازی 
تعمیرات  فورمن  فاضلی  حسن  نیز  پایان  در  شد.  خواهد 
مکانیک واحد گندله سازی درباره این موفقیت گفت: برای 
اجرای فعالیت جایگزینی دیسک شماره ۹ گندله سازی جلسات 
متعدد کارشناسی با حضور کارشناسان مجرب شرکت سازنده، 
بهره بردار، واحد تعمیرات گندله سازی، دفترفنی تعمیرات ناحیه 
آهن سازی، حمل ونقل، تعمیرات مرکزی و تعمیرگاه مرکزی 
برگزار و پس از بازنگری دستورالعمل های تعویض دیسک 
اجرای فعالیت در کمترین زمان ممکن و به صورت کاما ایمن 

انجام پذیرفت.

بومی سازی دترجنت ناحیه نورد 
سرد فولاد مبارکه

رئیس خطوط اسکین پاس و تمپرمیل ناحیه نورد سرد 
فولاد مبارکه از بومی سازی دترجنت مورداستفاده در خطوط 
اسکین پاس و تمپر میل خبر داد و گفت: با اعتماد به سازندگان 
داخلی دانش فنی این دترجت بومی سازی و قطع وابستگی 
به کشورهای خارجی فراهم شد. به گزارش اصفهان امروز، 
عبدالرحیم صادقی با اعام این مطلب، افزود: دترجنت مصرفی 
با غلظت ۵/۵ درصد جهت شست و شوی غلتک های کاری 
خطوط اسکین پاس و به به منظور جلوگیری از ایجاد عیوبی 
نظیر حفره استفاده می شود. وی یادآور شد: کیفیت دترجنت 
کردن  تمیز  توانایی  بر  عاوه  که  باشد  نحوی  به  بایستی 
باشد،  داشته  نیز  خوردگی  ضد  خواص  کاری،  غلتک های 
نشوند،  لکه  و  زنگ زدگی  دچار عیب  به طوری که کاف ها 
به همین دلیل بایستی این ماده مصرفی از فن آوری بالایی 
برخوردار باشد. رئیس خطوط اسکین پاس و تمپرمیل ناحیه 
نورد سرد تصریح نمود: دانش ساخت این دترجنت قبا در 
کشور وجود نداشت و کل دترجنت مصرفی از خارج کشور 
تأمین می گردید در این شرایط با توجه به وضعیت تحریم ها، 
خودداری  دترجنت  فروش  از  خارجی  معتبر  شرکت های 
می کردند، بنابراین همین امر موجب شد تا بومی سازی ماده 
مذکور با محوریت دفتر فنی تولید در دستور کار قرار گیرد. 
این  بومی سازی  برای  شده  طی  مراحل  خصوص  در  وی 
ماده مصرفی تصریح نمود: پس از برگزاری جلسات فنی و 
تعریف نحوه انجام مراحل مختلف بومی سازی، شامل تعیین 
مشخصات فنی، تولید نمونه آزمایشگاهی و انجام تست های 
آزمایشگاهی، انجام تست های آفاین، همراه با شبیه سازی 
فرایند و محیط عملیاتی و درنهایت تولید ماده در چند مرحله و 
انجام تست عملیاتی با موفقیت داخلی سازی شد. صادقی در 
ادامه به مزیت های این بومی سازی اشاره نمود و افزود: از نکات 
بارز این بومی سازی بهبود کیفیت ماده بومی سازی شده نسبت 
به برندهای خارجی ازنظر بهداشتی و محیط زیستی بود، زیرا 
ماده خارجی حاوی نیتریت و ازلحاظ بهداشتی برای سامت 
کارکنان مضر بود که خوشبختانه ماده داخلی بومی سازی 
شده بدون نیتریت تولید شد، ضمن این که این ماده افزایش 
کیفیت محصول در نورد سرد را به همراه داشت به طوری که 
عیوب  روند  شد  باعث  محصول  کیفی  عیوب  کاهش  با 
زنگ زدگی اسکین بشدت کاهش یابد. رئیس خطوط اسکین 
پاس و تمپرمیل ناحیه نورد سرد با ابراز امیدواری که دانش فنی 
این ماده بومی سازی در کشور توسعه یافته است، افزود: در حال 
حاضر این ماده توسط چهار شرکت داخلی تأمین می گردد و 
شرکت پنجم نیز در حال طی کردن مراحل ساخت ماده مذکور 
است. وی در پایان از حمایت های مدیریت ناحیه نورد سرد، 
مدیریت خرید و همکاری واحد دفتر فنی تولید نورد سرد و 
کلیه همکاران در واحد اسکین و تمپرمیل که در به ثمر رسیدن 
این بومی سازی شرکت را یاری نمودند، تشکر و قدردانی نمود.

دیدار نماینده مجلس شورای 
اسامی از نیروگاه اصفهان

نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای اسامی، از 
طرح تصفیه خانه فاضاب و همچنین واحدهای بخاری مولد 
برق نیروگاه اصفهان بازدید به عمل آورد. به گزارش روابط 
عمومی شرکت مدیریت تولید برق اصفهان، در این دیدار 
که در حضور مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق اصفهان و 
سرپرست نیروگاه اصفهان برگزار شد، آخرین وضعیت پروژه 
تصفیه خانه نیروگاه، مزایا و موانع پیش روی آن مطرح شد 
حجت الاسام والمسلمین محمدعلی نقدعلی، نماینده مردم 
خمینی شهر در مجلس شورای اسامی و همراهان از نزدیک 
از طرح تصفیه خانه فاضاب و واحدهای بخاری نیروگاه 
اصفهان دیدار کردند. در ادامه این دیدار از پلمب شیرهای 
مازوت نیروگاه هم بازدید به عمل آمد. گفتنی است در پایان 
این دیدار، جلسه ای در شرکت تولید نیروی برق اصفهان 
برگزار شد که طی آن نماینده مجلس شورای اسامی تأکید 
بر ضرورت تسریع در اجرای بخش باقیمانده خط انتقال و 
بهره برداری از تصفیه خانه فاضاب به منظور صرفه جویی در 

آب مصرفی نیروگاه داشتند.

قراردادهای اجاره در سال 
1400 به دلیل شیوع کرونا 

تمدید می شود
معاون مسکن وزیر راه و شهرسازی گفت: قراردادهای 
اجاره در سال ۱۴۰۰ و تا سه ماه پس از اعام رسمی پایان 
کرونا همچنان به طور اجباری تمدید خواهد شد و مالکان 
نمی توانند مستأجران خود را جواب کنند. محمود محمودزاده 
در گفت وگو با ایرنا درباره چگونگی اجرای مصوبه تمدید 
اجباری قراردادهای اجاره که در سال ۹۹ به دلیل شیوع کرونا 
مصوب شد، افزود: مصوبه ستاد مبارزه با کرونا درباره تمدید 
قراردادهای اجاره تا سه ماه پس از اتمام کرونا اعام شده 
است، بنابراین امسال هم این مصوبه اجرایی می شود. وی 
گفت: در سال ۱۴۰۰ و تا سه ماه بعد از اعام پایان رسمی 
کرونا در کشور، این مصوبه ماک عمل خواهد بود. معاون 
مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی بیان  داشت: هر 
فردی که اجاره نامه اش تمام شده باشد با درصدی که اعام 
خواهد شد مجدد اجاره نامه خود را تمدید خواهد کرد و نیازی 
به اسباب کشی وجود ندارد. وی ادامه داد: امسال هم مالکان 
نمی توانند مستأجران خود را جواب کنند. معاون وزیر راه و 
شهرسازی درباره پرداخت وام اجاره در سال گذشته نیز گفت: 
مصوبه تعیین سقف اجاره بها و پرداخت وام ودیعه در سال 
قبل تا حدودی توانست بازار اجاره را تعدیل کند. به گفته 
این مقام مسئول، پارسال ۹۲۰ هزار نفر متقاضی دریافت وام 
ودیعه ثبت نام و ۳۳۵ هزار نفر مدارک خود را تکمیل کردند 
و به نظام بانکی معرفی شدند و در نهایت ۲۲۰ هزار نفر 
تسهیات وام ودیعه را دریافت کردند. وی اظهار داشت: چهار 
هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان وام ودیعه مسکن در سال گذشته 
پرداخت شد، اما رقمی که دولت در نظر گرفته بود فراتر بود. 
بسیاری از مستأجران شرایط عمومی دریافت وام را نداشتند 
و نتوانستند مدارک خود را تکمیل کنند. به گزارش ایرنا، ستاد 
ملی کرونا به دلیل مشکاتی که برای برخی از مستأجران 
و فاقدان مسکن در شرایط کرونا به دلیل محدودیت ها و 
خلل در کسب درآمدها پیش آمد، این امکان را فراهم کرد 
تا متقاضیان مستأجر در شهرهای بزرگ، متوسط و کوچک 
با دریافت مبالغی نسبت به تأمین مسکن موردنیاز خود اقدام 
کنند. رقم ودیعه مسکن برای مستأجران تهران ۵۰ میلیون 
تومان، برای سایر کان شهرها ۳۰ میلیون تومان و برای 
شهرهای کوچک ۱۵ میلیون تومان است. متقاضیان باید 
پس از یک سال اصل ودیعه را به بانک بازگردانند. سود این 

تسهیات ۱۳ درصد تعیین شده است.

رکوردتولید انواع محصولات 
گالوانیزه توسط شرکت ورق 

خودرو
سال  اواخر  در  گفت:  خودرو  ورق  شرکت  مدیرعامل 
گذشته، شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری توانست 
رکورد ۲۵۰ هزار تن تولید انواع محصولات گالوانیزه را به 
ثبت برساند. وحید میرزایی در گفت وگو با ایراسین ضمن 
تبریک اعیاد شعبانیه و نوروز اظهار داشت: با همت و تاش 
شبانه روزی پرسنل سخت کوش و متعهد شرکت ورق خودرو 
چهارمحال و بختیاری که حتی در لحظه تحویل سال هم 
خطوط تولید را فعال نگه داشتند، رکورد میزان تولید این 
شرکت در سال »جهش تولید« با رشد ۶ درصدی همراه 
شد. وی افزود: در اواخر سال گذشته، شرکت ورق خودرو 
چهارمحال و بختیاری توانست رکورد ۲۵۰ هزار تن تولید 
انواع محصولات گالوانیزه را به ثبت برساند که علی رغم تمام 
موانع و محدودیت ها از عزم راسخ تمام کارکنان این شرکت 
و حمایت شرکت فولاد مبارکه نشان دارد که درخور تقدیر 
و تشکر است. مدیرعامل شرکت ورق خودرو تصریح کرد: 
از حدود رکورد ۲۵۰ هزار تن تولیدات این شرکت در سال 
»جهش تولید« بالغ بر ۱۰۹ هزار تن تولیدات محصولات 
محصولات  این  تولید  رشد  که  است  خودرویی  گالوانیزه 
رقمی در حدود ۲۳۶ درصد را نسبت به مدت مشابه در 
سال ۹۸ به خود اختصاص داده است. میرزایی با اشاره به 
اینکه در سه ماه پایان سال شرکت ورق خودرو چهارمحال و 
بختیاری به تولید مازاد ماهیانه بالغ بر ۵ هزار تن دست یافت، 
تصریح کرد: بنا به سیاست های دولت و وزارت صمت این 
شرکت به تعهدات خود در تأمین نیاز صنایع خودروسازی در 
تأمین ورق های خودرو متعهد بود و عاوه بر رضایت مندی 
مجموعه خودروسازی کشور به افزایش تولید دست یافت. 
وی بر اهمیت بومی سازی به ویژه در سال جاری تأکید ورزید 
و توضیح داد: در سال جاری شرکت ورق خودرو درصدد 
است که با تکیه بر بومی سازی ورق های بیرونی صنایع 

خودروسازی را تأمین کند. 

مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان با اشاره 
به پیگیری ویژه وزیر راه و شهرسازی برای ایجاد شبکه 
قطار حومه ای اصفهان گفت: بر اساس برنامه ریزی صورت 
قطار  آینده  ماه های  طی  شده،  انجام  مطالعات  و  گرفته 
حومه ای اصفهان روی ریل اجرا قرار می گیرد. به گزارش 
اصفهان امروز، علیرضا صلواتی با اشاره به جلسه پیگیری 
پروژه های عمرانی مرکز کشور با حضور محمد اسامی، وزیر 
راه و شهرسازی و پیگیری های صورت گرفته در این جلسه 
اظهار داشت: خوشبختانه جلسه خوبی برگزار شد که در آن 
موضوعات و پروژه های مهمی مورد پیگیری قرار گرفت که 
از آن جمله می توان به پروژه شبکه قطارهای حومه ای استان 
اصفهان، آزادراه اصفهان- شیراز و غیره اشاره کرد. وی با 
اشاره به پروژه شبکه قطارهای حومه ای استان اصفهان افزود: 
شبکه قطارهای حومه ای استان اصفهان از جمله پروژه های 
مهم استان و کشور به شمار می رود که شامل ۵ خط می شود. 
مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان تصریح کرد: 
بهارستان،  اصفهان-  حومه ای  قطار  شامل  خط  پنج  این 
اصفهان-شاهین شهر، اصفهان- نجف آباد، اصفهان- فولاد 
شهر- زرین شهر و اصفهان- مجلسی بوده که در حال حاضر 
در فاز مطالعاتی قرار دارد. وی با اشاره به برنامه ریزی های 
صورت گرفته برای ورود هرچه سریع تر این خطوط به فاز 
اجرایی تصریح کرد: قرار است مطالعات و مسیر پیشنهادی 
شود  تصویب  کشور  ترافیک  عالی  شورای  در  پروژه  این 
و پس ازآن، روی فاز اجرا قرار گیرد. صلواتی ادامه داد: این 

پروژه ها از جمله مهم ترین برنامه های استان به سبب توسعه 
متوازن امکانات به شمار می رود و برنامه ریزی و تاش ما 
این است که با استفاده از ظرفیت بخش خصوصی و صنایع 
و کارخانجات استان اصفهان زمینه اجرای این پروژه را فراهم 
افزود: پیش ازاین سهم ذینفعان مختلف پروژه  کنیم. وی 
مشخص شده و صنایعی همچون ذوب آهن، فولاد مبارکه، 
پالایشگاه اصفهان و سایر صنایع مورد توجه قرار گرفته اند و 

از سوی دیگر، سهم شهرداری های استان اصفهان به صورت 
مجزا مشخص شده و در تاش هستیم که با سرمایه گذاری 
آن ها، زمینه اجرای این پروژه و توسعه شبکه ریلی کشور را 
فراهم کنیم. مجری کل طرح های زیربنایی استان اصفهان 
با اشاره به ضرورت توسعه متوازن حمل ونقل ریلی در سطح 
استان اصفهان گفت: متأسفانه در سال های گذشته توزیع 
متوازن امکانات در سطح استان آن طور که باید صورت نگرفته 

و باید تاش کرد که شرق شهر اصفهان و استان اصفهان 
از نظر تکمیل صنعت ریلی و جاده ای، بیش از گذشته مورد 
توجه قرار گیرد. وی با اشاره به اهمیت توجه به پروژه های 
زیرساختی وزارت راه و شهرسازی در مرکز و جنوب کشور 
ادامه داد: آزادراه اصفهان- شیراز یکی از مهم ترین پروژه های 
مرکز و جنوب کشور و حلقه مفقوده کریدور شمال- جنوب 
کشور بوده و در حال حاضر یک بخش از آن، در آستانه 
تکمیل قرار دارد. مجری طرح های آزادراهی مرکز و جنوب 
کشور با بیان اینکه این آزادراه شامل دو قسمت اصفهان- 
آزادراه  داد:  ادامه  بوده،  شیراز  ایزادخواست-  و  ایزدخواست 
ایزدخواست- شیراز در حال حاضر با نزدیک به ۸۵ درصد 
پیشرفت، بخش های پایانی خود را اجرا می کند و در تاش 
هستیم که خرداد امسال، زمینه ورود ترافیک به آن را فراهم 
کنیم. وی با بیان اینکه مسیر آزادراه ایزدخواست- شیراز ۲۲۴ 
کیلومتر بوده، گفت: با افتتاح این آزادراه، زمینه افزایش ایمنی 
سفر، کاهش تلفات جاده ای، کاهش زمان سفر از اصفهان 
به شیراز و صرفه جویی قابل توجه در سوخت فراهم خواهد 
شد و استهاک خودروها نیز کاهش قابل توجهی پیدا خواهد 
این  ایزدخواست  اصفهان-  بخش  پیرامون  صلواتی  کرد. 
آزادراه خاطرنشان کرد: بخش اصفهان- ایزدخواست آزادراه 
اصفهان- شیراز در حال حاضر در فاز مطالعاتی قرار داشته و 
ما در حال رایزنی با سرمایه گذاران برای ورود و تکمیل این 
آزادراه هستیم و امیدواریم هرچه سریع تر عملیات اجرایی این 

بخش نیز آغاز شود.

قطار حومه ای اصفهان روی ریل اجرا قرار می گیرد

   خبر

مدیرعامل فولاد سنگان خبر داد: تاشگران فولاد سنگان 
در سال ۹۹ با تولید بیش از ۳ میلیون و سیصد هزار تن گندله، 
با رشد ۱۳۰ درصدی در تولید نسبت به سال ۹۸ موفق به ثبت 
رکورد تولید سالیانه در این شرکت شدند. همچنین در اسفندماه، 
رکورد تولید ماهیانه را از ۴۰۱ به ۴۱۰ هزار تن ارتقا دادند. به 
گزارش اصفهان امروز، علی امرایی، مدیرعامل فولاد سنگان، از 
ثبت رکورد تولید بیش از ۳ میلیون و سیصد هزار تن گندله در 
سال ۹۹ خبر داد و گفت: شرکت صنایع معدنی فولاد سنگان 
مبارکه محسوب  فولاد  گروه  زیرمجموعه  از شرکت های  که 
می شود؛ موفق شد در سال گذشته با رکوردهای پیاپی جهش 
تولید را محقق سازد و با تولید بیش از ۳ میلیون و سیصد هزار 
تن گندله رکورد جدیدی در تولید سالیانه به ثبت برساند. وی در 
ادامه افزود: رویکرد فولاد سنگان در سال گذشته استفاده از تمامی 
ظرفیت های تولیدی مبتنی بر بومی سازی، ارتقای سیستم های 
نگهداری و کاهش توقف و مدیریت هزینه ها به رغم کمبود مواد 
اولیه بوده که توانست فراتر از برنامه پیش بینی شده را محقق 
سازد؛ هرچند در چند سال اخیر کمبود کنسانتره یکی از معضات 
جدی تولیدکنندگان گندله به شمار می رود. وی اظهار داشت: 

امیدواریم با روند رو به رشد بومی سازی قطعات در این شرکت، 
در آینده ای نه چندان دور با اعتماد بیشتر به توانمندی داخلی 
شاهد قطع وابستگی کامل به کشورهای خارجی باشیم. امرایی 
گفت: با توجه به برنامه ریزی مدون و عملیاتی کردن برنامه های 
استراتژیک شرکت، موفق به ثبت رکورد تولید ماهیانه گندله 
شده ایم و با تولید ۴۱۰۱۶۱ تن گندله در اسفندماه، تاشگران 
فولاد سنگان رکورد تولید ماهیانه را از ۴۰۱ به ۴۱۰ هزار تن 
ارتقا دادند. مدیرعامل فولاد سنگان عنوان کرد: سال گذشته 
رشد ۶,۵ درصدی تولید گندله در کشور انجام شد که دراین بین 
فولاد سنگان به عنوان یکی از قطب های تولید گندله در شرق 
کشور با هم افزایی، تدوین استراتژی های متناسب، کاهش توقفات 
علی رغم قطعی های مکرر جریان برق و گاز، نقش به سزایی در 
تولید بخشی از گندله موردنیاز فولاد مبارکه، بزرگ ترین فولادساز 
خاورمیانه داشته است. شرکت فولاد سنگان با تدوین اهداف در 
سال جهش تولید و با ثبت رکوردهای تولید روزانه و ماهیانه، 
توانست رشد قابل توجه۱۳۰ درصدی تولید گندله در سال ۹۹ 
را نسبت به سال ۹۸ ثبت نماید که نشان از پیش برد هرچه 
بهتر اهداف ارزش افزای تولیدی و عملیاتی در فولاد سنگان 

دارد. امرایی برای کسب موفقیت های این چنینی در سال ۱۴۰۰ 
خواستار اثرگذارترین تاش ها در انجام مأموریت بزرگ پشتیبانی 
و مانع زدایی از تولید شد. مدیرعامل فولاد سنگان، معتقد است: 
مانع زدایی و پشتیبانی را باید از ابتدای سال آغاز کرد و رکورد به 
دست آمده علی رغم محدودیت ها با همت و تاش شبانه روزی 
تاشگران فولاد سنگان بوده است. امیدواریم در سال ۱۴۰۰ گره 
از کار یکدیگر بگشاییم و همانند سال های گذشته با تمامی توان 
برای آبادانی ایران بزرگ و سربلندی کشور بکوشیم. همان طور 
که در سال گذشته این شرکت برای مطابقت با سیاست  های کلی 
اقتصاد مقاومتی و در جهت رسیدن به اهداف تولیدی و همچنین 
همسویی با شعار سال و فرمان رهبر انقاب، در زمینه جهش 
تولید، اهم فعالیت ها و توجه خود را به بخش تولید معطوف کرد 
و در راستای جلوگیری از خام فروشی، جایگزینی معدن به جای 

نفت در راستای همراهی با گام دوم انقاب و با هدف تکمیل 
زنجیره ارزش در تولید فولاد حرکت کرد. امرایی با تقدیر کار 
تیمی منسجم نشات گرفته از فرهنگ سازمانی متعالی در فولاد 
سنگان گفت: در این شرکت، کیفیت تولید از اهمیت به سزایی 
برخوردار است و با بهینه سازی خطوط تولید، سعی شده عاوه بر 
کمیت، کیفیت محصول نیز مدنظر باشد. شایان ذکر است شرکت 
صنایع معدنی فولاد سنگان با سرمایه گذاری شرکت فولاد مبارکه 
و با هدف تولید پایداربخشی از گندله موردنیاز این شرکت در سال 
۹۴ تأسیس گردید. در حال حاضر واحد گندله سازی به ظرفیت 
اسمی ۵ میلیون تن در سال در حال بهره برداری بوده و با تولید و 
در مدار قرار گرفتن کارخانه کنسانتره سازی به ظرفیت ۵ میلیون 
تن در سال به بزرگ ترین تولیدکننده کنسانتره در شرق کشور 

تبدیل خواهد شد.

 عبور از تولید ۳ میلیون تن گندله 
در فولاد سنگان
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 نویدکیا آماده حضور 
در ترکیب سپاهان

رسول نویدکیا هافبک سپاهان چند ماه پیش زانویش 
را تحت عمل جراحی قرار داد و این موضوع باعث شد 
بازی های نسبتا زیادی را از دست بدهد. نویدکیا بعد از 
پشت سر گذاشتن مراحل درمانی و انجام تمرینات انفرادی 
به شرایط بازی نزدیک شده و در تمرینات گروهی سپاهان 
هم شرکت کرده است. این بازیکن می تواند از بازی روز 
دوشنبه هفته جاری با سایپا تیمش را همراهی کند ولی قرار 
گرفتن نام وی در لیست ۱۸ نفره سپاهان بستگی به نظر 

محرم نویدکیا سرمربی این تیم دارد.

حمله تند سعید آذری به 
AFC

اینکه  بابیان  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
تصمیمات کمیته امنیت کنفدراسیون فوتبال آسیا متناقض 
است، گفت: AFC ایمیل های ما را پاسخ نداد درحالی که 
کرد.  اجابت  هشت ساعته  را  عربستان  النصر  درخواست 
سعید آذری در واکنش به خبر سایت عربی زبان »کوره« 
مبنی بر رد شدن اعتراض فولاد به میزبانی عربستان در 
لیگ قهرمانان آسیا، گفت: کنفدراسیون فوتبال آسیا هنوز 
چیزی به صورت رسمی اعام نکرده است. شاید خبر این 
سایت، پیش داوری بوده باشد. وی افزود: ظاهرا AFC دو 
سه هفته است که به ایمیل ها پاسخ نداده است. مشکل 
 AFC اساسی این است که چرا در تصمیمات کمیته امنیت
باشگاه فولاد  تناقض وجود دارد.مدیرعامل  پارادوکس و 
خوزستان ادامه داد: دو سال پیش در تیم ذوب آهن بودم 
و مقرر شد میزبان النصر عربستان در شهر کربای عراق 
باشیم. به فاصله هشت ساعت مانده به آن مسابقه، النصر 
به بهانه پرتاب راکت در کشور عراق که ۱۰۰ کیلومتر با 
استادیوم فاصله داشت، آن مسابقه را لغو و بازی را به زمان 
و کشور دیگری موکول کرد. آذری تصریح کرد: درخواست 
فعلی ما از AFC همین است. تا روز بازی فولاد ایران با 
العین امارات در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا چند روز 
باقی مانده است اما به درخواست ما پاسخی داده نمی شود. 
چه ضمانتی وجود دارد که مشکلی برای تیم فولاد در 
عربستان پیش نیاید؟ اگر اتفاقی رخ بدهد چه کسی پاسخگو 
بین دو  تناقض در تصمیم گیری  یادآور شد:  است؟ وی 
کشور ایران و عربستان چه چیزی را نشان می دهد؟ این 
موضوع سوال برانگیز است. آیا چون ما ایران هستیم این 
باها سرمان می آید و این یک تصمیم صرفا سیاسی است؟ 
اگر پاسخ درخواست ما را ندهند نشان دهنده این است که 
این AFC برای عربستان است نه قاره آسیا. چرا دو سال 
پیش و در بحث میزبانی ما در عراق، هشت ساعته پاسخ 
النصر عربستان را دادند اما الان چند روز است که پاسخ 
ایمیل ما را نمی دهند؟ مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان در 
پاسخ به این سوال که چه زمانی درخواست تغییر میزبانی 
عربستان برای AFC ارسال شده است؟ گفت: ما چند روز 
پیش درخواستمان را برای کنفدراسیون آسیا و فدراسیون 
ایران فرستادیم. به نظرم فدراسیون فوتبال هم نباید منتظر 
ما می ماند. آن ها از شرایط منطقه و درگیر بودن عربستان در 
حمات پهپادی آشنایی داشتند و باید همان موقع به میزبانی 

عربستان اعتراض می کردند. 

اعتماد مدیران باشگاه 
استقال به عربستانی ها

مدیران استقال اعتقاددارند بازی در شهر جده عربستان 
مشکلی برای تیمشان ایجاد نمی کند. اعضای تیم استقال 
در شرایطی هفته آینده کارشان را در لیگ قهرمانان آسیا 
شروع می کنند که نگرانی هایی بابت اعزام و اقامت در کشور 
عربستان وجود دارد. میزبانی کشور عربستان از بازی های 
گروه استقال در لیگ قهرمانان سبب شده تا خیلی ها نگران 
کارشکنی سعودی ها باشند. دراین باره مسئولان کنفدراسیون 
فوتبال آسیا عربستانی ها را ملزم کردند تا بهترین میزبانی را 
از نمایندگان ایران داشته باشند اما همچنان مسائلی وجود 
دارد. مدیران باشگاه استقال نیز رایزنی هایی انجام دادند تا 
در بهترین شرایط تیم در عربستان اقامت پیدا کند. ازاین رو 
فدراسیون فوتبال هم در نامه ای به ای اف سی با اعام 
اینکه شهر ریاض برای برگزاری پلی آف فولاد و العین امن 
نیست خواهان تغییر میزبان شد. البته میزبان بازی های 
استقال در لیگ قهرمانان شهر جده است و به همین دلیل 
استقالی ها معتقدند این شهر از ناامنی ها دور است. کاظم 
قیم معاون روابط بین الملل استقال هم دراین باره گفته 
است: »ما نامه رسمی نزدیم اما با فدراسیون فوتبال صحبت 
کردیم و نظر آن ها را جویا شدیم. بازی های ما در شهر 
جده عربستان برگزار می شود. طبق استعامی که گرفتیم در 
این شهر مشکل ناامنی و بقیه موارد وجود نداشته؛ بنابراین 
ما نامه نگاری دراین باره انجام نمی دهیم.« گفتنی است؛ 
اعضای تیم استقال روز ۲۲ فروردین ماه برای حضور در 
لیگ قهرمانان آسیا عازم عربستان خواهند شد و از روز ۲۶ 
فروردین با مسابقه مقابل الاهلی کارشان را شروع می کنند.

لیگ ایتالیا مقصد مجید 
حسینی

باشگاه سمپدوریا ایتالیا بار دیگر برای جذب سید مجید 
حسینی مدافع ایرانی وارد عمل خواهد شد. باشگاه سمپدوریا 
بار دیگر برای جذب مدافع ایرانی باشگاه ترابزون اسپور ترکیه 
اقدام خواهد کرد. مجید حسینی حاضر به تمدید قرارداد با 
باشگاه ترکیه ای نشد و به همین خاطر باشگاه سمپدوریا بار 
دیگر برای به خدمت گرفتن این مدافع وارد عمل خواهد شد. 
عمر کولی قصد دارد تابستان سمپدوریا را به مقصد فولام 
ترک کند و به همین خاطر مسئولان باشگاه ایتالیایی قصد 

دارند حسینی را جایگزین این مدافع گامبیایی کنند.

دعوت پنج اصفهانی به اردوی 
تیم ملی هندبال امید

پنج اصفهانی به اردوی آمادگی تیم ملی هندبال امید ایران 
دعوت شدند. یونس بدیعی، محمدمهدی بهنام نیا و کیارش 
شــهبازی از ذوب آهن و مهران رهنما و کیارش طاهری از 
سپاهان به همراه ۲۰ هندبالیست دیگر به نخستین اردوی 
تیم ملی هندبال امید دعوت شدند. دعوت شدگان باید عصر 
روز پنج شنبه ۱۹ فروردین ۱۴۰۰ با همراه داشتن تست پی 
سی آر حداقل ۴۸ ساعته و مدارک شناسایی، خود را به علی 
غفاری سرپرست اردو معرفی کنند و تمرینات خود را از ۲۰ 
فرودین زیر نظر شــهداد مرتجی و حمید صادق شاه نشین 
به عنوان مربی برگزار خواهند کرد. گفتنی اســت؛ نخستین 
اردوی آمادگــی تیم ملی هندبال امید ایران برای پشــتوانه 
ســازی تیم ملی بزرگسالان از ۱۹ فروردین ۱۴۰۰ در سالن 
خانه هندبال سردار حاج قاسم سلیمانی آغاز می شود و تا ۲۴ 

فرودین ادامه دارد.

 اوج گیری دوباره بسکتبال
 در اصفهان

بازیکن تیم بســکتبال فولاد مبارکه سپاهان می گوید 
با حمایت هایی که باشــگاه فولاد مبارکه سپاهان و هیئت 
بسکتبال اصفهان از این رشته ورزشی دارند شاهد اوج گیری 
دوباره بســکتبال در اصفهان هستیم. شارا زادوریان بازیکن 
تیم بسکتبال باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در گفتگو با روابط 
عمومی این باشگاه گفت: ۱۰ سال است که به طور حرفه ای 
بســکتبال بازی می کنم و یک سال است که به عضویت 
تیم بسکتبال فولاد مبارکه ســپاهان درآمده ایم. وی درباره 
وضعیت بســکتبال استان اصفهان گفت: زمانی بدنه اصلی 
تیم ملی را بازیکنان اصفهانی تشــکیل می دادند، اما مدتی 
حمایت از بسکتبال در اصفهان کم شد، درگذشته ذوب آهن 
و سپاهان رقابت نزدیکی در لیگ برتر بسکتبال داشتند که 
این باعث پویایی بســکتبال اصفهان شده بود. در چند سال 
اخیر حمایت از بسکتبال پایه در اصفهان افزایش یافته است 
و باشگاه های مختلف ســرمایه گذاری خوبی در بسکتبال 
پایه اصفهان داشته اند که باعث شده شاهد ظهور بازیکنان 
بااســتعدادی در رده های سنی پایه باشیم. بازیکن بسکتبال 
فولاد مبارکه سپاهان ادامه داد: در حال حاضر با حمایت هایی 
که باشگاه فولاد مبارکه سپاهان و هیئت بسکتبال اصفهان 
از این رشته ورزشی دارند شاهد اوج گیری دوباره بسکتبال در 
اصفهان هستیم و امیدواریم بار دیگر بدنه اصلی تیم ملی را 
بازیکنان اصفهانی تشکیل دهند. زادوریان تصریح کرد: برای 
ورزشکاران ســپاهان باعث افتخار است که در این باشگاه 
حضور دارند. سپاهان بزرگ ترین باشــگاه ایران است و در 
رشته های مختلفی در حال فعالیت است و مانند اکثر باشگاه ها 
تک رشته ای نیست که این نشان دهنده حرفه ای و بزرگ بودن 
این باشگاه است. وی در پایان گفت: آینده بسکتبال سپاهان 
بسیار روشن است، امیدوارم ما امسال لیگ را با قهرمانی به 
اتمام می رسانیم و سال آینده هم با حفظ بدنه اصلی و تقویت 

تیم می توانیم مقام قهرمانی لیگ را کسب کنیم.

ادامه حضور محمدی راد در تیم 
والیبال سپاهان

باشــگاه سپاهان برای هدایت تیم والیبال خود در فصل 
جدید لیگ برتر بارحمان محمدی راد به توافق رسید. باشگاه 
سپاهان که دو سال پیش بارحمان محمدی راد برای هدایت 
تیم والیبال این باشگاه به توافق رسید، در فصل پیش رونیز 
با محمدی راد ادامه خواهند داد. طبق گفته محمدی راد، طی 
جلسه ای که با مسئولان باشگاه سپاهان برگزارشده است، این 
سرمربی جوان در فصل جدید نیز روی نیمکت طایی پوشان 
سپاهان خواهد نشست و در حال حاضر برنامه فصل پیش 
رو بررســی می کنند. تیم والیبال سپاهان در فصل گذشته 
لیگ برتر در پایان دور گروهی با کســب ۲۲ پیروزی در رده 
نخست ایستاد و مقتدرانه به دور پلی آف راه پیدا کرد؛ شاگردان 
رحمان محمدی راد در دور نخست پلی آف شهرداری ورامین 
را شکســت دادند. در مرحله نیمه نهایی سپاهان به مصاف 
شهرداری سیرجان رفت اما نتوانست به پیروزی دست پیدا 
کند و از صعود به مرحله فینال بازماند و در پایان در رده سوم 

لیگ برتر والیبال قرار گرفت.

کرونا ضربه بزرگی به کشتی 
اصفهان زد

رئیس هیئت کشتی استان اصفهان کرونا را آفتی بزرگ 
برای کشــتی توصیف کرد. ســال ۹۹ با فراز و نشیب های 
زیادی برای ورزشکاران استان به پایان رسید و در این سال 
شیوع ویروس کرونا تاثیر زیادی بر ورزش اصفهان داشت. 
مصطفی میرزایی درباره وضعیت این رشته در سال گذشته 
اظهار داشت: سال ۹۹ با بیماری کرونا آغاز شد که ورزش را 
مختل کرد. در سال ۹۹ بسیاری از برنامه های هیئت کشتی 
استان به دلیل شیوع ویروس کرونا اجرایی نشد. وی ادامه داد: 
در این وضعیت به نوعی مدیریت بحران کردیم و در بخش 
عمرانی در تمام استان وقت گذاشتیم و برنامه ریزی کردیم. 
سال گذشته عملیات ساخت بسیاری از سالن های کشتی آغاز 
شد و خیلی از سالن ها نیز بازسازی شد. رئیس هیئت کشتی 
اســتان اصفهان درباره بخش بانوان گفت: در سال ۹۹ و در 
بخش بانوان تیم اصفهان را به مسابقات کشوری اعزام کردیم 
که تیم کشتی آلیش بانوان برای نخستین بار در تاریخ ورزش 
استان عنوان نایب قهرمانی کشــور را کسب کرد. میرزایی 
درباره مهم ترین چالش کشتی استان در سال ۹۹ بیان کرد: 
مهم ترین چالش سال ۹۹ برای کشتی بسته شدن سالن ها 
بود، چون برنامه ای چهارســاله تدوین کرده بودیم و ســال 
گذشته سال دومی بود که این برنامه ها باید اجرایی می  شد 
اما متاسفانه شیوع ویروس کرونا باعث شد تمام سالن های 

کشتی تعطیل شود. 

تیم فوتبال سپاهان در چارچوب هفته نوزدهم رقابت های 
لیگ برتر باید به مصاف تیم ســایپا بــرود. هفته نوزدهم 
رقابت های لیــگ برتر فوتبال، جام خلیج فــارس، فردا با 
برگزاری دو دیدار خاتمه می یابد که دریکی از این مسابقات، 
ســپاهان در ورزشگاه شهید دستگردی اکباتان به مصاف 
ســایپا می رود. به گزارش تسنیم، با پایان یافتن تعطیات 
نوروزی نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر به طور رسمی از 
پنج شنبه گذشته پیگیری شده و سپاهانی ها را می توان جزو 
منتظران بی تاب برای شروع مجدد مسابقات به شمار آورد. 
زردپوشــان اصفهانی که در فصل جاری بازی های دیدنی 
را به نمایش گذاشــته و جزو مدعیــان اصلی قهرمانی به 
شمار می آیند، با استفاده از قانون گل زده بیشتر صدرنشین 
فعلی لیگ به شــمار می آیند و انگیزه بالایی برای شروع 
مجدد رقابت ها دارند. نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر در 
حالی از پنج شنبه گذشته آغاز شد که سه هفته نخست این 

رقابت ها، پیش از تعطیات عید نوروز برگزار شد و پس ازآن 
تیم هــا به مدت دو هفته به تعطیات رفته و حال با اتمام 
این دوره، رقابت های لیگ برتر از هفته نوزدهم بازگشایی 
می شود. سپاهانی ها که پیش از آغاز فصل بازیکنان خوبی 
را جذب کرده و تیم قدرتمندی را روانه لیگ کرده بودند، در 
پنجره زمستانی فعالیت چندان زیادی نداشتند اما با جذب 
احسان حاج صفی شاه ماهی نقل و انتقالات را صید کردند. 
زردپوشان اصفهانی از تعطیات عید نوروز نهایت بهره را 
برده و با برگــزاری چند بازی تدارکاتی مقابل ذوب آهن و 
ون پارس، آماده بازگشت به رقابت های لیگ برتر شده اند. 
شاگردان نویدکیا در هفته چهارم از نیم فصل دوم رقابت های 
لیگ برتر باید آماده مصاف با تیم ســایپا شــوند. دیداری 
سخت و نفس گیر که با توجه به نزدیکی امتیازات سپاهان، 
پرسپولیس، استقال و فولاد از حساسیت بالایی برخوردار 
بوده و شــاگردان نویدکیا اگر به دنبال حفظ صدر جدول 

هستند، حق کوچک ترین اشتباهی را در این دیدار ندارند. 
سپاهان در حالی آماده مصاف با سایپا می شود که در هفته 
هجدهم تراکتور را با دو گل شکست داده و با پرسپولیس 
هم امتیاز شده و با استفاده از قانون گل زده بیشتر در صدر 
جدول ایستاده است. زردپوشان اصفهانی از ۱۸ دیدار قبلی 
خود ۱۱ برد، چهار تســاوی و سه شکست به دست آورده 
و با ۳۷ امتیاز، بالاتر از تیم های پرسپولیس و استقال در 
رده نخست جدول ایستاده اند. در آن سو، بازیکنان سایپا در 
شرایطی آماده مصاف با سپاهان می شوند که در ۱۸ بازی 
قبلی خود سه برد، ۹ مســاوی و شش شکست به دست 
آورده و با ۱۸ امتیاز در رده ســیزدهم جدول قرارگرفته اند 
و شــرایط خوبی ندارند. سپاهان محکوم به شکست سایپا 
است؛ شــاگردان نویدکیا در صدر جدول رقیب قدرتمندی 
به نام پرســپولیس را کنار خوددارند و با هر نتیجه ای جز 
پیروزی مقابل سایپا، صدر جدول را از دست خواهند داد. از 

طرف دیگر فاصله نزدیک امتیازی تیم های رده نخست تا 
سوم جدول موجب می شود زردپوشان اصفهانی برای حفظ 
و بهبود جایگاهشان، چاره ای جز کسب هر سه امتیاز بازی 
نداشته باشند. سپاهان در شرایطی به مصاف سایپا می رود 
که در خط میانی با جذب احسان حاج صفی تقویت شده و 
حضور بازیکنانی مانند رفیعی، سلمانی، جال علی محمدی 
و کریمی در کنار حاج صفی سپاهان را در خط میانی تبدیل 
به یکی از قدرتمندترین تیم های حاضر در لیگ کرده است. 
از طرف دیگر اضافه شــدن حاج صفی به ترکیب سپاهان 
عاوه بر بالا بردن قــدرت خاقیت و تنوع تاکتیکی این 
تیم، خط میانی تیم نویدکیا را مســتحکم تر از قبل نموده 
و خلأهای دفاعی زردپوشــان را کاهش داده است. در فاز 
هجومی نیز ســپاهانی ها در نیم فصل نخست نشان دادند 
که از شرایط خوبی برخوردار بوده و حضور بازیکنانی مانند 
شــهباززاده، محبی، حســینی، خلعتبری و استنلی، دست 
نویدکیا را برای رسیدن به ترکیب ایده آل خود باز گذاشته 
است. بااین حال سپاهان در این دیدار کار سختی در پیش 
داشته و باید مقابل تیمی به میدان برود که در شش دیدار 
آخر خود هیچ بردی نداشته و تنها دو تساوی و چهار باخت 
به دســت آورده و برای بازگشــت به لیگ انگیزه بالایی 
دارد. بزرگ ترین چالش نویدکیا در این دیدار سنگین شدن 
بدن بازیکنان پس از یک دوره پرفشــار بدنسازی در کنار 
چمن بی کیفیت ورزشگاه دستگردی است. در آن سو، سایپا 
تیمی جوان اســت که از قدرت جنگندگی و نیروی جوانی 
بهره می برد. بزرگ ترین نقطه قوت این تیم نیروی جوانی 
بازیکنانش و انگیزه بالای آن ها اســت. شاگردان ابراهیم 
صادقی در فاز دفاعــی از دروازه بان خوبی بهره می برند و 
حسین منادی می تواند دردسرهای زیادی برای مهاجمان 
ســپاهان بسازد. در فاز هجومی نیز سایپا تیم زهرداری به 
شمار می آید و حضور علیاری در کنار مسلمان می تواند خط 
حمله زهرداری برای این تیم بســازد. بااین وجود سپاهان 
مقابل سایپا کار سختی پیش  رو دارد. روحیه جنگندگی و 
میل به برتری جویی بازیکنان این تیم، ســایپا را تبدیل به 
یکی از سرسخت ترین تیم های حاضر در لیگ کرده است. 
از طرف دیگر نوع بازی درگیرانه ســایپایی ها در کنار نیاز 
وافرشان به پیروزی باعث می شود تا سپاهانی ها کار راحتی 
را در پیش نداشته باشــند. باید منتظر ماند و دید حوادث 

فوتبال به نفع کدام تیم رقم می خورد.

طایی پوشان اصفهانی فردا در اکباتان به مصاف سایپا می روند

گامنخستسپاهاندر1400
بهسویقهرمانی

معاون فنی باشــگاه ذوب آهن به عــدم تصویب بودجه 
پیشنهادی این باشگاه واکنش نشان داد. محسن کرباسچی 
اظهار کرد: با توجه به سیاســت گذاری هیئت مدیره و نشست 
مدیران باشگاه مشخص می شود که در چه رشته های ورزشی 
ذوب آهن تیم داری کند که بعــدازآن کارهای بودجه بندی و 
فنی آن را انجام می دهیم. وی بابیان این که پســت معاونت 
فنی در باشگاه ذوب آهن جدید نیست، تصریح کرد: در چارت 

تشــکیاتی باشگاه پست معاونت فنی به صورت کتبی اباغ 
نشــده بود ولی کارهای آن انجام می شد و در حوزه قهرمانی 
آن هم من فعال بودم که به کمک برخی از دوستان و با حضور 
مجتبی فریدونی قرار شــد در این پست یک نفر قرار بگیرد، 
امیدوارم بتوانم کمک کنم. معاون فنی باشگاه ذوب آهن درباره 
عملکرد تیم هندبال آقایان این باشگاه، خاطرنشان کرد: تیم در 
شرایط سختی بسته شد، بازیکنان خوب ما توسط باشگاه های 

دیگر با مبلغی بهتر جذب شدند و کیوان صادقی تمام تاش 
خود را برای موفقیت این تیم کرد. مسابقات به صورت گروهی 
برگزار شد که قرار بود از دو گروه سه تیم بالا بیایند و ما خیلی 
از این بابت خوشــحال بودیم که جزو آن سه تیم هستیم، اما 
اتفاقی در فدراســیون هندبال رخ داد که گفتند از هر گروه دو 
تیــم به مرحله بعدی صعود می کنند و همه چیز به هم ریخت 
که این موضوع هم شــرایط ذوب آهن را سخت تر کرد. وی 

در پایان با اشاره به این که میزان بودجه موردنیاز باشگاه را به 
هیئت مدیره و سهام داران کارخانه ذوب آهن پیشنهاد می دهیم، 
اما تایید نمی شــود، گفت: می دانیم اگر بخواهیم تیمی خوب 
بــرای قهرمانی ببندیم هزینه میلیاردی می خواهد، اما نداریم 
که کار را برای ما سخت می کند و از طرفی دیگر نمی توانیم 
رشته ای را حذف کنیم زیرابه ما انتقاد می شود چرا ذوب آهن 

با این پیشینه ای که در ورزش دارد رشته ای را حذف می کند.

مدافع چپ ســپاهان حضور محــرم نویدکیا را روی 
نیمکت ســپاهان یکی از اتفاقات مثبت دوره فوتبالی اش 
یاد می کند که آرامش ماحصل آن بوده اســت. شــایان 
مصلح بعد از دومین فصل حضورش در ســپاهان اکنون 
تحــت هدایت محرم نویدکیا شــرایط خوبــی را دنبال 
می کند. او مدعی اســت که در کنــار ویژگی های فنی 
اســطوره ســپاهانی ها، ایجاد آرامش یکی از بزرگ ترین 
مولفه هایی بوده که نویدکیا به تیم القا کرده است تا آن ها 
اکنون یک هدف بزرگ را برای ادامه ســال دنبال کنند. 
مصلح درباره اتفاقات و حواشی که در سال گذشته پشت 
ســر گذاشت می گوید: آدم اتفاقات خوب  و بد زندگی اش 

را گردن ســال و ماه نباید بیندازد اما در کل سال خوبی 
نبود. اتفاقات فوتبالی که افتاد گاهی اذیتم کرد گاهی هم 
خوشــحالم کرد. امیدوارم سال ۱۴۰۰ سال بهتری باشد. 
وی در ادامــه گفت: زندگی  بالا و پاییــن دارد، یک روز 
به اصطاح روی آســمان هایی و یک روز کسی تحویلت 
نمی گیرد. باید یاد بگیریم توی سختی ها روحیه خودمان 
را حفظ کنیم و توی روزهای خوش  هم جوگیر نشویم و 
ســریع به خودمان بیاییم و به خودمان یادآوری کنیم که 
همه چیز زود می گذرد. اتفاقات امســال من هم خوب  یا 
بد گذشــت و باید به آینده فکر کنم. مدافع چپ سپاهان 
درباره شرایط کار با محرم نویدکیا می گوید: محرم نویدکیا 

آدم باشخصیتی است و کار کردن با او خوبی اش این است 
که آرامش داری توی تیم حتی اگر از خیلی چیزا ناراحت 
باشی. مصلح درباره روزهای کرونایی فوتبال و شرایط آن 
نیز گفت: امیدوارم زودتر از دســتش خاص شویم. من 
هم دوره  بــدی را با کرونا گذراندم و چند روزی درگیرش 
بودم. متاســفانه همه ی خانواده هــا عزیز دور یا نزدیکی 
از دســت دادند و امیدوارم زودتــر آرامش به مردم دنیا و 
ایران برگردد. مدافع چپ ســپاهان نظرش درباره شانس 
قهرمانی این تیم در فصل بیســتم را هم این طور عنوان 
کرد: برای اینکه از الان بگوییم قهرمان می شــویم یا نه 
زود است ولی امیدوارم با تاش بچه ها این اتفاق بیافتد.

گایه های معاون فنی باشگاه ذوب آهن از کمبود بودجه

صحبت درباره قهرمانی سپاهان زود است

علی دشــتی درباره وضعیت گل گهر در آســتانه هفته 
نوزدهم مسابقات لیگ برتر گفت: ما در تعطیلی مسابقات 
بدنســازی کردیم و تمرینات تاکتیکی خوبی را هم انجام 

دادیم. خوشــبختانه همه بچه ها ســرحال هستند و بازی 
دوستانه هم انجام دادیم تا در شرایط مسابقه قرار بگیریم. 
البته اولین بازی بعد از هر تعطیلی برای همه تیم ها سخت 
است، ولی ما تاش می کنیم تا نتیجه خوبی بگیریم. امیدوارم 
با شکست دادن ماشین ســازی برای ادامه بازی ها روحیه 

بالایی بگیریم. دشــتی در واکنش به اینکه برخی معتقدند 
گل گهر نتایج خوبی در لیگ امسال نگرفته است، تصریح 
کرد: این تیم فصل گذشــته در آستانه سقوط قرار داشت و 
نباید توقعات غیرمنطقی داشته 
باعث  دلیل  البته یک  باشیم. 
شــده که توقعات از گل گهر 
خیلی زیاد باشد و آن هم حضور 
امیــر قلعه نویــی در این تیم 
است. ایشان در هر تیمی باشد 
همه توقع قهرمانی یا کسب 
ســهمیه دارند. مــن معتقدم 
گل گهر بد نتیجه نگرفته است 
و با کســب دو سه برد قطعاً 
می رســیم،  جدول  بالای  به 
چون فاصله امتیازها کم است. 
وینگر گل گهر در پاسخ به این 
پرسش که »چرا ذوب آهن را 
ترک کرد؟«، اظهار داشــت: 
من شــرایط خیلی خوبی در 
این تیم داشتم و برخی مسائل 
درنهایت باعث جدایی ام. وقتی پیشنهاد گل گهر به من رسید 
درنهایت تصمیم به جدایی گرفتم، چون دوســت داشتم با 
امیر قلعه نویی کارکنم. در ضمن مسائل خانوادگی هم روی 
تصمیمم تاثیرگذار بود. امیدوارم در گل گهر عملکرد خوبی 

داشته باشم.

مربی تیم فوتبال ســپاهان در مورد شــرایط این تیم 
صحبت کرد. علیرضا مرزبان، مربی تیم فوتبال ســپاهان 
توانسته در بازگشــت به این تیم بازهم عملکرد خوبی از 

خــودش در ایــن مجموعه 
به جا بگذارد و در کنار محرم 
تشکیل  خوبی  کادر  نویدکیا 
دادند که حاصلش صدرنشینی 
این تیم در لیگ برتر اســت. 
وی پیرامون عملکرد سپاهان 
در پــس از حضــور محرم 
اظهار داشت: نویدکیا از ابتدا 
فوتبال  برای  روشنی  فلسفه 
و  داشــت  موردنظر خودش 
کرد  برنامه ریزی  آن  بــرای 
کــه یک فوتبــال مالکانه و 
سرعتی بود که تماشاگرپسند 
باشد. متاسفانه ما شروع خوبی 
نداشــتیم و در پنج بازی اول 
شرایط  و  داشتیم  دوشکست 
خوبی نبــود ولی پس ازآن به 
اعتقاد کاری  و  اعتماد  خاطر 

که داشتیم شــرایط را پیش بردیم و سنگ های کوچکی 
که داشــتیم را روی هم گذاشتیم و توانســتیم تیم را در 
بخش های مختلف ارتقا دهیم. برای مثال بحث بدنسازی 
را داشتیم که هرروز روی آن کارکردیم و بهتر و بهتر شدیم 

یا در بحث اعتمادبه نفس بازیکنان نیاز به کار داشتیم چراکه 
تیم فصل قبل ســهمیه آسیایی نگرفته بود و آن اعتماد را 
باید به بازیکنان برمی گرداندیم. درمجموع سال ۹۹ برای 

ســپاهان از نقطه تاریکی آغاز شد ولی هرچه جلوتر رفتیم 
اوضاع بهتر و بهتر شــد و در حال حاضر وضعیت رضایت 
بخشــی در تیم وجود دارد که جای بهتر شدن هم در آن 

وجود دارد.

واکنش ستاره گل گهر به دلیل جدایی اش 
از ذوب آهن

 روند صعودی سپاهان
 ادامه پیدا می کند

   خبر کوتاه  منهای فوتبال
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جوانی شمع ره کردم که جویم زندگانی را
نجستم زندگانی را و گم کردم جوانی را

شهریار

سالروز انجام عملیات اچ۳ من نخواهم گفت هزار بار شکست خوردم من خواهم گفت در 
حالیکه هزا راه شکست وجود داشت من کشف کردم .

توماس ادیسون

خدایى جز او نیست او زندگى مى  بخشد و مى  میراند پروردگار شما و پروردگار پدران شماست .
8 دخان

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

فرآورده های هیدروکربنی شــاید محصولاتی به نظر برسند 
که به محض تولید آماده عرضه به بازار هستند، اما کیفیت سنجی 
این محصولات موضوعی حیاتی است.به گزارش معاونت علمی 
و فناوری ریاســت جمهوری، کاری که فعالان فناور شــرکت 
دانش بنیان مشــاوران آزمای نفــت ایرانیان انجام می دهند به 
افزایش کیفیت فرآورده های نفت، گاز و پتروشیمی می انجامد، 
وحیــد ابراهیمی مدیرعامل این شــرکت دانش بنیان از اهمیت 
پیاده ســازی اســتانداردها و روش های تعیین ماهیت و کیفیت 
فرآورده هــای هیدروکربنی به کمک تجهیــزات و روش های 
تخصصی گفت و بیان کرد: کاهش هزینه های تولید، اســتفاده 
بهینه از منابع، کاهش هزینه های بازرســی، بهبود تکنیک ها و 
روش های تولید از مهمترین مزایای کنترل کیفیت محصولات 
است که با روش های منطبق با اســتانداردهای روزآمد، توسط 

فناوران این شرکت دانش بنیان انجام می شود.
Á خدمات سنجش کیفیت فرآورده ها

این فعال فناور با اشــاره به فعالیت به عنوان آزمایشگاه های 
همکار اســتاندارد نفت و فرآورده های ایــن حوزه گفت: کنترل 
کیفیت توســط این شــرکت در طول فرآیند تولید محصول و 
پس ازآن اجرا و پس از بررسی های کیفی روی نمونه ها، راهکارها 
و روش های لازم برای بهبود کیفیت ارائه می شود و با آموزش، 
مشــاوره و آزمایش کیفیت این محصــولات، تاش می کنیم 

کیفیت را افزایش دهیم. ابراهیمی با اشــاره بــه بهره مندی از 
تجهیزات پیشرفته ایران ساخت برای ارتقای کیفی محصولات 
ادامــه داد: عاوه بــر دانش فنی بالا و حضور نیروی انســانی 
متخصص نباید از نقش مهم تجهیزات و مواد شیمیایی در تحقق 
فرآیند افزایش کیفیت غافل شویم. در همین راستا تاش کردیم 
ضمــن تأمین بهتر عملکرد آنالیزها و خدمات ســنجش، زمینه 
افزایش کیفیت محصولات و کاهش هزینه های تولید را در حوزه 

نفت، پتروشیمی و فرآورده های جانبی فراهم کنیم.
Á تولید تجهیزات ایران ساخت

مدیرعامل مشــاوران آزمای نفت ایرانیان با اشــاره به ارائه 
خدمات آزمایشــگاهی در حوزه نفت و پتروشــیمی گفت: این 
مجموعه با واحدهای آزمایشگاهی تخصصی کیفیت نفت خام، 
قیر، هیدروکربن ها، روانکارها، گریس، ضدیخ و دیگر مشتقات این 
حوزه را ارزیابی می کند. این فعال فناور با اشاره به تولید تجهیزات 
آزمایشگاهی ایران ساخت کیفیت سنجی ادامه داد: دستگاه تقطیر 
خودکار یکــی از تجهیزات پرکاربرد در آزمایشــگاه های نفت و 
پتروشــیمی اســت و برای اندازه گیری تقطیر در فشار اتمسفر، 
برای هیدروکربن های آروماتیک صنعتی و مواد وابســته برای 
محدوده تقطیر مایعــات آلی فرار کاربــرد دارد. او همچنین از 
ساخت و ارائه خدمات آزمایشگاهی تقطیر در خاء گفت و افزود: 
دامنه کاربرد این دســتگاه تعیین محدوده نقاط جوش در خاء 

برای فرآورده های نفتی و بیو دیزل اســت و در فشــار و دمای 
معین صورت می گیرد. مدیرعامل مشاوران آزمای نفت ایرانیان 
به ارائه خدمات با استفاده از تجهیز تقطیر در فشار اتمسفر اشاره 
کرد و ادامه داد: با کمک این دستگاه می توان مشخصات دامنه 
جــوش فرآورده هــای نفتی مانند محصولات ســبک و تقطیر 
میانی، ســوخت های موتور بنزینی را سنجش کرد. او با اشاره به 
سنجش نقطه جوش انواع فرآورده ها گفت: عاوه بر سوخت های 
بنزینی، دیگر فرآورده ها ازجمله سوخت جت، سوخت های توربین 
هواپیما، ســوخت های دیزلــی، ترکیبات بیودیزل تا ۲۰ درصد، 
سوخت های دریایی، حال های نفتی ویژه، انواع نفتا، حال های 
نفتی سفید، انواع نفت سفید و سوخت های مشعل درجه ۱ و ۲ در 
این دامنه قرار می گیرد. ابراهیمی، با اشاره به کاهش  هزینه های 
ارزی ناشــی از ارائــه خدمــات کیفیت ســنجی فرآورده های 
هیدروکربنی به یاری تجهیزات ایران ســاخت این حوزه گفت 
و ادامه داد: با پیاده ســازی این استانداردها و ارائه خدمات آنالیز 
با کمــک تجهیزات آزمایشــگاهی ایران ســاخت هزینه های 
تولیدکننــدگان برای شــناخت کیفیــت و ماهیت محصولات 
کاهش یافته و منجر به افزایش رقابت پذیری تولیداتشــان شده 
است. همچنین فعالیت های یادشــده زمینه را برای بهره گیری 
 از ۲۳ نیــروی انســانی متخصــص عمدتــا در حوزه شــیمی

 ایجاد کرد.

ورود تولیدات ایرانی به بازارهای جهانی هموار شد

فراخوانــی برای به کارگیری توانمندی شــرکت های 
فناور داخلی در تأمین مواد اولیه پروژه های واکســن کرونا 
از سوی ستاد توسعه زیست فناوری و ستاد اجرایی فرمان 
امام خمینی )ره( منتشر شد.به گزارش مهر، معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری و ستاد اجرایی فرمان حضرت امام 
رحمت الله علیه به عنوان دو مجموعه پیشرو در شکل دهی به 
اکوسیستم توسعه فناوری در کشور، اقدام به سرمایه گذاری 
و حمایت از طرح های مواد اولیه واکسن کرونا با استفاده از 
ظرفیت داخلی کرده اســت. شرکت های توانمند در زمینه 
تولید محیط های کشت، مواد معدنی با گرید دارویی موردنیاز 
در فرآیندهای تولید واکسن، ژل های تخلیص و ادجوانت ه
ای فرمولاسیون و همچنین مواد پلی استایرنی موردنیاز در 
کشت های سلولی می توانند در این فراخوان شرکت کرده 
و ضمن تلاش برای تأمین نیاز کشــور به مــواد اولیه، از 

حمایت های لازم برخوردار شوند. در حال حاضر چند طرح 
توسعه واکسن کرونا در کشور در حال پیگیری است و به 
نظر می رسد، علیرغم تمامی فشارها، تحریم ها و مشکلات 
اقتصادی، عزم ایران برای ورود واکسن های کرونای ملی 
بــه بازار دارویی کشــور در نیمه دوم ســال ۱۴۰۰ جدی 
است. در حال حاضر به دلیل شدت نیاز به این واکسن ها، 
مواد اولیه موردنیــاز در فرآیندهای تولید نیز کاملًا در دنیا 
کمیاب شده اســت؛ به نحوی که برخی از ساده ترین مواد 
اولیه موردنیاز نیز صف هــای خرید بعضاً ۶ ماهه را پیش 
روی خود می بینند. ازاین رو ایــن فراخوان برای محققان 
و شــرکت های دانش بنیان از سوی ستاد زیست فناوری و 
ستاد اجرایی فرمان امام منتشرشده تا مواد اولیه تولید واکسن 
هم توســط محققان به تولید برسد و در این زمینه بی نیاز 

شویم.

تخماقلو روستایی دوهزارساله در غرب استان که 
بیش از ۸۰ درصد آن بافتی سنتی دارد.

به گزارش خبرگزاری صداوسیما، کارشناس میراث 
فرهنگی با اشاره به اینکه هسته اولیه روستای تخماقلو 
۲ هزار سال قدمت دارد گفت: این روستا بر روی چند 
تپه ماهور قرارگرفته و ساکنان آن متناسب با شیب تپه 
منازل خود را بناکرده اند که طبقه زیرین ساختمان ها 
برای نگهداری احشــام و انبار علوفه استفاده می شده 
است. محمدحسن ریاضت افزود: بیش از ۸۰ درصد از 
بافت روستا سنتی است و منازل عمدتا از خشت و گل 
و سنگ وجوب ساخته شده اند. او اضافه کرد: روستا در 
زمان شکل گیری سرنجستان )سنجدستان( نام داشت 
اما باکوچاندن آق قویونولهابه منطقه روستابه تخماقلو 

تغییر نام یافت. جواد فرهادی مسئول نمایندگی میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری بوئین میاندشت 
هم با اشــاره بــه اینکه قلعــه هژربرپوریکی بناهای 
تاریخی این روستا اســت گفت: این قلعه ۴۰۰ سال 
قدمت دارد و مربوط به دوره صفویه است که ۶ هزار 
متر وســعت و هزار مترمربع زیربنا دارد و در دوطبقه 
ساخته شــده اســت. او افزود: این قلعه دارای تعدادی 
اتــاق ۷ و ۳ دری و داری زندان، اســلحه خانه، چهار 
برج دیده بانی و بهارخواب اســت. مسئول نمایندگی 
میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری بوئین 
میاندشــت اضافه کرد: این بنای تاریخی سال ۱۳۸۹ 
 و با شــماره ۲۹۴۲۱ در فهرســت آثــار ملی به ثبت

 رسیده است.

مدیرکل موزه ها و اموال منقول تاریخی وزارت 
میراث فرهنگــی از کاهش بازدید موزه در نوروز 
۱۴۰۰ نسبت به سال ۹۸ خبر داد و گفت: به دنبال 
اخذ موافقت با تعطیلــی موزه ها به دلیل افزایش 
مبتایــان به کرونا و برای مقابله با شــیوع این 

ویروس هستیم.
محمدرضــا کارگر در گفت وگــو با ایرنا جمع 
تعداد بازدید موزه هــا و دیگر مناطق تاریخی در 
نوروز ۱۴۰۰ را یک میلیــون و ۲۴۶ هزار و ۱۰۲ 
نفر اعام کرد و گفت: سال ۹۹ که همه موزه ها 
تعطیل اعام شــده بود؛ اما آمار بازدید امسال در 
مقایسه با سال ۹۸، یک پنجم کاهش داشته است. 
او بابیان این که تهران در صدر استان هایی است 
که موزه هایش در تعطیات گردشگران زیادی را 
جذب کرده است، افزود: موزه های استان فارس، 
 اصفهان و خراســان رضوی بیشــترین بازدید را 
داشــته اســت. کارگر همچنین درباره موزه های 
پربازدیــد گفت: موزه های ســعدآباد، گلســتان، 
 حافظیه و نیاوران بیشــترین بازدید را داشــتند. 
کارگر در پاســخ بــه پرسشــی مبنی برافزایش 
شیوع کرونا در اســتان ها و وضعیت باز یا بسته 
بودن موزه ها گفت: در حال نامه نگاری و گرفتن 
استعام هســتیم اما نظر اداره کل بربسته بودن 
موزه ها است؛ زیرا سامتی موزه داران  و کارمندان 
موزه ها درخطر است. او افزود: روز گذشته موزه ها 
تعطیل بود و این روزها نیز بازدید زیادی از موزه ها 
وجود ندارد و به صرفه است که موزه ها برای مدتی 

تا بهبودی وضعیت کرونا تعطیل شوند.
Á موزه های ایران در یک نگاه

تا پیش از انقاب اســامی ۴۵ موزه در کشور 
احداث شده بود که ٢۵ موزه به صورت تخصصی به 
اموال اختصاصی میراث فرهنگی تعلق داشت و ٢٠ 
موزه هم متعلق به سایر دستگاه ها و سازمان های 
کشور بود. با پیروزی انقاب اسامی بخش زیادی 
از عمارت ها و بناهای در اختیار خانواده پهلوی به 
موزه تبدیل شد و با رویکرد دولت های پس ازانقاب 
تا سال ١٣٨٣ با راه اندازی ٧۵ موزه تعداد موزه های 
کشور که تحت مدیریت سازمان میراث فرهنگی 
)وقت( قرار داشــت به ١٠٠ موزه رسید. در همین 
مدت موزه های فعال تحت پوشش سایر دستگاه ها، 
۵.۵ برابر شــد و به ۱۱۰ موزه رسید، در این دوره 
فصل جدیدی از راه اندازی و احداث موزه ها نیز آغاز 
شــد و موزه های مشارکتی و موزه های خصوصی 

هم به مجموعه موزه های کشور اضافه شد.

شــیوع ویروس کرونا ادامه دارد و همچنــان از فردی به فرد 
دیگر در سراســر جهان انتقال می یابد؛ ازاین رو شرکت هایی که در 
حوزه سلامت و بهداشت فعالیت می کنند برای یافتن راهی سریع  و 

قابل اعتماد برای تشخیص این بیماری تلاش می کنند.
به گزارش ایمنا، اخیراً شــرکتی به نام وکالیس هلث موفق به 
توســعه یک برنامه آزمایش صدا مبتنی بر هوش مصنوعی شده 
است که از صدای افراد برای تشخیص بیماری کووید_۱۹ استفاده 
می کند. برای انجام این کار کافی اســت افراد از عدد ۵۰ تا ۷۰ را 
بشمارند و کمتر از یک دقیقه این برنامه با دقت ۸۰ درصد به افراد 
خواهد گفت که آیا به کووید_۱۹ مبتلا هســتند یا خیر. برنامه ای 
که شــرکت مذکور توسعه داده اســت، VocalisCheck نام 
دارد و در مطالعات بالینی محققان با بررســی این برنامه دریافتند 
این سیستم می تواند با دقت ۸۱.۲ درصد، کووید_۱۹ را تشخیص 
دهد. البته نکتــه قابل ذکر درباره برنامه مبتنی بر هوش مصنوعی 
VocalisCheck این اســت که افراد باید از آن به عنوان یک 
آزمایش اضافی در کنار آزمایش ها کووید_۱۹ موجود استفاده کنند 
و این برنامه نمی تواند جایگزین آزمایش ها اصلی تشــخیص این 

بیماری شود.
Á نحوه عملکرد این برنامه

ابتــدا کاربران بایــد برنامــه VocalisCheck را در تلفن 
هوشمند یا رایانه خود نصب و اجرا کنند. پس ازانجام این کار، برنامه 
از کاربر می خواهد که از ۵۰ تا ۷۰ بشمارد. سپس صدای ضبط شده 
به صورت طیف نگاره ای که از ۵۱۲ ویژگی مختلف تشکیل شــده 

اســت درخواهد آمد. پس ازاین مراحل هوش مصنوعی وارد عمل 
می شود تا طیف نگاره کاربر را با تصویر ترکیبی که از صدای افرادی 
مبتلابه کووید_۱۹ در سیستم خود ذخیره کرده، مقایسه کند. سپس 
در حدود یک دقیقه نتایج نشان داده می شود. پس ازآن کاربر می تواند 
برای اطمینان بیشــتر از صحت جواب این برنامه آزمایش سواب 
کووید_۱۹ انجام دهد. از ماه آوریل ســال گذشته تاکنون شرکت 

Vocalis Health در حال جمع آوری نمونه های صوتی افرادی 
است که به ویروس کرونا آلوده شده اند تا با واردکردن این داده ها در 
سیســتم مذکور آن برنامه بتواند به درستی کار کند. شیدی حسن، 
مدیر ارشــد پزشــکی Vocalis Health گفت: باید به خاطر 
بسپارید که برنامه VocalisCheck جایگزین آزمایش پی.سی. 

آر نیست. این برنامه برای غربالگری توسعه یافته است.

به کارگیری توان شرکت های فناور برای 
تولید مواد اولیه واکسن کرونا

تخماقلو روستای دوهزارساله در غرب استان

کاهش یک پنجمی 
بازدید نوروزی از موزه ها

تشخیص کرونا با بررسی صدای افراد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
اصفهان با تأکید بر اینکه آمار شهروندان اصفهانی حاضر در اماکن 
تاریخی و تفرجگاه ها را باید از آمار گردشگران جدا دانست، اعام 
کرد که از ۲۸ اسفند تا ۱۳ فروردین ماه، حدود ۱۲۰ هزار گردشگر 

در سراسر استان اصفهان اقامت داشته اند.
فریدون الله یاری در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: آماری که از 
۲۸ اسفندماه سال گذشته تا ۱۳ فروردین ماه سال جاری از اقامت 
گردشگران در استان اصفهان داشته ایم، در حدود ۱۲۰ هزار نفر 
بوده و به ترتیب، بیشترین تعداد اقامت در اصفهان، کاشان، خور 
و بیابانک و نطنز ثبت شده اســت. او ادامه داد: بناهای تاریخی 
و تأسیسات گردشگری به دستور ستاد مقابله با کرونا، روزهای 
۱۲ و ۱۳ فروردین مــاه تعطیل بود و اکنون نیز اعام شــده که 
این لغو فعالیت در شهرســتان هایی که وضعیت نارنجی دارند 
ادامه پیدا کند که در حال بررســی این مسئله هستیم. مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان، در   
مورد فعالیت واحدهای غیرمجاز اقامتی در نوروز ۱۴۰۰ توضیح 
داد: پیش تر اعام شده بود که ازنظر ما اسکان و اقامت صرفاً در 
قالب تأسیسات گردشگری مجاز است، چراکه این تأسیسات، با 
هماهنگی بخش های بهداشتی، مکلف به فراهم کردن تمهیداتی 

برای ایمن ســازی ازنظر رعایت شیوه نامه ها شده و گواهی لازم 
را اخذ کرده بودند. بر این اساس مدارس، کمپینگ ها، خانه های 
استیجاری و ... خارج از این شبکه مجاز شناخته می شد. الله یاری 
با اشاره به تفاوت خانه استیجاری با خانه مسافر گفت: خانه مسافر 
جزئی از تأسیســات گردشگری است که مجوزهای لازم را اخذ 
کرده و در گردونه نظارت و کنترل وجود دارد، اما خانه استیجاری 
چنین نیست. او خاطرنشان کرد: در سال های گذشته که تعداد 
گردشگران نوروزی اصفهان زیاد بود، ۱۱ هزار واحد استیجاری 
از طریق هماهنگی شــهرداری و مشــاورین اماک در شبکه 
خدمت رسانی به مسافران واردشده بودند و ثبت نام و ساماندهی 
آن ها نیز پروســه خاص خود را داشــت، اما در دو سال اخیر، با 
توجه به شــیوع ویروس کرونا که گردشــگری را با محدودیت 
مواجه کرد، این خانه های اســتیجاری از شــبکه خدمت رسانی 
خارج شدند. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان اصفهان افزود: بااین وجود تعدادی از مالکان این خانه های 
استیجاری خارج از ضوابط مقرر، اقدام به پذیرش مسافر می کردند 
که با آگاهی رســانی های مردمی، گــزارش اداره اماکن و رصد 
تبلیغات آن ها در شــهر و فضای مجازی، در نوروز ۱۴۰۰ بیش 
از ۹۰ واحد آن ها شناسایی و تعطیل شدند. الله یاری تصریح کرد: 

نوروز امســال ۴۰ گروه نظارتی در حالت آماده باش و مکلف به 
کنترل و رصد تمام تأسیسات گردشگری بودند تا ضوابط رعایت 
شــود و نزدیک به سه هزار مورد بازدید نظارتی در سطح استان 
انجام شد تا به تأسیساتی که شیوه نامه های بهداشتی را رعایت 
نمی کردند تذکر، اخطار و در صورت لزوم حکم تعلیق فعالیت داده 
شود. البته مواردی را هم داشتیم که تأسیسات به دلیل رعایت همه 
جوانب امر، تشویق شده بودند. او با تأکید بر اینکه سامت مردم 
برای ما در اولویت قرار داشت، یادآور شد: شاید در تعطیات نوروز 
این دغدغه جدی وجود داشت که شیوه نامه ها کمتر رعایت شده، 
اما سهم گردشگری در این حوزه بسیار پایین بود. مدیرکل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان در ادامه گفت: 
وزارت بهداشت و وزارت میراث، پروسه سفر هوشمند و ایمن را 
با همکاری هم تدوین کرده بودند و تکلیف گردشگرانی که در 
همین چرخه اقدام به ســفر می کردند روشن بود، اما باید توجه 
داشت، بخش عمده ای از جمعیتی که در تفرجگاه های عمومی 
حضور داشــتند نه مسافر، بلکه مردم همان شهر بودند و این را 
به پای گردشگری نباید نوشت. الله یاری توضیح داد: برای نمونه 
هرسال با فرارسیدن نوروز، تهران از جمعیت خالی می شد و سیل 
مسافران به سمت شهرهایی مثل اصفهان، شیراز، مشهد، یزد و 
... سرازیر می شد، اما امسال که محدودیت هایی در سفر ایجادشده 
بود، اماکن تاریخی فرهنگی تهران بیشــترین بازدید را نسبت 
به کل کشور داشت و مفهوم چنین آماری این است که مردم از 
فرصت تعطیات برای استفاده از جاذبه های شهر خود و حضور در 
تفرجگاه های آن استفاده کرده اند. او افزود: در استان اصفهان نیز 
وقتی از ۲۸ اسفند تا ۱۳ فروردین حدود ۱۲۰ هزار نفر اقامت شبانه 
داشته اند، یعنی به صورت میانگین هرروز ۱۰ تا ۱۵ هزار گردشگر 
داشته ایم و این آمار، در مقایسه با جمعیت پنج میلیونی اصفهان 

اصاً تعداد فراوانی نیست.

اعام آمار کلی گردشگران نوروزی اصفهان

اســتفاده از شیوه های نوین تجارت الکترونیک، راهی برای 
رونق فروش و صادرات صنایع دستی است.

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، صنایع دستی نصف 
جهان را می توان به منظومه ای زیبا و رنگین تشــبیه کرد که 
خاتم سازی یکی از ســتاره های پرفروغ و نورانی این کهکشان 
اســت. این هنر با مثلث های کوچک یا چندضلعی های منظم 
خلق می شود. جنس این اشکال هندسی از مواد گوناگونی نظیر 
استخوان و چوب و فلزات اســت. خاتم سازی هنری است که 
ســاخت آن علاوه بر ذوق و نگاه هنری سازنده مستلزم صرف 
وقت، دقت و صبوری و شــکیبایی است. بر اساس نظر بیشتر 
کارشناسان آثار باستانی، میراث فرهنگی و صنایع دستی و با توجه 
به علاقه و توجه شــاهان سلسله صفوی به این هنر، اصفهان 
به قطب تولید و ترویج خاتم کاری و مهد صنایع دســتی تبدیل 

گشته است.
Á خاتم سازی، ختم همه هنرهاست

ایوبی هنرمند و خاتم ساز نمونه کشــور گفت: بیش از ۴۵ 
سال است در رشته خاتم سازی فعالیت می کنم، خاتم سازی هنر 
آراستن اشیا با چوب، استخوان و فلز است، این هنر بیشتر روی 
مس و چوب کار و در گل های خاتم از اســتخوان شــتر و گاو، 
فلزات مس و برنج و چوب های رنگی استفاده می شود. او با اشاره 
به اینکه با توجه به مســتندات موجود، قدمت هنر خاتم سازی 
به بیش از ۷۰۰ ســال پیش برمی گردد ادامه داد: خاتم سازی به 
دلیل مشقت و سختی فراوانی که برای تولید دارد به ختم همه 
هنر ها معروف است و به همین دلیل آن را خاتم سازی نامیده اند. 
خاتم ساز نمونه کشور افزود: اینکه روند و روش ساخت خاتم به 
مردم معرفی شــود خیلی مهم است، چون بیشتر افراد از نحوه 
ســاخت آن خبر ندارند و برخی گمان می کنند که طرح زیبای 
گل های خاتم روی اشــیا برچسب است و کسی باور نمی کند 
این هنر این قدر زمان بر اســت. ایوبی تأکید کرد: در ساخت گل 
خاتم در هر سانتی متر مربع بیش از ۲۰۰ قطعه چوب و استخوان 
و برنج کار می شــود، کاری که اگر به تصویر کشیده شود برای 

مردم جالب است.
Á  کارگاهــی که کرونا هم نتوانســت آن را

تعطیل کند
او گفت: در منطقه شــرق اصفهان بیــش از ۲۵۰ کارگاه 
خاتم ســازی داریم که بخش اعظمی از آن ها در سال گذشته 
به دلیل کرونا و به فروش نرفتن تولیداتشــان تعطیل شــدند. 

خاتم ساز نمونه کشور تأکید کرد: ما باوجود شرایط سخت فروش 
و مشکلات ناشی از شیوع کرونا کارگاه را تعطیل نکردیم و در 
حال حاضر ۲۰ نفر به طور مســتقیم و بیش از ۱۰۰ نفر به طول 
غیرمستقیم برای این کارگاه فعالیت می کنند. ایوبی افزود: برای 
تهیــه و تولید مواد و تأمین نیروی کار هیچ مشــکلی نداریم و 
باوجوداینکه فروش محصولاتمان کمتر شده، اما همچنان کارگاه 
در حال فعالیت است. این هنرمند خاتم ساز گفت: ما موفق شدیم 
سه نشان جهانی یونسکو را به دلیل مرغوبیت و دو نشان ملی 

را دریافت کنیم.
صادرات به سراسر دنیا با بسته بندی منحصربه فرد تولید ملی

نادری  مسئول فروش این کارگاه خاتم سازی گفت: یکی از 
نکات مهم که به آن توجه ویژه داشتیم، بسته بندی شیک و بادوام 
بود تا بتوانیم تولیداتمان را با نشان تجاری خودمان به سراسر دنیا 
صادر کنیم. او ادامه داد: در حال حاضر انواع بســته بندی را در 
قیمت های مختلف برای محصولاتمان تولید و محصولاتمان 
را به کشــور های اروپایی، آمریکایی و حاشــیه خلیج فارس، با 

ضمانت نامه و نشان تجاری خودمان صادر می کنیم.
Á  ،صنایع دستی فعالان  دغدغه  اصلی ترین 

بازاریابی و فروش محصولات است
مســئول فروش این کارگاه خاتم سازی بابیان اینکه حیات 
صنایع دستی به گردشگر وابسته است گفت: شیوع کرونا خرید 
صنایع دســتی را به شدت کاهش داده اســت. نادری ادامه داد: 
اصفهان از قطب های اصلی خاتم سازی کشور است، قبل از شیوع 
کرونا فروش ما زیاد بود و همیشــه سفارش برای کار داشتیم، 
آن قدر که نیرو های بیشتری به کار می گرفتیم. او افزود: کورسوی 
امیــدی برای صادرات داریم و امیدواریم وضع بهتر شــود و از 
مسئولان تقاضا داریم برای فروش بیشتر و ارائه تسهیلات به ما 
کمک کنند. مسئول فروش این کارگاه خاتم سازی اظهار کرد: ما 
برای فروش محصولاتمان به کشور های خارجی با شرکت های 
هلدینگ و بازاریابی همکاری و به واسطه این شرکت ها اجناسمان 

را صادر می کنیم.
Á نگاه سنتی به فروش صرفه اقتصادی ندارد

جعفر جعفر صالحی معاون صنایع دســتی اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: یکی 
از مهم ترین مباحث بحث فروش مصنوعات است که شاید توجه 
به آن کلید رونق اقتصادی حوزه صنایع دستی و موجب ترغیب 
فعالان صنایع دستی به ادامه کار باشد. او ادامه داد: قطعا یکی از 

وظایف اصلی دولت بسترسازی برای فروش بیشتر محصولات 
صنایع دستی و صادرات به بازار های جهانی است و ما بستر های 
مناسب را چه به لحاظ فکری و چه به لحاظ فکری برای فعالان 
این حوزه آماده می کنیم. معاون صنایع دســتی اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اســتان اصفهان افزود: 
البته این به آن معنا نیست که وارد تصدی گری شویم، ازجمله 
فعالیت های مــا برگزاری کلاس های آموزشــی ویژه فعالان، 
تواید کنندگان و صادرکنندگان صنایع دستی است که در آن ها 
آموزش های تخصصی استانداردسازی، تجاری سازی، بسته بندی، 
راه های ورود به بازار های جهانی، قوانین گمرکی، مشتری مداری 
و بازرگانی را آموزش می دهیم. جعفر صالحی اظهار کرد: فروش 
سنتی صرفه اقتصادی ندارد، باید تولیدکنندگان شیوه های نوین 
بازاریابی را در پیش بگیرند و درگاه های الکترونیکی را فعال کنند. 
او تأکید کرد: امروز استان اصفهان در حوزه تجارت الکترونیک 
پیشتاز اســت، ما بیش از ۶۰ فعال تجارت الکترونیک در حوزه 
صنایع دســتی داریم که به شیوه های نوین بازاریابی و از طریق 

پست تولیداتشان را صادر می کنند.
Á  اصفهان پیشرو در کسب نشان های ملی

صنایع دستی
فریدون الله یاری مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان اصفهان گفت: استان اصفهان دو میز 
تخصصی صادرات دارد، یکی میز تخصصی صنایع دســتی 
و دیگــری میز صادرات ســنگ های قیمتی و نیمه قیمتی 
که ارتباط خوبی هم با ســایر استان ها برقرار کرده است. او 
ادامه داد: یکی از مهم ترین موضوعات در حوزه  صنایع دستی 
بحث صیانت از داشته هاســت که یکــی از راهکار ها ثبت 
صنایع دستی در فهرست میراث ملی ناملموس است. مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان 
افزود: تاکنون ۵۵ رشــته صنایع دســتی اصفهان را به ثبت 
ملی رسانده ایم. الله یاری گفت: اقدام دیگر اخذ نشان اصالت 
یونسکو است که مرغوبیت، اصالت، نوآوری، قابلیت رقابت در 
بازار، توجه به محیط زیست و مسئولیت اجتماعی تولیدکننده 
معیار های آن اســت. او افزود: استان اصفهان برای ۴۵۴ اثر، 
نشان ملی و برای ۱۱۵ اثر، مهر اصالت یونسکو دریافت کرده 
اســت. در بخش حوزه مالکیت معنوی هم ۸ رشــته نشان 
جغرافیای ملی گرفته اند و هنر میناکاری هم نشان جغرافیایی 

بین المللی را کسب کرده است.

نشان اصالت یونسکو بر آثار خاتم اصفهان


